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  Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve Spor 
Kulübü Jeet Kune Do takımı geçtiğimiz hafta 
Kocaeli'nde yapılan İllerarası Jeet Kune Do 
Şampiyonasından 9 birincilik alarak döndü. 

Şampiyonaya katılan 14 sporcudan 9'u 
birincilik, 4'ü ikincilik, 1'i de üçüncülük 

madalyası kazandılar.

Devrim, “ Bize Yakışanı Yaptık” 
, Rotasyonlu bir kadroyla Kozan 

Belediyespor maçına çıkan Teknik 
Direktör Levent Devrim maçın ardından 

futbolcularını kutladı. Başarılı teknik 
adam, “ Futbol ciddiyet işi. Bize yakışanı 

yaptık ve maçı kazandık.

 Hepinize teşekkür ediyorum” 
dedi.Manisa Büyükşehir Belediyespor'da 
dümene geçtikten sonra takımın başarısı 

için gecesini gündüzüne katan 

Teknik Direktör Levent Devrim rotasyonlu 
bir kadroyla çıktığı Kozan Belediyespor 
maçının ardından soyunma odasında 

futbolcularını kutladı. Sezon başından bu 
yana verdikleri emeğin karşılığını 

geçtiğimiz hafta deplasmanda 
karşılaştıkları Bergama Belediyespor 

maçının son düdüğünden sonra 
şampiyon olarak aldıklarını söyleyen 

başarılı teknik adam,  “ Futbol ciddiyet işi.  
etmemize 

Geçtiğimiz hafta şampiyonluğumuzu ilan 
rağmen, ciddiyetinizi ve 

konsantrasyonunuzu kaybetmediniz. Bu 
maçta rotasyona gittik. Buna rağmen 

oyundan kopmadık ve maça kazandık. 
Bize yakışanı yaptık. Yine aslanlar gibi, 
şampiyon bir takıma yakışır bir şekilde 

mücadele ettiniz. Hepinizi alınlarınızdan 
öpüyorum ve yürekten kutluyorum” diye 

konuştu. 

Kentin dört bir yanına spor tesisleri 
kazandıran Manisa Büyükşehir Belediyesi, 

Tevfik Lav Spor Tesisinde yapımına başladığı 
inşaat çalışmaları hızla devam ediyor. 

Yürütülen çalışmaları inceleyen Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün,  

yapılan bu tesislerin Manisa gençliğine 
yönelik olduğunu belirterek amaçlarının 

gençlerin kötü alışkanlıklardan uzak 
tutulmasına ve spor ahlakıyla yetişmesine 

katkı sağlamak olduğunu vurguladı.
Çocukların ve gençlerin kötü alışkanlıklardan 

uzak tutulması ve spor ahlakıyla yetişmesi 
amacıyla spor tesisleri noktasında önemli 

adımlar atan Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Tevfik Lav Spor Tesisleri'nin bulunduğu alana 

modern bir spor tesisi kazandırıyor. Bu 
kapsamda ilk olarak zaman içerisinde 

yıpranan ve artık yetersiz durumda olan 
Tevfik Lav Spor Tesisleri yıkıldı. Ardından 

mevcut alanda inşaat çalışmasına başlandı. 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 

Ergün, Genel Sekreter Yardımcısı Yılmaz 
Gençoğlu, daire başkanları, Manisa 

Büyükşehir Belediyespor Başkanı Mevlüt 
Aktan, yönetim kurulu üyeleri ve Manisa 

Büyükşehir Belediyespor Teknik Direktörü 
Levent Devrim ile birlikte yürütülen 

çalışmaları inceleyerek yüklenici firma 
yetkililerinden bilgi aldı. 

Modern tesis yükseliyor
Yaklaşık 3 bin 675 metrekare alanda 

yürütülen çalışmaların ardından Tevfik Lav 
Spor Tesisleri'nin modern bir tesis haline 
geleceğini belirten Manisa Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün,” Mevcut 
Tevfik Lav tesisleri yıllar önce yapılmıştı. 

Buraya yeni bir proje hazırladık. Şuanda 
inşaat çalışmaları devam ediyor. 

Müteahhitten aldığımız bilgiye göre 
Ağustos ayı içerisinde inşallah burası da 
tamamlanacak. 16 oda yer alacak olan 
tesiste voleybol ve basketbol branşında 

32 sporcumuz faydalanabilecek. 
Yemekhaneleri, yatakhaneleri yer alan 

tesiste bir de sporcularımız için kapalı bir 
antrenman salonu yapıyoruz. Bunun yanı 

sıra Manisa Büyükşehir Belediyespor 
kulübünün alt yapı sporcularının 

maçlarını oynayabileceği nizami bir saha 
ve tribün de yer alacak. Yapılan tesisler 
tamamen Manisa gençliğine, sporuna 
yönelik. Bu tesislerde her geçen gün 
üzerine koyarak önemli başarı elden 

Manisa Büyükşehir Belediyepsor çatısı 
altında sporcu kardeşlerimiz yetişecektir. 

Bu modern tesisler gençlerimizin kötü 
alışkanlıklardan uzak tutulmasına ve spor 
ahlakıyla yetişmesine katkı sağlayacaktır. 

İnşallah bu yazın ortasında tesisimizin 
açılışını yaparız” dedi.

Eski Spor Tesisi Yıkıldı,
Yerine Modern Spor Tesisi Yapılıyor

Şehzadeler Jeet Kune Do' da 

Türkiye ikincisi

Geçtiğimiz hafta Kocaeli'nde yapılan İllerarası Jeet 
Kune Do Şampiyonasına katılan Şehzadeler Belediyesi 
Gençlik ve Spor Kulübüne bağlı 14 sporcu, toplamda 
110 sporcunun katıldığı müsabakada takım halinde 

ikincilik kupasını alarak Manisa' ya döndüler. 

Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü sporcularının 
her zaman Ülke içi ve Ülke dışında birçok dereceye imza 
attıklarını ifade eden Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik “Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve Spor 
Kulübümüzün sporcuları, yine büyük galibiyetler elde etmeye 
devam ediyor. Geçtiğimiz hafta Kocaeli'nde yapılan İller Arası 

Jeet Kune Do Şampiyonasına katılan 14 sporcumuzun 
tamamı 110 kişinin katıldığı şampiyonandan farklı dereceler 

elde ederek madalyalarını aldılar. Yapılan Jeet Kune Do 
Şampiyonasında 9 sporcumuz üstün gayretleri ile güçlü 

rakiplerini yenerek birincilik madalyası almışlardır. Bunun yanı 
sıra 4 sporcumu ikinci olurken, 1 sporcumuzda üçüncülük 
elde etmiştir. Müsabaka da takım halinde ev sahibi Kocaeli 

şampiyon olurken, Manisamızı temsilen giden Jeet Kune Do 
Takımımız şampiyonanın ikinci olmuştur. İstanbul ise aynı 
şampiyonada takım halinde üçüncülüğü elde etmiştir. Her 

zaman olduğu gibi bu seferde bizlerin göğsünü kabartan tüm 
sporcu kardeşlerime hem teşekkür ediyor, hem de hepsini 
tebrik ediyorum. Antrenörümüz Kaan Levent hocamızı da 

kutluyor, yeni ve daha güzel başarılar beklediğimizi de ifade 
etmek istiyorum” dedi.

Futbol 
ciddiyet

 işi. 

Bize 
yakışanı 
yaptık ve 

maçı kazandık.

HUMMALI 

 ÇALIŞMA

      Yunusemre Belediyesi, Yağcılar Mahallesi'nde 
hummalı bir çalışma yürütüyor. Mahallede meydan ve 
çevre düzenlemesi yapan Yunusemre Belediyesi, cami 
bahçesini de güzel bir görünüme kavuşturuyor. 
Yunusemre Belediyesi, Yağcılar Mahallesi'nde cami 
bahçesi, meydan ve çevre düzenlemesi çalışması yapıyor.  
S 9'da

YUNUSEMRE AKMESCİT'E 
YENİ PARK KAZANDIRACAK
Yunusemre Belediyesi, 
Akmescit ve Kaynak mahalleleri 
arasında kalan alanda çocuk 
oyun parkı yapıyor. Yunusemre 
Belediyesi ilçeye yeni çocuk 
oyun parkları kazandırıyor. 
Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
ekipleri, Akmescit ve
 Kaynak mahalleleri ara-
sında kalan alanda 
çocukların oyun oynaya-
cağı hanımların güzel 
vakit geçireceği, oyun 
grubu, kamelyalar ve 
çevre düzenlemesinden
 oluşan parkın yapımına
 kısa zamanda 
başlayacak. S 9'da

       Yunusemre Belediyesi, Cumhuriyet Mahallesi'nde yaşayan doğuştan görme 
engelli Serhat Bağcı'nın isteğine duyarsız kalmadı. Cumhuriyet Mahallesi'nde 

yaşayan doğuştan görme engelli 18 yaşındaki Serhat Bağcı'nın en büyük 
tutkusu satranç. Engeli dolayısıyla özel bir satranç takımına ihtiyacı olan Bağcı 

maddi imkânsızlıklar dolayısıyla görme engellilere özel tasarlanan satranç 
takımını edinemiyordu. S 4'de

SERHAT'IN İSTEĞİNİ YUNUSEMRE YERİNE GETİRDİ

Karaağaçlı Düğün Salonu yaza hazır

      Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik ve AK 
Parti Manisa Milletvekili Recai Berber, Şehzadeler 
Belediyesi tarafından Karaağaçlı Mahallesinde yapımı 
devam eden Düğün Salonu inşaatında incelemelerde 
bulundu.S 4'de

MECLİS'TE "RED" GERGİNLİĞİ
Manisa Büyükşehir Belediyesi Nisan ayı Meclis Toplantısı'nda AK Parti Grubu'nun hukuka aykırı kararları gündeme damga vurdu. Yasa 

gereği alınmış olan borçlanma yetkisinin güncellenmesi ile ilgili maddeyi Plan ve Bütçe Komisyonu'na göndermesi gereken AK Parti 
Grubu, hem yetkiyi, hem de söz konusu maddelerin komisyona gitmesini reddetti.

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi 

Nisan ayı Toplantısı, Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün 

başkanlığında gerçekleştirildi. 

Gündeme, AK Parti Grubu'nun hukuka 

aykırı kararı damga vurdu.

Başkan Ergün, “Vebali AK Parti 
Grubu'na kalır”

İçişleri Bakanlığının geçtiğimiz 
yıl onaylanan borçlanma talebini 

hala yerine getirmediğini de 
açıklayan Başkan Ergün, 
“İçişleri Bakanlığı Mahalli 

İdareler Genel Müdürü beni 
arayarak meclisin 200 milyon 

olarak vermiş olduğu borçlanma 
yetkisinin 100 milyon olarak 
onaylandığını söyledi. Tarih 

05.09.2017. O zamandan beri 
bu yerine getirilmedi. Bunu 
Manisalılar bilsin. Bunun 

yanında Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin yapmış olduğu 
yatırımlar kavşaklar, gençlik 
merkezleri, Irlamaz, Alaşehir 

gibi, elektrikli otobüslerin ihalesi 
gibi geçen yıl almış olduğumuz 

bu borçlanma yetkisini 
kullanmadığımız için yeniden 

getirdi.
 İller Bankası'ndan bunları 
alamazsak, dış borçlanma 

yetkisi talebimizdir bu. Bunu 1 
ay ötelersek, bunu vebali AK 
Parti Grubu'na kalır. Bu hafta 

içerisinde bu kararı ara 
komisyonda alır Pazartesi 
karara bağlayabiliriz.Yani 
hizmeti yapmak gayesiyle 

bugün 97 tane mahallenin acil 
bekleyen hizmetleri var. Eğer siz 

Cengiz Ergün'e hizmet 
yaptırmama noktasında 

düşünüyorsanız çıkın açıkça 

Kaçak oynamayın. Net olun, 
açık olun. Bu şekilde bu 

Manisa'yı yönetemeyiz” diye 
konuştu.

Başkan Ergün, “Vatandaşımız 
hizmetten mahrum kalmasın”

Meclis üyelerine borçlanma 
detaylarıyla ilgili programı 

verdiğini de sözlerine ekleyen 
Başkan Ergün, “Ben burada 
2018 ve 2019 yılının ayrı ayrı 
size programını gönderdim. 
Hizmetin devamı olduğu için 

yaptım. Yarın bir başkası gelir 
bu koltuğa oturur, bunların 

devam etmesi lazım. Bu işler 
çocuk oyuncağı değil. Bu işler 
para işi, hizmet işi. 97 mahalle 

altyapı bekliyor. Ben İller 
Bankası'ndan ümidimi kestim. 
Bunları çözmek için yurtdışı 
kredi yollarını arama yoluna 

gittim. 

Her gün bununla ilgili 
çalışıyorum. Neden, 

vatandaşımız hizmetten 
mahrum kalmasın diye. Eğer 1 

ay bekletirseniz, sizi Manisa 
halkına şikayet ederim” dedi.
Kendi Vekillerinin Sözlerini 

Dinlemediler
Konuşmanın ardından Başkan 

Ergün, acil altyapı ve içme suyu 
hizmeti bekleyen 97 mahalleyi 

tek tek açıkladı. Ardından 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

tarafından yapılacak olan asfalt 
yatırımlarını ve projeleri de 
sunumla açıklayan Başkan 
Ergün, “Ben buradan net bir 
şekilde bu hizmetlerin yapılıp 

yapılmaması noktasında, geçen 
sene verdiğiniz desteğin bu 
sene yapılıp yapılmayacağı 

konusunda sizden net cevap 
istiyorum” dedi. 

Bunun üzerine söz alan Soma 
Belediye Başkanı Hasan 
Ergene, gereken yetkileri 

geçmiş yıllarda verdiklerini 
ayrıntılı bilgi almak suretiyle 

destek verebileceklerini söyledi. 
Ergene, konuyu siyasete 

çekerek Başkan Ergün'e 4 yıldır 
hiçbir iş yapmadığı yönünde 

ithamlarda bulundu.

Sayfa 3'de

Ayşe Teyzenin Çiçeği, 
Başkan Ergün'e Ulaştı

Akhisar ilçesi Kızlaralanı Mahallesi sakinlerinden Ayşe 
Acar, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'e mahallerine yapılan yatırımlara 
teşekkür etmek amacıyla 
çiçek gönderdi. Manisa 
Büyükşehir Belediye Meclisi
 Nisan ayı toplantısı esna-
sında çiçeği alan Başkan 
Cengiz Ergün, “Ayşe teyze-
mizden Allah razı olsun,
 teşekkür ederim” dedi.  

Sayfa 2'de

YUNUSEMRE'DEN

 YAĞCILAR'DA 
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Akhisar ilçesi Kızlaralanı Mahallesi 

sakinlerinden Ayşe Acar, Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 

Ergün'e mahallerine yapılan 

yatırımlara teşekkür etmek amacıyla 

çiçek gönderdi. Manisa Büyükşehir 

Belediye Meclisi Nisan ayı toplantısı 

esnasında çiçeği alan Başkan Cengiz 

Ergün, “Ayşe teyzemizden Allah razı 

olsun, teşekkür ederim” dedi.    

Manisa Büyükşehir Belediyesi 

tarafından mahallelere yapılan 

yatırımlar halk nezdinde ilgi ve 

övgüye mazhar olmaya devam 

ediyor. Bu kapsamda Akhisar 

ilçesinden Ayşe Acar, Kızlaralanı 

Mahallesi'nde yapılan altyapı ve 

üstyapı yatırımları için Başkan 

Ergün'e saksı çiçeği armağan etti. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi web tv 

ekibinin mahallede yaptığı röportajlar 

esnasında konuşan Ayşe Acar, “Ben 

öldükten sonra ancak bu yollar, sular 

yapılır diyordum. Allah Cengiz 

Başkan'dan razı olsun. Ölmeden bu 

hizmetleri de gördüm” dedi. Selam ve 

duaları ile birlikte, evinde özenle 

yetiştirdiği çiçeği, Büyükşehir 

Belediyesi Akhisar Meclis Üyesi 

Doğan Ensivri'ye teslim eden Ayşe 

Acar, Başkan Ergün'e teşekkür etti. 

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi 

Nisan Ayı Toplantısı'nda kendisine 

gönderilen çiçeği alan Başkan Ergün, 

“Ayşe teyzemizden Allah razı olsun. 

17 ilçemizde en güzel hizmetleri 

yapmanın çaba ve gayreti 

içerisindeyiz. Dualarını bizden 

esirgemesin, teşekkür ederim” diye 

konuştu.

Yunusemre Belediyesi Wushu Takımı 
sporcularından Sümeyye Akbaş, 
Ankara'da gerçekleştirilen Okul 

Sporları Wushu Türkiye Birinciliği 
yarışmasında Türkiye üçüncüsü oldu. 

Sporun birçok branşında başarılı 
sonuçlar elde eden Yunusemre 

Belediyespor, kazandığı derecelerle 
Manisa'nın gururu oluyor. Wushu takımı 
sporcusu Sümeyye Akbaş, Ankara'da 
gerçekleştirilen Okul Sporları Wushu 

Türkiye Birinciliği yarışmasında Türkiye 
üçüncüsü olarak takımında büyük 

sevinç yarattı. Yıldız Kızlar Jianshu 
kategorisinde Türkiye üçüncüsü olan 

Sümeyye Akbaş'a teşekkür eden 
Yunusemre Belediyespor Başkanı Arif 

Alkan genç sporcuyu kutlayarak şunları 
söyledi: “Birçok branşta olduğu gibi 

Wushu branşında da Türkiye derecesi 
kazandık. Sporcularımızdan Sümeyye 
Akbaş, Türkiye üçüncüsü oldu. Başarılı 

sporcumuz Sümeyye Akbaş, 
antrenörümüz Yusuf Çetinkaya ve 
bizlerden desteğini esirgemeyen 
belediye başkanımız Dr. Mehmet 

Çerçi'ye teşekkür ederiz” dedi.
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Başkan Çelik, Yörüklerin misafiri oldu
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik, geçtiğimiz Pazar günü 

Sancaklı Yörükler Derneği'nin 
Sülüklü Göl çevresinde düzenlediği 

Piknik etkinliğinde, Yörük 
vatandaşlarla bir araya geldi. 

Vatandaşlarla birlikte yayık ayran 
yapan Başkan Çelik, Sancaklı 

Yörükler Derneğinin düzenlediği 
etkinlikle Yörük Kültürünün en güzel 

şekilde yaşatıldığını ifade etti.

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik ve eşi Tülin Çelik, 
Sancaklı Yörükler Derneği'nin 
Sülüklü Göl'de bu yıl ikincisi 

düzenlediği Piknik programında 
Yörük vatandaşlarla bir araya 

gelerek, vatandaşlarla birlikte yayık 
ayran yaptı. Sülüklü Göl çevresinde 

kurulan çadırlarda piknik yapan 
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan 
Çelik, vatandaşlarla bol bol hatıra 

fotoğrafı çektirdi. 
Başkan Çelik' e geçtiğimiz Hafta 

sonu gerçekleşen etkinlikte Başkan 
Yardımcısı Bilal Demir'de eşlik etti.

Sancaklı Yörükler Derneği olarak 
Yörük Kültürünü en iyi şekilde 
yaşatmak için bu tür projeler 

yaptıklarını ifade eden Sancaklı 
Yörükler Derneği Başkanı Ahmet 

Hulusi Arslan 
“Bu yıl ikincisini düzenlediğimiz 

Bahar Şenliğimizi Şehzadelerimizin 
eşsiz doğa manzarasına sahip olan 

Sülüklü Göl mevkiinde 
gerçekleştiriyoruz. 

Nasip olursa bu güzel etkinliğimizi 
önümüzdeki yıllarda da devam 

ettireceğiz. Bu etkinliğimizde ki en 
büyük amacımız insanlarımızı güzel 

doğal mekânlarda bir araya 
getirmek, kaynaşmayı sağlamak ve 

birlik ve beraberliği tesis etmek. 

Bu güzel günde bizleri yalnız 
bırakmayan değerli Belediye 

Başkanımıza çok teşekkür ediyoruz. 
Her projemizde bizlerin yanında 
oldular. Bugüne kadar vermiş 

oldukları tüm destekler nedeni ile 
kendisine çok teşekkür ediyoruz” 

dedi.

Yapılan farklı etkinlikler ile Yörük 
kültürünün Şehzadeler'de en iyi 
şekilde yaşatıldığını ifade eden 

Başkan Çelik “Sancaklıçeşmebaşı 
Mahallemizin hemen üst kısmında 

bulunan ve doğa harikası olan 
Sülüklü Göl etrafında Sancaklı 

Yörükler Derneğimizin düzenlemiş 
olduğu Bahar Şenliğinde 

vatandaşlarımız ile bir araya geldik. 
Bu güzel organizasyonu hazırlayan 
Sancaklı Yörükler Derneği Başkanı 

ve yönetimine çok teşekkür 
ediyorum. Bu güzel etkinlikte tüm 

dernek üyeleri ve Yörük 
vatandaşlarımız bir araya geliyor. 

Yörük kültürü en güzel şekliyle 
tanıtılıyor. Bu gün burada Yörük 
kültürüne ait olan ne varsa hepsi 
burada birebir yaşatılıyor. Doğa 

harikası olan bu bölgede böylesine 
güzel etkinliklerin yapılması 

Şehzadelerimizin tanıtımına da 
büyük katkılar sağlıyor. Bu güzel 

organizasyonda emeği geçen 
herkese çok teşekkür ediyorum” 

dedi.

“YÖRÜK KÜLTÜRÜ 
ŞEHZADELERİMİZDE 

WUSHUDA TÜRKİYE ÜÇÜNCÜSÜ YUNUSEMRE'DEN 

Manisa Büyükşehir Belediyespor U-14 Takımı, Türkiye'nin en 
iyi altyapısına sahip olan ve Türkiye'nin en iyi altyapı 

organizasyonlarına imza atan Altınordu Futbol Kulübü U-14 
Takımını 4-2 mağlup ederek ne kadar doğru yolda olduğunu 

bir kez daha gösterdi. Futbol Altyapı Sorumlusu Özcan 
Nalbantlar, “ Büyükşehir Belediye Başkanımız Cengiz 

Ergün'ün önderliğinde altyapımız inşallah en kısa sürede 
Türkiye'ye örnek olacaktır” dedi.

Manisa Büyükşehir Belediye Spor U-14 Takımı, Türkiye'nin en 
iyi alt yapısına sahip takımlardan biri olan ve Türkiye'nin en iyi 
altyapı organizasyonlarına imza atan Altınordu Futbol Kulübü 
U-14 Takımını 4-2 mağlup etmeyi başardı. 1-0 yenik duruma 

düştüğü maçta oyun disiplininden kopmayan Manisa 
Büyükşehir Belediye Spor U-14 Takımı, Oğuz (2), Azat ve 

Ahmet Can'ın golleriyle sahadan 4-2 galip ayrılmayı başardı. 
Nalbantlar, “ Büyükşehir Belediye Başkanımız Cengiz 

Ergün'ün Önderliğinde Çok Güzel İşlere İmza Atacağız” 
Manisa Büyükşehir Belediye Spor Futbol Altyapı Sorumlusu 

Özcan Nalbantlar, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün önderliğinde çok güzel işlere imza atacaklarını 

söyleyerek, “ Manisa'ya spor alanında önemli yatırımlar 
kazandıran Büyükşehir Belediye Başkanımız Cengiz Ergün 
önderliğinde, Manisa Büyükşehir Belediyespor'u Türkiye'nin 

en iyi alt yapısına sahip takımlardan biri yapacağız. 

Büyükşehir Belediyespor'un 
Altın Çocukları 

Çıktığımız bu yolda Manisa'mızın başında bir spor aşığı başkanın olması bizler içinde büyük 
bir şans. U-14 Takımımızı şu anda Türkiye'nin en iyi altyapısına sahip olan Altınordu Futbol 

Kulübü U-14 Takımı karşısında aldığı galibiyet nedeniyle kutluyoruz. Manisa Büyükşehir 
Belediye Spor Kulübü olarak altyapıda doğru yolda olduğumuz bir kez daha ortaya çıktı” 

ifadelerini kullandı.

BİRİNCİ OLABİLMEK İÇİN 

Pedal Çevirdiler
Yunusemre Belediyesi katkılarıyla düzenlenen 2. Okullararası Bisiklet 
Yarışı yoğun ilgi gördü. Yaklaşık 200 bisikletçi, birinci olabilmek için 

pedal çevirdi.  

Yunusemre Belediyesi, Manisa Gençlik Hizmetleri ve 
Spor İl Müdürlüğü ile Manisa Bisiklet Spor Kulübü 
Derneği'nin organizasyonuyla 2. Okullararası
 Bisiklet Yarışı gerçekleştirildi.45 okul ve 
150'den fazla öğrencinin katıldığı bisiklet 
yarışları Özel Manisa Organize Sanayi 
Bölgesi Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi (MOSTEM) 
önünden başladı. 
Şenlik havası 
şeklinde geçen
yarışlar kapsamında
 bisiklet sporcuları
 büyük heyecan 
yaşadı. Özellikle
 Yıldızlar ve 
gençler 
kategorilerin
deki yarışlar
 nefes kesti. 
Yunusemre 
Spor İşleri 
Müdürü
 Cengiz 
Şişmanlar,
 belediye 
olarak sporu
 ve sporcuyu 
desteklediklerini 
belirterek, 
“Belediye ola-
rak kurulduğu-
muz günden 
beri Belediye 
Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi'nin 
talimatları doğrultu
sunda çalışmalar 
gerçekleştiriyoruz. Sporun her
 branşını desteklediğimiz gibi 

bisiklet sporunu da destekliyoruz. Bisiklet yarışlarına belediye olarak katkı veriyoruz. Okullararası Bisiklet yarışını 
destekledik” dedi. Yarışmada dereceye giren sporculara madalyaları takdim edildi.

Ayşe Teyzenin Çiçeği, Başkan Ergün'e Ulaştı

İlk Müdahale Tankerleri Köprübaşı'na Teslim Edildi

Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 

ilçelerde meydana gelebilecek olası 

yangınlarda kullanılmak üzere satın 

aldığı yangına ilk müdahale tankerleri 

ilgili mahalle muhtarlarına teslim 

ediliyor. Bu kapsamda Köprübaşı'nda 

Alanyolu, Çavullar ve Karyağdı 

Mahalleleri'ne tahsis edilen ilk 

müdahale tankerleri, İtfaiye Daire 

Başkanlığı'nca gerçekleştirilen 

eğitimin ardından Muhtarlara teslim 

edildi. Manisa Büyükşehir 

Belediyesi'nce 610 bin liralık yatırımla 

satın alınan 60 adet 'Yangına İlk 

Müdahale Tankeri'nin tanıtımı Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 

Ergün'ün katılımıyla düzenlenen 

törende yapılmıştı. 

 Köprübaşı İtffaiye Amirliği'nde 

gerçekleştirilen eğitimde İtfaiye Daire 

Başkanlığı Eğitim Şube Müdürü 

Mehmet Kaleli araçların nasıl 

kullanılması gerektiğini ve olası bir 

yangın durumunda nasıl müdahalede 

bulunulması gerektiğini anlattı. 

Eğitimin ardından yangına ilk 

müdahale tankerleri mahalle 

muhtarlarına teslim edildi.

Mahallelerde meydana gelebilecek 

olası yangınlarda kullanılacak olan 

tankerler mahalle muhtarlarına 

teslim ediliyor. Bu kapsamda 

Köprübaşı'na bağlı Alanyolu, 

Çavullar ve Karyağdı 

Mahalleleri'nde hizmet verecek 

olan ilk müdahale tankerleri 

gerçekleştirilen eğitimin ardından 

teslim edildi.

Şampiyon Manisa Büyükşehir Belediyespor,  

12 Bingöl Mesaisine Başladı 
Manisa Büyükşehir Belediyespor'da hafta sonunda deplasmanda oynanacak olan 12 
Bingölspor maçının hazırlıkları bugün yapılan antrenmanla başladı. Pazar günü 
deplasman da oynanacak olan maç öncesinde Manisa Büyükşehir Belediyespor'da tek 
hedef galibiyetler serisini sürdürüp 7'de 7 yapmak. 
Rotasyonlu kadrosuyla çıktığı Kozan Belediyespor maçını 4-2 kazanarak hafta sonunu  3 
puanla kapatan şampiyon Manisa Büyükşehir Belediyespor'da gözler Pazar günü 
deplasmanda oynanacak olan 12 Bingölspor maçına çevrildi. Teknik Direktörü Levent 
Devrim yönetiminde bugün yaptığı antrenmanla hazırlıklarına başlayan temsilcimizde tek 
hedef sahadan 3 puanla ayrılıp galibiyetler serisini 7 maça çıkarmak. 

Dört Futbolcu Dışında 
Tam Kadro Çalıştılar 

Manisa Büyükşehir 
Belediyespor'un bugün yapılan 

antrenmanı dayanıklılık 
çalışmasıyla başladı. Yeşil 

Beyazlılar antrenmanın son 
bölümünde ise dar alanda oyun 

çalışması yaptılar. Ayağında 
ağrıları bulunan Mehmet 

Kuruoğlu ve tedavileri devam 
eden Kürşat Aydın, Cihan Avcu 

ve Alper Akçam dışında tüm 
futbolcular antrenmanda yer 
aldılar. Manisa Büyükşehir 

Belediyespor'da kart cezalısı 
olan Umut Kaya'da hafta 
sonunda deplasmanda 

oynanacak olan 12 Bingölspor 
maçında takımdaki yerini 

alamayacak. 
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Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün, Türk Polis 

Teşkilatı'nın kuruluşunun 173'üncü 

yıl dönümü dolayısıyla mesaj 

yayınladı. Polis Teşkilatının Türk 

Milleti'nin gurur kaynağı olduğunu 

belirten Başkan Ergün, tüm 

emniyet mensuplarının 

Polis Haftası'nı kutladı. 

Türk Polis Teşkilatı'nın kuruluşunun 

173'üncü yıl dönümü dolayısıyla 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 

Cengiz Ergün mesaj yayınladı. Huzur 

ve güvenliğin sağlanması adına 

gerektiğinde canlarını hiçe sayarak 

özveriyle görev yapan Türk Polisi'nin 

173 yaşında olduğunu belirten 

Başkan Ergün,

“Polis Teşkilatı Türk Milleti'nin gurur 

duyduğu bir kuruluştur. Bugün 173 

yaşına giren bu teşkilatımıza ve 

teşkilatımız bünyesinde görev yapan 

tüm kardeşlerimize, başta Türkiye 

Cumhuriyeti'nin bölünmez 

bütünlüğünü korumak olmak üzere 

huzur ve asayişi temin etmek gibi 

önemli görevleri başarıyla yerine 

getirmelerinden dolayı müteşekkiriz. 

Bu anlamlı günde görevleri 

esnasında şehit olan aziz 

şehitlerimizi rahmetle anıyor, 

kahraman gazilerimiz ile ailelerine 

sağlık, mutluluk ve başarılar diliyor, 

halkımızın huzuru ve güvenliği için 

büyük özveriyle yurdun her 

köşesinde görev yapan tüm Emniyet 

mensuplarımızın Polis Haftası'nı 

kutluyorum” ifadelerini kullandı.

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ ismini kullanarak iş 
vadeden ve bu vaatti üzerinden 

kişilerden para isteyen dolandırıcılara 
karşı vatandaşları dikkatli olmaları 

konusunda uyardı. 
Kolay yoldan insanları kandırarak para 
kazanma yolunu seçen dolandırıcıların 

yeni taktiği Milletvekillerinin, 
Bürokratların ve Belediye 

Başkanlarının adını kullanıp iş 
vaadiyle kandırdıkları kişiler oluyor. 
Dolandırıcıların başvurdukları bu 

yönteme karşı vatandaşları uyaran AK 
Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ bazı art niyetli kişilerin 
adını kullanarak muhtarları aradığını 
ve bu aramalarında mahallelerinde 
bulunan dar gelirli kişi seçmelerini 

istediklerini ardından iş vaadiyle para 
istedikleri uyarısında bulunduğunu 
belirterek bu tür kişilere asla prim 
verilmemesi gerektiğini ve hemen 
kendileriyle temasa geçerek polise 
haber vermelerini istedi. Geçtiğimiz 
yıllarda da bazı art niyetli kişilerin 

ismini kullanarak dolandırıcılık

Manisa Celal Bayar Üniversitesi 
Rektörlüğü tarafından düzenlenen 
“Balkanlara Hüzünlü Veda” konulu 
konferans, 5 Nisan 2018 tarihinde 

Prof. Ümit Doğay Arınç Kültür 
Merkezi'nde gerçekleştirildi.

Emekli Albay ve Araştırmacı Yazar 
Atilla Güler'in konuşmacı olarak 
katıldığı konferansa; Garnizon 

Komutanı Alb. Güven Dere, MCBÜ 
Rektörü Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, İl 

Jandarma Komutanı Tuğg. Erhan 
Can, Rektör Yardımcıları Prof. Dr. 
Bilal Gümüş ve Prof. Dr. Muzaffer 
Tepekaya, Şehzadeler Belediye 
Başkan Yardımcısı İsmail Önal, 
Yunusemre Belediye Başkan 

Yardımcısı İdris Avşar, İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi Dekanı Prof. 

Dr. Mustafa Mıynat, İl Jandarma 
Komutanlığı personeli, öğretim 
elemanları ve öğrenciler katıldı.
Atilla Güler “Balkanlara Hüzünlü 

Veda” adlı kitabının yazılış 
öyküsünden bahsederek başladığı 

konferansını; 
“Balkanlarda 1912-1913 savaş 

öncesi dış siyasi durum ve Avrupalı 
devletlerin bölgeyle ilgili çıkar 

çatışmaları”, “Osmanlı 
İmparatorluğu'ndaki siyasi 

gelişmeler ve savaşı kaybetmesine 
neden olan iç dinamikler”, “1912-

1913 Balkan Savaşı'nın sebepleri, iç 
siyasi gelişme ve dinamiklerin, savaş 

esnasında Osmanlı ordusunun 
yenilgisine etkileri ve sonuçta 

yaşanan örnek olaylar” ile

 teşebbüsünde bulunduklarını 
kaydeden Özdağ, “Bu art niyetli 

kişilerden biri Samsun'da diğeri ise 
Urfa'da yakalanmıştı. Şimdi ise 

muhtarlarımızı arayan bu art niyetli 
kişilerden biri yine iş vaadiyle 

insanlardan para istiyormuş. Buradan 
başta muhtarlarımız olmak üzere tüm 
vatandaşlarımızı uyarıyorum. Bizimle 

hemen irtibata geçerek bu tür art 
niyetli kişileri deşifre etsinler ve 

emniyet teşkilatımız mensuplarına 
haber versinler. Dolandırıcılık kısa 

yoldan para kazanmak isteyen 
ahlaksız insanların bir metodu ama 

bunlara kanmamak gerekiyor. 

Kim olursa olsun herkes hukuk 
çerçevesinde kalmalı."  

Dolandırıcılara karşı uyanık olunması 
gerektiği çağrısı yapan Özdağ, 

"Temennimiz hiç kimsenin hukuktan 
ayrılmaması ve hukuk dışı işlemlere 
bulaşmaması. Manisalılar ve Manisa 

Milletvekilleri olarak bu konuda hassas 
olduğumuzun bilinmesini istiyorum" 

dedi.

 “sonuçlar ve alınacak dersler” 
şeklinde bölümlere ayırarak sundu.   

Şark meselesinin; Avrupa 
tarafından ortaya konulan bir tabir 

olup Osmanlı Devleti'ne karşı 
yürütülen politikaların genel ifadesi 

olduğunu ve iki dönemden 
oluştuğunu dile getiren Güler, 

“Birincisi, 1071 Malazgirt Meydan 
Muharebesi ile 1683 Viyana 
Kuşatması yılları arasındaki 

dönemdir.  Avrupalılar bu dönemde 
Türkleri Anadolu'ya sokmamaya, 
durdurmaya ve Rumeli'ye geçişini 

önlemeye çalışmışlardır. İkinci 
Dönem, 1683 Viyana Kuşatması 

sonrası başlayan dönemdir ve Türk 
Kurtuluş Savaşı ile son bulmuştur. 

Avrupalılar bu dönemde de 
Balkanlardaki Hıristiyan milletleri 

Osmanlı egemenliğinden 
kurtarmak, reform istemek ve Bab-ı 

Ali nezdinde müdahalelerde 
bulunmak için çalışmışlardır” dedi.
Berlin Kongresi'nde benimsenen 
ilkelerin; Osmanlı İmparatorluğu 

için ölüm çanı olduğunu söyleyen 
Atilla Güler, “Kabul edilen ilkeler; 

birçok milletin yüzyıllardan beri bir 
arada yaşadığı İmparatorluğun 
devlet sıfatıyla meşruiyetini yok 
ederken, etnik-milliyetçi amaçlar 

lehine dış müdahalelere geçerlilik 
kazandırmıştı. Balkanlar; değişik 

milletlerin çıkar çatışmalarının 
yaşandığı 1912-1913 Balkan 
Savaşı öncesi, tüm dünyanın 

gözünün üzerinde olduğu önemli ve 
hassas bir bölgedir. 

Osmanlı İmparatorluğu egemenliği 
altında yaşayan Balkan 

topluluklarının, bölgede çıkar 
mücadelesi yapan Avrupalı büyük 

devletlerin de kışkırtmalarıyla 
başlattıkları bağımsızlık mücadelesi, 
bu toplulukları sadece Osmanlı ile 

değil, birbirleriyle ve hatta 
kendilerine görünüşte destek veren 
Avrupalı büyük devletlerle de karşı 
karşıya getirmiştir” diye konuştu.

Konferansını sonuçlar ve çıkarılacak 
derslere değinerek tamamlayan 
Güler, “Balkanlarda 600 yıllık bir 

egemenlik sürdüren Cihan 
İmparatorluğu yaşanan bu acı dolu 

dönemde; 
Osmanlı İmparatorluğu 

egemenliğinden kurtularak 
bağımsızlıklarına kavuşan 

Yunanistan, Bulgaristan, Sirbistan ve 
Karadağ'dan oluşan Balkan 

bağlaşıklarına boyun eğmiş, toplam 
167.312 kilometrekare toprak ve o 
zamanki teşkilata göre 158 ilçeyi 
kapsayan 33 sancağı terketmişti” 

diye konuştu.

Konferansın sonunda Garnizon 
Komutanı Alb. Güven Dere, Rektör 

Prof. Dr. A. Kemal Çelebi ve İl 
Jandarma Komutanı Tuğg. Erhan 

Can tarafından Atilla Güler'e çiçek ve 
teşekkür belgesi takdim edildi. Atilla 

Güler konferansının ardından, 
“Balkanlara Hüzünlü Veda” adlı 

kitabını da imzaladı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı 

tarafından, Ahmetli ilçesinde dağıtılan 
zeytin fidanların son durumları teknik 
ekipler tarafından kontrolü yapılarak 

gelişimleri hakkında bilgi alındı. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı ekipleri 
tarafından, kırsal kalkınmaya destek 
vermek amacıyla Ahmetli ilçesinde 
üreticilere verilen zeytin fidanlarının 

toprakla buluşup buluşmadığı ve 
gelişimleri teknik ekipler tarafından 
yerinde incelendi. Kırsal Hizmetler 
Dairesi ekipleri tarafından Ahmetli 

ilçesi Dereköy, Kendirlik ve Mandallı 
mahallelerindeki üreticilere verilen 

zeytin fidanlarının durumu ve 
gelişimleri 

 Yunusemre Belediyesi, Fen Lisesi 
öğrencisi Başak Doğan'ın 

Güneydoğu'daki ihtiyaç sahibi 
öğrenciler için başlattığı yardım 

kampanyasına destek verdi. 
Kampanya kapsamında toplanan 

yardımlar Şanlıurfa Eyyübiye 
Tarlabaşı İlkokulu'na gönderilecek. 

Manisa TOBB Bülent Koşmaz Fen 
Lisesi 10. Sınıf öğrencisi Başak 

Doğan ve okul yönetiminin başlattığı 
yardım projesine Yunusemre 
Belediyesi de destek verdi. 

Yunusemre Belediyesi, Okul yönetimi 
ve hayırseverlerin katkılarıyla 

toplanan yardımlar Sosyal Yardım 
İşleri Müdürlüğü'nün önünde 

toplandı. Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Sosyal 

Yardım İşleri Müdürü Ahmet Mustafa 
Süzer, Manisa TOBB Bülent Koşmaz 
Fen Lisesi Müdürü Cihat Yurtseven 
ve öğrenciler toplanan yardımları 
Şanlıurfa'ya gönderdi.  Projenin 
öncüsü Başak Doğan toplanan 

yardımların birçok öğrenciyi 
sevindireceğini söyledi.

 Doğan burada yaptığı açıklamada, 
“Manisa tarım alanlarında verimli bir 

olduğu için yaz aylarında çok fazla 
tarım işçisi Manisa'ya geliyor. Ve bu 

gelenlerin arasında çocuklarda var. Biz 
onlara yardım etmek amacıyla 

ülkemizin bir ucundan bir ucuna yardım 
eli uzattık. Umarım ellerine ulaşır” dedi.

“BELEDİYE BAŞKANIMIZA ÇOK 
TEŞEKKÜR EDERİZ”

Manisa TOBB Bülent Koşmaz Fen 
Lisesi Müdürü Cihat Gülseven de 

projeye katkıda bulunan Yunusemre 
Belediyesi'ne teşekkür ederek, 

“Okulumuzun 10. sınıf öğrencisi Başak 
Doğan sosyal sorumluluk projesi 

başlatmak istedi. Okul yönetimi olarak 
biz de destekledik. Hazırlanılan 

projemize Yunusemre Belediyesi de 
katkıda bulundu. Hediyeler, Şanlıurfa 

Eyyübiye Tarlabaşı İlkokulu'na 
gönderilmek üzere toplandı. Kutuların 
içerisinde kırtasiye malzemeleri, eğitim 

araç ve gereçleri, ayakkabı var. 
Belediye Başkanımız Dr. Mehmet 
Çerçi'ye çok teşekkür ederiz” diye 

konuştu.  
PROJEDE EMEĞİ GEÇENLERİ 

KUTLADI 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi ise belediye olarak 

eğitime, 

öğrencilere imkanları ölçüsünde 
her zaman destek verdiklerini 

ifade etti. Duyarlı öğrencinin bu 
davranışını takdir ettiğini dile 
getiren Başkan Çerçi şöyle 

konuştu:
 “Lise öğrencimiz ve okulumuzun 

güzel projelerine bizler de 
belediye olarak katkı yaptık. 

Toplanan yardımlar Şanlıurfa'da 
bulunan öğrenci kardeşlerimize 
gönderilecek. Emeği geçenlere 
ve katkısı olanlara çok teşekkür 

ederiz. 
Allah razı olsun” 

Başkan Ergün Polis Haftası'nı Kutladı

yerinde incelendi. Yapılan inceleme 
sırasında mahalle muhtarları da 

hazır bulunarak, fidanların dikiminin 
gerçekleştirildiği tarlaların yer 

gösterimi konusunda yardımcı oldu. 
Yapılan inceleme sırasında Dereköy 
ve Kendirlik mahallelerinde bulunan 
üreticilerin fidanların dikimini yaptığı 
ve herhangi bir sorun olmadığının 

tespiti yapılırken, Mandallı 
mahallesindeki üreticinin fidanlarını 
henüz dikmediği ancak korunaklı bir 

yerde tuttuğunun tespiti yapıldı. 
Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanlığı 

ekipleri tarafından yapılan 
incelemelerin devam edeceği bilgisi 

verilirken, fidanların sağlıklı bir 
şekilde büyümeleri için çalışmaların 

devam edeceği söylendi

Ahmetli'nin fidanları kontrol altında
Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 

Hizmetler Dairesi Başkanlığı tarafından, 
Ahmetli ilçesinde dağıtılan zeytin fidanların 

son durumları teknik ekipler tarafından 
kontrolü yapılarak gelişimleri hakkında bilgi 

alındı. 

Büyükşehir bilgilendirmeye devam ediyor
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
çevreci yatırımların yanı sıra 

öğrencilerde çevre bilinci 
oluşturmak, çevrenin temiz 

tutulmasını sağlamak amacıyla 
verdiği seminerler ile lise 

öğrencilerini bilgilendirmeye devam 
ediyor.Manisa Büyükşehir Belediyesi 

çevreci yatırımlarının yanı sıra 
öğrencilere yönelik bilgilendirme 

seminerlerine ilkokul ve lise 
öğrencileri ile devam ediyor. Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Çevre 
Koruma ve Kontrol Dairesi 

Başkanlığı tarafından İsmet İnönü 
Mesleki ve Teknik Anadolu 

Lisesi'nde verilen seminerde 
öğrencilere çevre bilinci, atık 

kavramı ve geri dönüşüm 
konularında bilgiler verildi. 

Uzunburun Katı Atık 
Bertaraf ve Düzenli 

Depolama Tesisi hakkında 
öğrencilere bilgiler 

verilirken, geri dönüşüm 
uygulamalarının nasıl 

yapıldığı, evsel atıkların 
ayrıştırılması, atıkların 

çevreye zararları ve çevreyi 
temiz tutmak için 

yapabilecekleri anlatıldı. 
Seminerde ayrıca katı atık 

sorunun çözümü için 
Manisa Büyükşehir 

Belediyesi tarafından 
yapılan çalışmalar hakkında 

da öğrencilere bilgiler 
verildi.

Emekli Albay ve Araştırmacı Yazar Atilla Güler “Balkanlara Hüzünlü Veda” 
konulu konferansıyla Manisa Celal Bayar Üniversitesindeydi

Manisa Celal Bayar Üniversitesi Rektörlüğü tarafından düzenlenen 
“Balkanlara Hüzünlü Veda” konulu konferans, 5 Nisan 2018 tarihinde 

Prof. Ümit Doğay Arınç Kültür Merkezi'nde gerçekleştirildi.

Selçuk Özdağ vatandaşları dolandırıcılara karşı uyardı

Memur-Sen, Mart Ayı Açlık ve 
Yoksulluk Rakamlarını Açıkladı
Memur-Sen tarafından her ay düzenli 

olarak yapılan “açlık-yoksulluk” 
araştırmasına göre, Türkiye'deki 4 
kişilik bir ailenin açlık sınırı bin 871 
TL, yoksulluk sınırı ise 5 bin 229 TL 

olarak belirlendi. 
Memur-Sen Konfederasyonu 

tarafından her ay düzenli olarak 
yapılan açlık-yoksulluk araştırmasına 
göre Mart ayında Türkiye'deki 4 kişilik 

bir ailenin açlık sınırı bin 871 TL, 
yoksulluk sınırı ise 5 bin 229 TL 

olarak tespit edildi.
Yapılan araştırmaya göre Mart ayında 

Şubat ayına göre gıda madde 
fiyatlarında ortalama yüzde 2,20'lik bir 

artış yaşandı. Mart ayında göze 
çarpan en büyük artışlar yüzde 54,57 

artışla karnabahar, yüzde 23,40 
artışla sivri biber, yüzde 17,18 artışla 
mandalina, yüzde 11,34 artışla bebek 

maması; en çok göze çarpan 
düşüşler ise yüzde 13,42 azalışla 

salatalık, yüzde 5,80 azalışla kabak, 
yüzde 5,05 azalışla taze fasulye 

madde fiyatlarında yaşandı.
Aydınlanma madde fiyatında ise Mart 
ayında Şubat ayına göre herhangi bir 

değişim gözlemlenmedi.

Eğitim ve Ulaşım Madde Fiyatlarında 
Artış Yaşandı 

Eğitim-kültür madde fiyatlarında 
yüzde 1,11'lik bir artış oldu. Eğitim-

kültür madde fiyatlarında Şubat ayına 
göre değişimin yüzde 8,09 artışla yurt 

dışı bir hafta ve daha fazla süreli 
turlar, yüzde 5,61 artışla oyun konsolu 
madde fiyatlarında olduğu gözlendi. 
Bununla birlikte eğitim-kültür madde 
fiyatlarında yüzde 2,77 azalışla okul 
kitapları, yüzde 1,16 azalışla fotoğraf 
makinesi madde fiyatlarında düşüş 

olduğu tespit edildi. 
Ulaşım madde fiyatlarında yüzde 
0,10'luk bir artış olduğu belirlendi. 
Şubat ayına göre en göze çarpan 

değişimlerin yüzde 1,72 artışla mazot 
fiyatlarında olduğu gözlendi. Bununla 

birlikte ulaşım madde fiyatlarında 
yüzde 2,54 azalışla lpg dolum ücreti 

madde fiyatlarında düşüş 
gözlemlendi.

Mart ayında Şubat ayına göre sağlık 
madde fiyatlarında ortalama değişim 

yüzde 1,03'lük bir artış olarak 
gözlenirken, en göze çarpan 

değişimlerin yüzde 1,97 artışla derece 
madde fiyatlarında olduğu gözlendi. 

Bununla birlikte sağlık madde 
fiyatlarında Şubat ayına göre yüzde 
0,1 azalışla uzman doktor muayene 

ücreti madde fiyatında düşüş 
gözlemlendi.

Isınma Fiyatlarında Düşüş Yaşandı
Mart ayında Şubat ayına göre ısınma 
madde fiyatlarında ortalama yüzde 
0,17'lik bir düşüş gözlenirken; Mart 
ayında Şubat ayına göre barınma 

madde fiyatlarında yüzde 0,73'lük bir 
artış oldu.Mart ayında Şubat ayına 
göre giyim fiyatlarında ise ortalama 

yüzde 0,35'lik bir artış gözlendi. Giyim 
madde fiyatlarında Şubat ayına göre 
en göze çarpan değişim yüzde 4,17 

artışla kadın ceketi, yüzde 4,03 artışla 
etek madde fiyatlarında oldu. Bununla 
birlikte giyim madde fiyatlarında Şubat 
ayına göre yüzde 6,27 azalışla erkek 

kazağı, yüzde 5,97 azalışla kadın 
kabanı, yüzde 5,75 azalışla erkek 

botu madde fiyatlarında düşüş 
gözlemlendi.

YUNUSEMRE'DEN ŞANLIURFA'YA YARDIM ELİ 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Nisan 
ayı Meclis Toplantısı'nda AK Parti 
Grubu'nun hukuka aykırı kararları 

gündeme damga vurdu. Yasa gereği 
alınmış olan borçlanma yetkisinin 

güncellenmesi ile ilgili maddeyi Plan 
ve Bütçe Komisyonu'na göndermesi 
gereken AK Parti Grubu, hem yetkiyi, 

hem de söz konusu maddelerin 
komisyona gitmesini reddetti. AK 

Parti'li meclis üyelerinin bu kararının 
hukuka aykırı olduğu yönünde CHP 
ve MHP'li meclis üyelerinin uyarısına 
rağmen karar böyle geçerken, Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, 97 mahallenin acil altyapı ve 

içme suyu beklediğini, asfalt, Irlamaz, 
Manisa Prime, elektrikli otobüsler gibi 

çok sayıda hizmetin yapılmasına 
engel olunduğuna dikkat çekti.Manisa 

Büyükşehir Belediye Meclisi Nisan 
ayı Toplantısı, Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün başkanlığında 
gerçekleştirildi. Gündeme, AK Parti 

Grubu'nun hukuka aykırı kararı 
damga vurdu. CHP'li meclis üyesinin 

üyeliğinin düşürülmesiyle mecliste 
çoğunluğu yeniden ele geçiren AK 
Parti Grubu, Manisa Büyükşehir 

Belediyesinin yasa gereği geçmiş 
yıllarda aldığı borçlanma yetkisinin 

güncellenmesi ile ilgili maddelerin ara 
komisyonlara sevkine karşı çıktı. 
Bunun üzerine konuşan Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, “Burası ciddi bir müessese, 

Büyükşehir Belediye Meclisi.

Bunu Manisalılar bilsin. Bunun 
yanında Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin yapmış olduğu 
yatırımlar kavşaklar, gençlik 

merkezleri, Irlamaz, Alaşehir gibi, 
elektrikli otobüslerin ihalesi gibi geçen 

yıl almış olduğumuz bu borçlanma 
yetkisini kullanmadığımız için yeniden 

getirdik. İller Bankası'ndan bunları 
alamazsak, dış borçlanma yetkisi 

talebimizdir bu. Bunu 1 ay ötelersek, 
bunu vebali AK Parti Grubu'na kalır. 

Bu hafta içerisinde bu kararı ara 
komisyonda alır Pazartesi karara 

bağlayabiliriz. Yani hizmeti yapmak 
gayesiyle bugün 97 tane mahallenin 
acil bekleyen hizmetleri var. Eğer siz 
Cengiz Ergün'e hizmet yaptırmama 
noktasında düşünüyorsanız çıkın 
açıkça “evet vermek istemiyoruz” 

deyin. Kaçak oynamayın. Net olun, 
açık olun. Bu şekilde bu Manisa'yı 

yönetemeyiz” diye konuştu.
Başkan Ergün, “Vatandaşımız 
hizmetten mahrum kalmasın”

Meclis üyelerine borçlanma 
detaylarıyla ilgili programı verdiğini de 
sözlerine ekleyen Başkan Ergün, “Ben 
burada 2018 ve 2019 yılının ayrı ayrı 

size programını gönderdim.
Hizmetin devamı olduğu için yaptım. 

Yarın bir başkası gelir bu koltuğa 
oturur, bunların devam etmesi lazım. 

Bu işler çocuk oyuncağı değil. Bu işler 
para işi, hizmet işi. 97 mahalle altyapı 

bekliyor. Ben İller Bankası'ndan 
ümidimi kestim. Bunları çözmek için 
yurtdışı kredi yollarını arama yoluna 

gittim. Her gün bununla ilgili 
çalışıyorum. Neden, vatandaşımız 
hizmetten mahrum kalmasın diye. 

Eğer 1 ay bekletirseniz, sizi Manisa 
halkına şikayet ederim” dedi.
Kendi Vekillerinin Sözlerini 

Dinlemediler
Konuşmanın ardından Başkan Ergün, 

acil altyapı ve içme suyu hizmeti 
bekleyen 97 mahalleyi tek tek 

açıkladı. Ardından Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından yapılacak olan 

asfalt yatırımlarını ve projeleri de 
sunumla açıklayan Başkan Ergün, 

“Ben buradan net bir şekilde bu 
hizmetlerin yapılıp yapılmaması 

noktasında, geçen sene verdiğiniz 
desteğin bu sene yapılıp 

yapılmayacağı konusunda sizden net 
cevap istiyorum” dedi.Bunun üzerine 

söz alan Soma Belediye Başkanı 
Hasan Ergene, gereken yetkileri 

geçmiş yıllarda verdiklerini ayrıntılı 
bilgi almak suretiyle destek 
verebileceklerini söyledi.

 Ergene, konuyu siyasete çekerek 
Başkan Ergün'e 4 yıldır hiçbir iş 
yapmadığı yönünde ithamlarda 

bulundu. Bunun ardından Başkan 
Ergün, AK Parti Manisa Milletvekili 

Selçuk Özdağ'ın katıldığı bir 
televizyon programında hizmete 
engel olmayacaklarına yönelik 
açıklamalarını verdi. AK Parti 
Grubu Özdağ'ın açıklamaları 

sırasında sıralara vurarak, kendi 
vekillerinin söylediklerini 

dinlemediler.
Büyükşehir'in Borç Limiti 1,3 

Milyar TL
Manisa Büyükşehir Belediyesinin 

borçlanma limitiyle ilgili meclis 
üyelerini bilgilendiren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Mali 

Hizmetler Dairesi Başkanı Ahmet 
Uluturhan da, Türkiye genelinde 
borç limiti en yüksek belediyenin 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

olduğunun altını çizdi. Uluturhan, 
“Meclisimize gelen her maddeyi 

kanunlar nezdinde en ince 
ayrıntısına kadar inceleyerek 
buraya gelmesini sağlıyoruz. 

Büyükşehir Belediyemizin 
borçlanma limiti 1,3 milyar TL'dir. 
Türkiye'de kredi limiti bu kadar 

yüksek başka bir belediye yoktur. 
Yurt içindeki faiz oranlarının 
yüksekliği nedeniyle Fitch 

raporuyla birlikte yurt dışı finans 
kuruluşlarıyla da irtibata 

geçilmektedir” diye konuştu.
Güzgülü, “Bu, hizmet 

yaptırmayalım anlayışıdır”
İlgili maddeler üzerine söz alan 

MHP Grup Başkanvekili Mehmet 
Güzgülü ise, “Buradan direkt 

geçecek gibi bir konu yok zaten. 
Komisyonlarda yoğrulacak. 

Burada istenen Bütçe 
Komisyonuna gitsin görüşülsün. 

Öyle bir yaklaşım var ki “ben 
öteliyorum”. Bütçe Komisyonunda 
5 gün görüşülecek. İki parti grup 
yapacak tartışacak. Bu, “hizmet 
yaptırmayalım” anlayışıdır. Biz 

kavgamızı düzgün yapalım. 
Komisyonlarda tartışılsın. Burada 
arıtma tesisi yapılmasın der mi bu 

meclis? İyi düşünülmesini talep 
ediyorum. Komisyonda halledilir, 
tavır orada şekillenir. Görüntü, 
hizmeti durdurmak istiyorum 

anlamı taşıyor. Bugün bu hatayı 
yapanlar 2 ay sonra el kaldırmak 
zorunda kalır, kaybeden Manisa 

olur” ifadelerini kullandı. 
Konuşmaların ardından 

maddelerin Plan ve Bütçe 
Komisyonu'na gönderilmesi, AK 
Parti'nin ret oylarıyla engellendi. 

Böylece AK Parti Grubu, 
maddeleri hem reddetti, hem de 
komisyona gitmesine engel oldu. 

Bunun ardından MHP ve CHP 
sıralarından AK Parti'ye yasal olarak 

komisyona gönderilmesi uyarıları 
yöneltildi. Maddelerin oylanmasının 
ardından birleşime ara verilerek, 16 

Nisan Pazartesi günü, saat 18.007de 
toplanılması kararlaştırıldı. 

Geçen sene bütçe kapsamında 
yatırımlarla ilgili yapmış ve yapacak 

olduğumuz yatırımlarla ilgili iç 
borçlanma konusunu geçen sene 
oybirliğiyle geçirmiştik. Ancak bu 

borçlanmalar kullanılmadığı zaman 
İller Bankası her yıl bu borçlanmanın 

meclisten geçirilmesi gerektiğini 
kanun nezdinde söylüyor. İç 

borçlanmalarla ilgili geçen sene 
MASKİ'nin 5. ayda yapmış olduğu 
borçlanma başvurusu da buradan 

yapılmıştı” hatırlatmasında bulundu. 
Başkan Ergün, “Vebali AK Parti 

Grubu'na kalır”
İçişleri Bakanlığının geçtiğimiz yıl 
onaylanan borçlanma talebini hala 
yerine getirmediğini de açıklayan 
Başkan Ergün, “İçişleri Bakanlığı 

Mahalli İdareler Genel Müdürü beni 
arayarak meclisin 200 milyon olarak 
vermiş olduğu borçlanma yetkisinin 

100 milyon olarak onaylandığını 
söyledi. Tarih 05.09.2017. O 

zamandan beri bu yerine getirilmedi. 

Borçlanma Yetkisine de, Komisyona Gitmesine de Ret Oyu!
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Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik ve AK Parti Manisa 

Milletvekili Recai Berber, Şehzadeler 

Belediyesi tarafından Karaağaçlı 

Mahallesinde yapımı devam eden 

Düğün Salonu inşaatında 

incelemelerde bulundu. Başkan Çelik 

Düğün salonu inşaatının kısa sürede 

tamamlanarak 3 ay içerisinde halkın 

hizmetine sunulacağını ifade etti.

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik ve AK Parti Manisa 

Milletvekili Recai Berber, Karaağaçlı 

Mahallesinde Şehzadeler Belediyesi 

tarafından yapılan Düğün Salonu 

inşaatında incelemelerde bulundu. 

Yapılan incelemelere AK Parti 

Şehzadeler İlçe Başkanı Ahmet 

Tonguç ve teşkilat mensupları da 

eşlik ettiler. 

Yapılacak olan düğünü salonunun 

Belediye tarafından işletilerek 

vatandaşlara uygun fiyatlara 

kiralanacağını ifade eden Başkan 

Çelik “Manisa Milletvekilimiz Recai 

Berber ve İlçe teşkilatımız ile birlikte 

Karaağaçlı Mahallemizde yapım 

çalışmaları büyük bir hızla devam 

eden Karaağaçlı Mahallesi Düğün 

Salonu inşaatında incelemelerde 

bulunuyoruz. 

Bu projemiz 650 metrekarelik kapalı 

düğün salonu, yazlık düğün salonu ve 

geniş bir otoparkın olacağı bir proje 

olacak. Bu güzel eserimiz ile birlikte 

Şehzadeler ilçemize güzel bir eser 

daha kazandırmış olacağız bu tesis 

belediyemiz tarafından işletilerek 

vatandaşlarımıza uygun rakamlarla 

kiraya verilecek.

Hem açık salonumuz, hem de kapalı 

salonumuzun olduğu bu güzel 

tesisimizde gelen misafirlerin otopark 

sorunu yaşamayacağı bir 

otoparkımızda olacak. Rabbim izin 

verirse inşaat çalışmalarının 

tamamlanması ile birlikte 3 ay sonra 

açılışının yaparak halkımızın 

hizmetine sunacağız. Bu güzel ve 

modern düğün salonu tesisimiz, 

Şehzadeler de yaşayan tüm 

halkımıza hayırlı olsun” dedi.

“HER MAHALLEDE GÜZEL BİR 

ESERLE KARŞILAŞIYORUZ”

Gittikleri her mahallede Şehzadeler 

Belediyesine ait eserlerle 

karşılaştıklarını ifade eden AK Parti 

Şehzadeler İlçe Başkanı Ahmet 

Tonguç “Şehzadelerimizin her bir 

yanında ki eserlerini görmek bizler 

açısından son derece mutluluk 

vericidir. Bugün burada belki de 

Manisa'da olmayan güzel bir tesisin 

yapımını inceliyoruz. Değerli Belediye 

Başkanımız Ömer Faruk Çelik ve 

ekibine çok teşekkür ediyorum. Kısıtlı 

imkânlar ile kendisinin bir belediye 

binası olmadan ilçemizde ki her 

mahallemize güzel hizmetler 

kazandırıyor. 4 yıldır artarak devam 

eden başarılarının daha da artmasını 

temenni ediyor, bu güzel tesisin 

halkımıza hayırlı olmasını diliyorum” 

dedi.

“ÖMER FARUK ÇELİK, AK 

BELEDİYECİLİĞİ EN İYİ ŞEKİLDE 

YANSITIYOR”

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik'in yaptığı hizmetler ile AK 

Belediyeciliği en iyi şekilde 

gösterdiğini ifade eden 

Yunusemre Belediyesi, Akmescit ve 
Kaynak mahalleleri arasında kalan 
alanda çocuk oyun parkı yapıyor. 
Yunusemre Belediyesi ilçeye yeni 
çocuk oyun parkları kazandırıyor. 

Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, 
Akmescit ve Kaynak mahalleleri 

arasında kalan alanda çocukların 
oyun oynayacağı hanımların güzel 

vakit geçireceği, 

oyun grubu, kamelyalar ve çevre 
düzenlemesinden oluşan parkın 

yapımına kısa zamanda başlayacak. 
Yeni park çocukları sevindirirken; 
mahalle sakinleri de belediyesinin 

çalışmalarından memnun olduklarını 
söyledi. Mahalle sakinlerinden 

Ahmet İzmir, “Yunusemre Belediyesi 
mahallemize yeni park kazandırıyor. 

Bu tür çalışmalardan dolayı çok 
teşekkür ederiz” dedi.  Muradiye Taş 

da  “Bu parkı çok istiyorduk. 
Çocuklarımız oynasın bizlerde 

komşularımız ile çıkıp oturacağımız 
alanı bizlere kazandıracakları için 
Yunusmre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi'ye çok teşekkür 

ederiz.” diye konuştu.  

. AK Parti Manisa Milletvekili Recai 
Berber “Karaağaçlı Mahallemiz büyük 
mahallelerimizde bir tanesi bu nedenle 
böylesine güzel bir eseri hak eden bir 

mahallemiz. İlçe Başkanımızın da 
belirttiği gibi Manisa' da 

olmayan güzel bir eser buraya 
kazandırılmış. Emeği geçen herkese 

çok teşekkür ediyorum. Tesisin inşaatı 
çok hızlı bir şekilde yükseliyor. İnşaat 

çalışmalarının tamamlanmasının 
ardından çevre düzenlemesi ve 

otoparkıyla birlikte 3 ay sonra hizmete 
girecek güzel bir eser. Şehzadeler 

ilçemizde yaşayan vatandaşlarımız çok 
daha iyilerine layıktır. Başkanımız kısıtlı 

imkanlar ölçüsünde böylesine güzel 
projeleri ortaya koymuştur. Daha 

imkanlar ile izler şehirlerimizi yeniden 
kuracak kadar güçlü ve iddialıyız. AK 
Belediyeciliğin nasıl olduğunu Ömer 

Faruk Çelik Başkanımız en iyi şekilde 
tüm Manisa' ya göstermiştir. Bugün 
Şehzadelerimiz tüm mahallelerinde 
böylesine güzel eserleri her zaman 
görüyoruz. Bu güzel tesisimiz tüm 

halkımıza hayırlı olsun” dedi.

Yunusemre Belediyesi, Kayapınar 
Mahallesi'nde yaşayan vatandaşların 

talebini yerine getirerek mahalleye kültür 
ve taziye evi yapıyor. 

Sosyal belediyecilik anlamında bir 
marka olan Yunusemre Belediyesi, 

hayata geçirdiği projeler ile 
vatandaşların taleplerini de yerine 

getiriyor. Kayapınar Mahallesi 
sakinlerinin en büyük isteklerinden biri 

olan kültür ve taziye evi için 
çalışmalarına başlayan Yunusemre 
Belediyesi, mahallede hummalı bir 

çalışma yürütüyor. Mahallede yürütülen 
çalışmaları yerinde inceleyen 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, çalışmalar hakkında bilgi 

aldı. İnceleme gezisinde Başkan 
Çerçi'ye AK Parti Yunusemre İlçe 

Başkanı Fatih Katıöz, Fen İşleri Müdürü 
Fuat Balcı ile Park ve Bahçeler Müdürü 

Volkan Aydoğdu eşlik etti.

Sosyal belediyecilik anlamında bir 
marka olan Yunusemre Belediyesi, 
yeni bir hanımlar lokali ve gençlik 

merkezini daha faaliyete geçirmeye 
hazırlanıyor.  Çağatay Uluçay 
İlkokulu'nun karşısında yapımı 
tamamlanma aşamasına gelen 
merkez açılış için gün sayıyor. 

Merkezde yapılan çalışmaları yerinde 
inceleyen Yunusemre Belediye 

Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, yürütülen 
çalışmalar hakkında bilgi aldı. 

İnceleme gezisinde Başkan Çerçiye 

Karaağaçlı Düğün Salonu yaza hazır

KAYAPINAR DA KÜLTÜR TAZİYE EVİNE KAVUŞUYOR

Projeyi kısa bir süre içerisinde tamamlamayı planladıklarını dile getiren Belediye Başkanı Çerçi konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Belediye olarak birçok mahallemizde yaptığımız kültür ve taziye evi çalışmamızın bir yenisini Kayapınar 

Mahallemizde hayata geçiriyoruz. Proje tamamlandı, şu anda istinat duvarlarının yapımına başlandı. Ahşap olarak 
planlanan yapının zemin betonu atıldıktan sonra montaj çalışmalarına başlanılacak. Çalışmalar tamamlandığında 

Kayapınar Kültür ve Taziye Evi vatandaşlarımızın hizmetine girecek” diye konuştu. 

TEVFİKİYE HANIMLAR LOKALİ VE 
GENÇLİK MERKEZİ TAMAMLAMIYOR

Belediye Başkan Yardımcısı Şaver 
Yüksel, MAYEB Yönetim Kurulu 

Başkanı Mustafa Gürler ve Fen İşleri 
Müdürü Fuat Balcı eşlik etti.  

AÇILIŞI ÖNÜMÜZDEKİ GÜNLERDE 
YAPILACAK

Gençlik merkezinin bölge halkının en 
büyük isteği olduğunu kaydeden 

Belediye Başkanı Çerçi konuya ilişkin 
yaptığı açıklamada, “Hanım 

lokallerimiz ve Meslek Edindirme 
Kurslarımızdan binlerce vatandaşımız 

faydalandı. 

Bu çalışmalara bir yenisini daha 
ekliyoruz. Tevfikiye Hanımlar Lokali ve 

Gençlik Merkezi'nde lise ve üniversiteye 
hazırlanan öğrencilerimize eğitim 
verilecek ve hanımlarımıza çeşitli 

kurslar gerçekleştirilecek. Tevfikiye 
Mahallemizde yapımına başladığımız 
hanım lokali ve gençlik merkezimizde 

çalışmalar sürüyor. 12 derslik, 1 
yemekhane, 1 spor salonu, 5 atölye ve 
çocuk bakım alanın yer alacak. Projede 

tamamlanma aşamasına geldik. Çok 
kısa bir süre içerisinde merkezimizin 

açılışını yapacağız” diye konuştu.  

SERHAT'IN İSTEĞİNİ YUNUSEMRE YERİNE GETİRDİ
Cumhuriyet Mahallesi'nde yaşayan 

görme engelli satranç sporcusu 
Serhat Bağcı, uzun zamandır 

görme engelliler için özel 
hazırlanan satranç takımına sahip 
olmak istiyordu. Genç sporcunun 
isteğini yerine getiren Yunusemre 
Belediyesi, genci ziyaret ederek 

satranç takımını teslim etti. 
Yunusemre Belediyesi, 

Cumhuriyet Mahallesi'nde yaşayan 
doğuştan görme engelli Serhat 

Bağcı'nın isteğine duyarsız 
kalmadı. Cumhuriyet 

Mahallesi'nde yaşayan doğuştan 
görme engelli 18 yaşındaki Serhat 

Bağcı'nın en büyük tutkusu 
satranç. Engeli dolayısıyla özel bir 

satranç takımına ihtiyacı olan 
Bağcı maddi imkânsızlıklar 

dolayısıyla görme engellilere özel 
tasarlanan satranç takımını 

edinemiyordu. 

Yunusemre Belediyesi, 
kendilerine talebini bildiren 

engelli genci sevindirdi. Serhat 
Bağcı'yı ziyaret eden Yunusemre 
Belediye Başkan Yardımcısı Şule 
Uygur, Serhat'a satranç takımını 

hediye etti. Ziyarette Başkan 
Yardımcısı Uygur'a Halkla İlişkiler 
Müdürü Elif Binici, Sosyal Yardım 

İşleri Müdürü Ahmet Mustafa 
Süzer de eşlik etti. 18 yaşındaki 

gençle sohbet eden Uygur, 
Yunusemre Belediyesi olarak 

dezavantajlı grupların ihtiyaçlarını 
giderme noktasında imkânları 

ölçüsünde çalışmalarını 
sürdüreceklerini kaydetti. Satranç 
takımına kavuşan Serhat Bağcı 
ise isteğine duyarsız kalmayan 

Yunusemre Belediyesi'ne 
teşekkür etti. 

Manisa'yı 2023 ve daha başka 
hedeflere başarılı bir şekilde taşımak 
İçin yapılan çalışmalar önemli. İzmir 

İstanbul Otobanı, Sabuncubeli 
Tüneli, Şehir Hastanesi, Ankara 

İzmir Yüksek Hızlı Tren Yolu, yeni 
yapılan Salihli OSB ikinci etabı, 

Akhisar Zeytin İhtisas OSB, Soma 
OSB gibi projeler bittiğinde 

ekonomide ve istihdamda büyük fark 
oluşturacak. Devam eden Kelebek 

Barajı ve Sulama Göletleri 
tamamlandığında daha geniş alanlar 

sulama imkanına kavuşacak. 
İlçelerde yapılan hastaneler, kamu 
kurumları, yollar, alt ve üst geçitler 

her biri Manisa'nın gelişimine önemli 
katkılarda bulunacak. Ancak bütün 

bunlar yeterli değildir. İş ve aş imkanı 
oluşturacak, ekonomide canlılık 

sağlayacak, halkın kendisine direk 
yolla dokunacak projelerin hayata 
geçirilmesi gereklidir. Mevcut ile 
yetinmeyip yeni adımlar atmak, 
tarımı, sanayiyi, eğitimi, sağlığı 

geliştiren yeni adımlar atılmalıdır. 
Ancak sanayi gelişirken, yeni 
mekanlar yapılırken çevre ve 

tarımsal alanlar dikkatli bir şekilde 
korunmalıdır. Denge bozulmamalıdır. 

İşte birkaç proje: 1) Kapalı Sistem 
Sulama Sistemi: Demirköprü Barajı 
sulamasının kapalı basınçlı sisteme 

alınması ve Gediz ovasının 
damlama sulama ile sulanması en 

önemli projedir. Ekonomiye ve 
tarıma büyük katkısı olacaktır. 

Manisa ve tarım için bu projeye 
sahip çıkmak hepimizin görevidir. 2) 

Manisa Havaalanı Yapılması: Manisa 
tarımsal ihracatı ve diğer ihracat İçin 

bir an önce havaalanına 
kavuşmalıdır. 1,5 milyon nüfusu olan 

30 büyük ilin arasında bulunan 
Manisa havalimanını fazlasıyla hak 
etmektedir. 3) Manisa Gıda Çarşısı 

ve Alaşehir Tarımsal Organize 
Sanayi Bölgesi:. 

 Manisa'ya zeytin, üzüm ve diğer 
gıda maddelerinin pazarlamasının 

yapıldığı bir gıda Çarşısı ihtiyacı var. 
Alaşehir için planlanan Tarımsal 

Organize Sanayi Bölgesi bir an önce 
hayata geçirilmelidir

4) Manisa Merkezdeki Askeri Kışlalar 
Taşınmalıdır: Manisa'da bulunan 
Doğu ve Batı Kışla şehir dışına 
taşınmalı, buralar sosyal yaşam 

alanı ve spor alanı haline 
getirilmelidir. Böylelikle hem 

Sanayide çalışanlar hem 
üniversitede okuyan ve 

akademisyenlerin Manisada 
kalmalarının önü açılmış olacaktır. 5) 

Turizm Yolu Projesi: Manisa hem 
inanç hem tarih, hem de spor, sağlık 
ve kaplıca turizmi açısından zengin 
bir ilimizdir. Tüm bu değerleri içine 

alan bir turizm yolu güzergahı 
belirlenmeli ve hayata geçirilmelidir. 
Manisa turizmden hak ettiği değeri 
alamamaktadır. 6) Manisa Psikiyatri 
Hastanesi: Manisa uzun zamandır 

psikiyatri hastanesi olan bir ildir. Artık 
ihtiyacı karşılayamayan bu hastane 

geniş bir arazide Bölge Psikiyatri 
Hastanesi olarak yeniden inşa 

edilmelidir. Ayrıca Manisa için bir 
Meslek Hastalıkları Hastanesine 
ihtiyaç vardır. 7 )Manisa'ya İkinci 

Üniversite: Mevcut CBÜ büyümeye 
devam ediyor. Ancak Manisa'nın 

gelişimi için yeni bir üniversite için 
kollar sıvanmalı ve yola çıkılmalıdır. 
İllerin gelişmesinde eğitimin rolü ve 

üniversitelerin önemi büyüktür. 
Hayaller gerçekleşebilir. Yeter ki 

sahip çıkılsın ve takip edilsin. Manisa 
kabuğunu kırmalı ve büyükşehir 
olmanın hakkını vermelidir. Sivil 
toplum kuruluşları ve belediyeler 
kısır çekişmeler ve tartışmaları 

bırakıp Manisa ortak paydasında 
buluşmalı ve herkes ilimizin 

kalkınmasına katkıda bulunmalıdır. 
Sağlıcakla kalın! 

MUZAFFER YURTTAŞ YAZDI...

MANİSA 2023 HEDEFLERİNE HAZIR MI?YUNUSEMRE AKMESCİT'E YENİ PARK KAZANDIRACAK

YUNUSEMRE'DEN YAĞCILAR'DA HUMMALI ÇALIŞMA 
Yunusemre Belediyesi, Yağcılar 

Mahallesi'nde hummalı bir çalışma 
yürütüyor. Mahallede meydan ve 

çevre düzenlemesi yapan Yunusemre 
Belediyesi, cami bahçesini de güzel 

bir görünüme kavuşturuyor.  
Byunusemre Belediyesi, Yağcılar 

Mahallesi'nde cami bahçesi, meydan 
ve çevre düzenlemesi çalışması 

yapıyor. Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, mahallede yapılan 
çalışmaları inceledi. İncelemede AK 
Parti Yunusemre İlçe Başkanı Fatih 
Katıöz, Belediye Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar, Fen İşleri Müdürü Fuat 
Balcı ile Park ve Bahçeler Müdürü 

Volkan Aydoğdu eşlik etti. 
Vatandaşlarla da bir araya gelen 
Başkan Çerçi onların sıkıntı ve 

taleplerini de dinledi. 

Yağcılar Mahallesi'nin Manisa Celal 
Bayar Üniversitesi Şehit Prof. Dr.  

İlhan Varank Yerleşkesi ve organize 
sanayi bölgesine yakınlığı 

dolayısıyla ilçenin hızlı nüfus artışı 
yaşayan mahallelerden biri olduğunu 

kaydeden Başkan Çerçi, belediye 
olarak mahallede çalışmalarını 

yoğunlaştırdıklarını belirtti. 
YAĞCILAR YUNUSEMRE'YLE 

GELİŞİYOR 
Belediye Başkanı Çerçi konuya 

ilişkin yaptığı açıklamada, 
“Mahallemizin üniversitemizin 

Muradiye Yerleşkesi ve organize 
sanayi bölgesine yakınlığı 

dolayısıyla nüfusu hızla artıyor. 
Yunusemre Belediyesi olarak 

Yağcılar Mahallemizde yolların 

yapımı, parke taşı döşeme, 
ışıklandırma çalışması yaptık. 

Gençlerimize spor sahası 
kazandırdık. Çocuklarımız için park, 
hanımlarımız için spor alanı yaptık. 
Şimdi de Mahallemizin camisinde 
çevre düzenlemesi yapıyoruz. Anfi 
tiyatro şeklinde basamaklı bir yer 

olacak,  bahçe duvarları, şadırvan ve 
çevre düzenleme çalışmalarımız ile 
alan güzel bir görünüme kavuşacak. 

Tüm mahallelerimizde olduğu gibi 
Yağcılar Mahallemizde de 

çalışmalarımız sürecek” dedi. 
Mahalle sakinleri yapılan 

çalışmalardan dolayı Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. Mehmet 

Çerçi'ye teşekkür etti

YUNUSEMRE BURDUR'DAN 
BAŞARI İLE DÖNDÜ

Yunusemre Belediyespor Judo takımı Burdur'da yapılan Judo Grup müsabakalarında başarılı 
sonuçlar elde etti. 

Yunusemre Belediyespor birçok branşta olduğu gibi judoda önemli sonuçlar elde ediyor. Judo takımı 
sporcuları Burdur'da gerçekleştirilen grup müsabakalarında dereceler kazandı. Belediyespor 

Erkeklerde Enes Pınar 55 kg'de birinci, Hakkı Emir Ulaş 60 kg'de üçüncü, Mehmet Alp Seçilmiş  +66 
kg'de ikinci,  Buğra Pak üçüncü oldu. Belediyespor bayanlar judo takımı ise Şengül Gündüz 48 kg'de 

üçüncü, Sümeyye Kaya 63 kg'de birinci, Dilara Akdemir +63 kg'de üçüncü oldu. Müsabakalarda 
başarılı sonuçlar elde eden sporcuları kutlayan Yunusemre Belediyespor Başkanı Arif Alkan, bu 

başarıda emeği geçen herkesi kutladı.

Yunusemre Belediyespor birçok branşta olduğu 
gibi judoda önemli sonuçlar elde ediyor. 
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 Manisa Alaşehir'de bir dizi 

programlara katılarak vatandaşla bir 

araya gelen AK Parti Manisa 

Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

KOSGEB'in Kadın Girişimci Desteği 

ile işletme sahibi olan Ayşe Uçar'ın 

açtığı çiğ köfteci dükkanını da ziyaret 

etti. Kadın girişimcilerin iş hayatına 

katılmasına en büyük desteğin Ak 

Parti Hükümetleri döneminde 

verildiğini kaydeden Özdağ, 2017 yıl 

sonu itibariyle İstihdam Seferberliği 

kapsamında 17 Bin işyeri ziyaret 

edilerek, özel sektörde 17 Bin 683 

kişinin işe yerleştirilmesinin, İŞKUR 

aracılığıyla gerçekleştirildiğini belirtti. 

İŞKUR Manisa İl Müdürü Sinan Aktaş 

ise yaptığı açıklamada İstihdamda 

Manisa'nın Türkiye'de bulunan 81 il 

arasında 9. Sıraya yerleştiğini 

kaydetti. 

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ haftasonu programı 

kapsamında Alaşehir'de bir dizi işyeri 

açılışı, hayır yemeği ve esnaf 

ziyaretinde bulundu. Gerçekleşen 

programlar çerçevesinde Özdağ'ı AK 

Parti Manisa İl ve Alaşehir İlçe parti 

yöneticileri eşlik etti. Hedeflerinin 

"Halka hizmet Hakka hizmettir 

düsturuyla çalışmak" olduğunu 

kaydeden Özdağ, "Bürokratından, 

siyasetçisine Manisa'mızın yaklaşık 

1,5 Milyon insanına en iyi şekilde 

hizmet etmek için gayret sarfetmeye 

devam ediyoruz. 

Manisa'yı Türkiye'nin en yaşanabilir 

kenti, en müreffeh, en zengin, en 

özgür kenti, en güvenlikli kenti haline 

getirmeyi hedefliyoruz. Şu anda 

işsizliğin en az olduğu şehir yüzde 

5'le Manisa'dır. Yeni açtığımız ve 

açacağımız Organize Sanayi 

Bölgeleri başta olmak üzere diğer iş 

sahalarıyla Manisa'da ki işsizlik 

oranını Allah'ın izniyle yüzde 3'e 

çekeceğiz” diye konuştu.

MANİSA'YI MARKA ŞEHİR 

YAPACAĞIZ

2019 seçimlerine kadar toplam 100 

civarında yatırımın açılışını 

gerçekleştirerek Manisa'yı marka 

şehir yapacaklarını kaydeden Özdağ, 

"Bu süre zarfında Hızlı tren, 

otobanlar, okullar, fakülteler, 46 

Gölet, 4 büyük baraj, Organize 

Sanayiler, Hastaneler, Sabuncubeli 

Tüneli başta olmak üzere birçok 

yatırımın açılışını gerçekleştirmeye 

devam ediyoruz. Manisa ve diğer 

illerimiz zengin ve güçlü olursa 

Türkiye güçlü olur. Türkiye güçlü 

olunca da Türk ve Müslüman Dünya 

güçlü olur. Hedefimiz bölgesel ve 

küresel yönden güçlü süper ülke 

Türkiye'yi inşa etmek. Bu sene 

Manisa'da Ahmetli- Kelebek Barajı ve 

Akhisar Barajı bitiyor. Ayrıca Selendi 

ve Gördes barajlarında çalışmalar 

devam etmekte. Sulu tarıma geçmek 

için 46 gölet yapılmakta.

 Biz buralarda alternatif tarıma 

geçmek istiyoruz. İzmir'in içme 

suyunun yüzde 40'ı Manisa'dan 

devasa borularla gönderilmekte. 

Manisa olarak üzüm, kiraz ve 

zeytinde bol olan bir iliz. Üzümde, 

kirazda ve zeytinde 1 milyar dolar 

ürünümüz var” dedi.

ÖZDAĞ'DAN SANAYİ ESNAFINA 

DOĞALGAZ MÜJDESİ

Alaşehir'de Sanayi esnafıyla da bir 

araya gelen AK Parti Manisa 

Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

aralarında Alaşehir'in de bulunduğu 

9 ilçeye de 2018 yılı sonuna kadar 

doğalgaz hizmeti verileceğini 

belirterek, “Alaşehir, Saruhanlı, 

Ahmetli, Gölmarmara, Soma, Salihli, 

Kula, Kırkağaç, Alaşehir, Gördes 

ilçelerine 2018 sonuna kadar 

kademe kademe doğalgaz hizmetini 

getireceğiz. Enerji bizim için çok 

önemli. İlçelerimizin doğalgazla 

buluşmasıyla temiz çevre ile de 

vatandaşlarımızın hayatını 

kolaylaştıracağız. Manisa'mız, 

ilçelerimiz ve vatandaşlarımız için 

hayırlı olsun. İl ve ilçelerimizin 

doğalgazla buluşması konusunda 

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'a, Başbakanımız 

Sayın Binali Yıldırım'a ve Enerji – 

Tabii Kaynaklar Bakanımız Sayın 

Berat Albayrak'a teşekkür ediyorum. 

Şimdi önümüzdeki en önemli 

hedeflerimizden biri Akhisar'a 

Havalimanı kazandırmak.

Manisa tarım ve sanayi de öncü bir 

şehir olmasıyla, alternatif 

meyveciliğiyle, yaklaşık 60 Bin 

öğrencisi ve eğitim durumuyla, kültür 

ve medeniyetiyle, Mesir Festivali gibi 

Uluslararası bir organizasyonuyla, 

turizmiyle bu havalimanını hak 

ediyor.  

Manisa Celal Bayar Üniversitesini 
Manisa ili ve ilçelerinde öğrenim 

gören lise öğrencilerine tüm fakülte 
ve yüksekokulları ile daha yakından 

tanıtmak ve doğru tercihler 
yapmalarına yardımcı olmak 

amacıyla, MCBÜ ve İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü iş birliğiyle düzenlenen 

"8. MCBÜ Tanıtım Günleri", 10 Nisan 
2018 tarihinde Süleyman Demirel 

Kültür Merkezi'nde gerçekleştirilen 
açılış töreni ile başladı. 

Törene Manisa Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer, MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. 

Kemal Çelebi, MCBÜ Rektör 
Yardımcıları Prof. Dr. Bilal Gümüş, 

Prof. Dr. Muzaffer Tepekaya ve Prof. 
Dr. Birol Kovancılar, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi İnsan 

Kaynakları ve Eğitim Dairesi Başkanı 
Muzaffer Şaşmaz, Yunusemre 

Belediye Başkan Yardımcısı İdris 
Avşar, Şehzadeler Belediye Başkan 
Yardımcısı İsmail Önal, İl Milli Eğitim 

Müdürü İsmail Çetin, dekanlar, 
yüksekokul, enstitü ve meslek 

yüksekokulu müdürleri, öğretim 
üyeleri ve Manisa'daki liselerin 11 ve 
12. sınıf öğrencileri ile öğretmenleri 

katıldı.

Manisa Celal Bayar Üniversitesi tanıtım 
filminin gösteriminin ardından konuşan İl 
Milli Eğitim Müdürü İsmail Çetin, “Her yıl 
yaklaşık 2 milyon civarında öğrencimiz 

üniversite sınavına katılıyor ve ülkemizin 
her şehrinde bulunan devlet veya vakıf 
üniversitelerimizden birini tercih ediyor.

Üniversitelerimiz de kendilerine olan 
tercihleri daha yüksek tutmak için bunun 
gibi tanıtım etkinlikleri düzenliyor. Bugün 

burada kendi şehrimizde ve kendi 
şehrimizin üniversitesi olan Manisa 

Celal Bayar Üniversitesi'nin 
öğrencilerimize tanıtılması için 

toplanmış bulunuyoruz. 

Böyle bir etkinlik düzenlediği için başta 
Rektörümüze ve Üniversitemiz ekibine 

çok teşekkür ediyorum. 
Öğrencilerimizden de bu tanıtımı iyi 

değerlendirmelerini istiyorum. 
Öğrencilerimiz genelde anne-

babasından uzakta üniversite eğitimi 
almak ister, bağımsız olmak ister. Ancak 
üniversite eğitimi başladıktan sonra bu 
anlayış keşkelere dönüşür. Bilmediğiniz 
bir şehirde barınma, beslenme, ulaşım 

gibi birçok insani ihtiyacı karşılama 
konusunda karşısına çıkan zorluklar 

sonucunda, keşke kendi memleketimde 
okusaydım der. O yüzden bu tanıtımı 
çok önemsiyorum ve öğrencilerimizin 

dikkatle izleyeceklerini, doğru 
tercihlerde bulunacaklarını 

düşünüyorum” diye konuştu.

Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, “25. yılını 
dolduran Üniversitemiz, artık rüştünü 

ispat etmiştir.”
MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal 

Çelebi, “Bugün Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi olarak, ilimizde bulunan ve 

bu sene üniversite sınavına girecek 
genç arkadaşlarımıza Üniversitemizi 
tanıtmak için düzenlediğimiz MCBÜ 

Tanıtım Günleri'nin 8.sini 
gerçekleştiriyoruz. 

Üniversite olarak, tanıtım için hem 
ülkemizde hem de uluslararası alanda 
birçok fuara katılıyoruz. Ancak, en çok 
kendi ilimizdeki öğrencilere yaptığımız 

bu tanıtımı önemsiyoruz. Önce bu 
şehrin çocuklarının, bu şehrin 

üniversitesinde okumasını, bu şehrin 
üniversitesine değer katmasını arzu 
ediyoruz. Hayatınızın çok önemli bir 

döneminden geçiyorsunuz. Ben de bu 
vesileyle kendi yaşadıklarımı ve 
tecrübelerimi sizinle paylaşmak 

istiyorum. Okumak; meslek sahibi 
olmadan önce, hayat yolculuğunda 

varlığımızı, dünyayı anlamak, 
keşfetmek, kendi gerçeğimizi bulmak 

için gerekli olan bir eylemdir. Yani 
Yunus'un ifadesiyle 'İlim önce kendin 

bilmektir.' Kendimizi bilmediğimiz 
sürece, okuduklarımızın başta kendimiz 
olmak üzere çevremize ve insanlığa çok 

ciddi bir katkısı olmaz. Bu süreçte 
sürekli sorular sorarak hakikati 

keşfetmeye çalışmamız gerekiyor. Ben 
hangi mesleğe ilgi duyuyorum? Hangi 
meslek beni mutlu eder? gibi. Hayatta 

hep başarılı olmaya odaklanıyoruz 
ancak, başarılı ve mutsuz pek çok 
meslek sahibi olduğunu da sıklıkla 

görüyoruz. İşte bu aşamada bir hata 
yaparsak, geriye dönülmesi çok zor olan 

bir sonuçla karşı karşıya 
kalabiliyoruz.Dolayısıyla önce kendimizi, 
ilgi ve kabiliyetlerimizin neler olduğunu 

bilmemiz gerekiyor.

 Herkes yaradılış olarak, kabiliyet 
olarak doktor, mühendis olamaz. 

Örneğin ben vali olmak istedim ve vali 
yetiştiren bir fakülteye gittim ama 

olamadım. Ancak şimdi dönüp 
baktığımda iyi ki olamamışım diyorum. 

Şimdi valiliğin benim kişiliğime pek 
uygun olmadığını ve mutlu 

olamayacağımı düşünüyorum. Hayatta 
bazı şeyler gecikmeli yaşanıyor. 

Örneğin ben mezun olduktan sonra 
tam dört yıl geçti. İşte hayat böyle bir 

şey, pek çok inişleri çıkışları var. 
Sürekli bir mücadele gerektiriyor, ancak 

vazgeçmemek gerekiyor. Dolayısıyla 
bana her bakımdan uygun, kendi 

şehrimde, en sevdiğim ve en mutlu 
olduğum bir mesleğe gecikmeli de olsa 

sahip oldum. Sizler de kendi 
ideallerinizin, kendi hayallerinizin 

peşinden koşun. Bize düşen size saygı 
duymak ve destek olmaktır. Tabii ki 
istediklerinize ulaşmak için de çok 

çalışmak gerekiyor ve bunun sonucunu 
er ya da geç Allah veriyor. Hiç kimsenin 

emeğini, çalışmasını zayi etmiyor. 
İnşallah sizler de öğretmenlerinizin yol 

göstericiliğinde en doğru tercihleri 
yapar, istediğiniz üniversitelerde okur 

ve çok iyi bir eğitim alırsınız. Türk 
milletine faydalı olursunuz” diye 

konuştu.Manisa Celal Bayar 
Üniversitesinin 25. yılını tamamladığı 
belirten Prof. Çelebi, “Üniversitemiz 

rüştünü ispat etmiştir. İyi bir altyapısı, 
güçlü ve idealist bir akademik kadrosu 
vardır. Üniversitemiz öğrenci odaklı bir 

üniversitedir. Kendini sürekli 
geliştirmekte, yenilemekte ve 

büyümektedir. Sizleri böyle güzel bir 
şehirde, böyle nitelikli bir üniversitede 

ve ailenizin yanında olmanın 
kolaylığıyla eğitim almaya davet 

ediyorum. Hakkınızda en hayırlısı 
olsun; yolunuz açık, Allah yar ve 

yardımcınız olsun “dedi. 

Bunların yanısıra 2014 yılında 

Büyükşehir olmasıyla da Manisa 

sürekli gelişiyor ve nüfus artışı 

yaşanıyor. Büyükşehirler kongre 

merkezleri ve fuar alanları ile daha 

çok ilgi çekerler. Bu nedenle Manisa 

Sardes antik kenti ve ilk paranın 

basıldığı yer, İncil'de geçen 7 kilisenin 

üçü'nün bulunması, Akhisar, Salihli, 

Alaşehir, Kula ve Manisa merkezde 

bulunan tarihi, antik ve turizm yerlerini 

bulunduran kent olmasıyla da çok 

önemli bir şehir. Bu nedenle 

Manisa'nın kültürel, kırsal ve kongre 

turizmi açısından da çok elverişli bir 

konuma sahip bulunduğuna 

inanıyorum” diye konuştu. 

MANİSA'DA İSTİHDAM SIKINTISI 

YOK 

İşsizlikle mücadele kapsamında 

Manisa'da önemli hamleler yaptıklarını 

ve bu kapsamda meslek edindirme 

kursları ile programlarının devam 

ettiğini kaydederek, “İŞKUR 

aracılığıyla 2017 yılı içerisinde açılan 

işbaşı eğitim programı kapsamında 

açılan 1859 programa 4620 kişi 

katılmış, programlara katılan 

kursiyerlere cep harçlığı ve Genel 

Sağlık Sigorta Prim Ödemeleri 

kapsamında 14 Milyon 371 Bin TL, 

Mesleki Eğitim Kursları kapsamında 

çeşitli mesleklerde 47 kurs açılarak 

847 katılımcı mezun olmuştur. 

Düzenlenen Mesleki Eğitim Kursları 

kapsamında 1 Milyon 82 Bin TL, 

Girişim Eğitim Programları 

kapsamında açılan 36 programdan 

859 katılımcı mezun olmuştur. 

Program kapsamında 89 Bin 634TL, 

Toplum Yararına Program 

kapsamında ise 2017 yılı içerisinde 

126 Kamu Kurum ve Kuruluşu ile 

birlikte düzenlenen projelere 3994 kişi 

katılmış 48 Milyon 481 Bin TL, 
olmak üzere; Söz konusu 

programlar için 2017 yılı içerisinde 
toplam, 64 Milyon 25 Bin TL ödeme 

İŞKUR aracılığıyla 
geçekleştirilmiştir.

Bu vesileyle öğrenilen her bir 
mesleğin altın bilezik olduğu 

inancıyla bu konuda büyük emekleri 
bulunan Cumhurbaşkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'a, 
Başbakanımız Sayın Binali 

Yıldırım'a, Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanımız Sayın Jülide 

Sarıeroğlu'na, İŞKUR Genel 
Müdürlüğümüze, Bölge 
Müdürlüğümüze ve İl 

Müdürlüğümüze, tüm meslek 
öğretmenlerimize ve emeği geçen 
herkese teşekkür ediyorum” diye 

konuştu. 

MESLEK DANIŞMANLIĞI 
HİZMETİNDE 91 BİN 542 KİŞİYLE 

GÖRÜŞÜLDÜ 
 

Manisa Çalışma ve İş Kurumu İl 
Müdürü Sinan Aktaş ise AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ'a hassasiyeti ve sunmuş 

olduğu katkılardan dolayı teşekkür 
etti. Aktaş konuşmasında, 14 Aralık 

2017 tarihinde gerçekleştirilen 
istihdam şurasında, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ın açıkladığı, 

ve Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Julide Sarıeroğlu'nun 

belirttiği, İşsizliğin azaltılması ve 
istihdamın artırılması hedeflerine 

yönelik olarak 2017 yılında 
başlatılan, “Çalışma Hayatında Milli 
Seferberlik” programı ve istihdam 

teşviklerinin 2018 yılında da devam 
edeceğini kaydederek Manisa İl 

Valiliğince belirlenmiş olan 25 Bin 
istihdam hedefinin, SGK verilerine 

göre 26 Bin üzerinde 
gerçekleştirilerek, Türkiye genelinde 

Manisa'nın 9.sırada yer aldığını 
açıkladı.

Aktaş ayrıca açıklamasında Meslek 
Danışmanlığı hizmeti kapsamında, 
91 Bin 542 kişiye bireysel görüşme 

hizmeti verildiğini belirtti.
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“8. MCBÜ Tanıtım Günleri” başladı

Manisa Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer, “Ben Manisa Celal Bayar 

Üniversitesini seviyorum, 
sayıyorum, saygı duyuyorum ve 

Manisa Celal Bayar Üniversitemiz 
ile gurur duyuyorum.”

Manisa Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer,  “Gençler, güzel olmasını 
dilediğimiz hayatınızın çok önemli 

bir noktasındasınız. Hayırlısını 
dileyerek, sebeplerin yanında 
Allah'ın takdirine teslim olup 

güvenerek, ama üzerinize düşeni 
de unutmayarak yönünüzü 
belirleyeceksiniz. Şu anda 

hayatınızın büyük bir kısmını 
üniversite sınavı teşkil ediyor. 
Hepimiz sizi çok iyi anlıyoruz, 
duygularınızı paylaşıyoruz. 

Sizi sevdiğimiz ölçüde sizin için 
öncelikle hayırlar, sonra güzellikler 

ve başarılar diliyoruz. 
Manisalı gençler olarak, bu 

üniversite sizin. Siz şu anda size 
ait, Manisa'ya ait üniversitedesiniz. 

Bakın Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi demiyoruz, 

üniversiteniz diyoruz. Gerçekten 
sahiplendiğimiz, içselleştirdiğimiz 

için. Üniversitemiz de bunun 
farkında. Bir yere ait olmak, bir yere 

sahip olmak kolay bir şey değil, 
bunun sorumlulukları var. 

Bu sorumluluklar çerçevesinde, 
müteşekkiriz ki üniversitemiz 

gençlerimize fakülteleri, 
yüksekokulları anlatabilmek ve 

tercihlerinizin doğru olması 
maksadıyla sizleri kendi 

üniversitenizde böylesi bir 
programda misafir ediyor, çok 

teşekkür ediyoruz. 

Ben Manisa Celal Bayar 
Üniversitesini seviyorum, 

sayıyorum, saygı duyuyorum ve 
Manisa Celal Bayar Üniversitemiz 
ile gurur duyuyorum. Manisa Celal 

Bayar Üniversitemize saygı 
duyuyorum çünkü burası bir bilgi 

yuvası. Burada bilim insanları var, 
55 bin genç insan var ve bu 55 bin 

genç insanla bilim üretiliyor.Ben 
Manisa Celal Bayar Üniversitesini 

meslek hayatım boyunca 
gözlemlediğim Türkiye üniversiteleri 

ve dünya üniversiteleri ile 
kıyaslıyorum. Üniversiteden her 

ayrılışımda, yeni kazanımlar elde 
etmenin mutluluğu ile sadece 

Manisa Celal Bayar Üniversitesinin 
bugüne kadar kat ettiği mesafeyle 
değil, geleceğe dair var ettiği ümit 

verici perspektifiyle de görüyor, 
Manisa Celal Bayar Üniversitemiz 

ile gurur duyuyorum. 
Size ait, şehrinize ait, Türk 

üniversiteleri arasında kıymetli ve 
özellikli bir yer sahibi olmaya 
başlamış Manisa Celal Bayar 

Üniversitesine tercihleriniz arasında 
yer verebilirsiniz. Sizler için 

öncelikle hayırlı olanı, gönlünüze 
göre olanı diliyor, hayat yolunda 
başarılar temenni ediyorum” diye 

konuştu.
Daha sonra 8. MCBÜ Tanıtım 

Günleri'nin açılış kurdelesi 
kesilerek; fakülte, yüksekokul ve 
meslek yüksekokullarının tanıtım 

stantları gezildi.
Lise öğrencileri; MCBÜ Soma MYO 

öğrencilerinin yaptıkları, yer altı 
madenlerinde tehlikeli olabilecek 

noktalarda metan ve 
karbonmonoksit ölçümlerini 

yaparak daha güvenli çalışmayı 
sağlayan ve İsveç'te düzenlenen 
Robot SM yarışmasında serbest 

kategoride 3. olan mobil gaz izleme 
robotunu, bilgisayardan aktardıkları 

resim ve yazıları ağaç üzerine 
yakarak işleyen lazer gravür 

makinesini; MCBÜ Turgutlu Meslek 
Yüksekokulu öğrencilerinin 

yaptıkları üç boyutlu yazıcı ile diğer 
fakülte ve meslek yüksekokulların 

stantlarında yer alan, MCBÜ 
öğrencilerinin tasarladığı ürünleri 

ilgiyle izlediler.
MCBÜ Spor Bilimleri Fakültesi 

öğrencileri ile MCBÜ Halk Oyunları 
Ekibinin gösterileri de büyük beğeni 
topladı. 8. MCBÜ Tanıtım Günleri, 

yarın akşama kadar devam edecek.

Manisa istihdamda Türkiye'nin zirve listesinde

Başkan Ergün'den Tebrik ve Davet
Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin Nisan 

Ayı Meclis Toplantısı, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün 

başkanlığında gerçekleştirildi. Mecliste 
alınacak olan kararların hayırlara vesile 

olmasını temenni ederek sözlerine 
başlayan Başkan Ergün, Miraç Kandili 

ile Berat Kandilinin mübarek olması 
temennisinde bulunarak, 23 Nisan 

Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı'nı 
da kutladı. Başkan Ergün, 28 Nisan'da 
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin 

katılımıyla gerçekleştirilecek açılış 
törenleri ile 29 Nisan'da 

gerçekleştirilecek olan Mesir Saçım 
Törenine tüm Manisalıları davet etti. 

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi'nin 
Nisan Ayı Olağan Meclis Toplantısı, 

Kültür Sitesi'nde bulunan Meclis 
Salonu'nda gerçekleştirildi. Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün 
başkanlığında gerçekleştirilen toplantıda 

Manisa için önemli kararlar alındı. 
Meclis gündem maddelerinin 

görüşülmesinden önce söz alan Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, “Nisan ayı meclis toplantımızın 

hayırlara vesile olmasını diliyor, hepinizi 
sevgiyle selamlıyorum. Bu güzel bahar 
aylarının ülkemize ve milletimize sağlık, 
mutluluk ve huzur getirmesini diliyorum.

Bu ayın 13'ünde Hazreti 
Peygamberimizin göğe yükselmesi 

olarak anlatılan mübarek Miraç Kandili'ni 
idrak edeceğiz. 5 vakit namazın farz 
kılındığı bu mübarek gün vesilesiyle 

sizlerin ve tüm İslam aleminin kandilini 
tebrik ediyorum. 

Yine bu ay büyük Türk milletinin 
iradesini temsil eden Birinci Meclis'in 
açıldığı ve Türk halkının egemenliğini 

ilan ettiği önemli bir bayramı 
kutlayacağız. 

Büyük önderimiz Mustafa Kemal 
Atatürk'ün çocuklara armağan ettiği 23 

Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramımızı kutluyor, egemenliğin 
kayıtsız ve şartsız milletin olduğunu 

vurgulamak istiyorum” dedi. 
Dev Açılışlara ve Mesir'e Davet Etti

 28 Nisan'da MHP Genel 
Başkanı Devlet Bahçeli'nin katılımıyla 

Yunusemre ve Şehzadeler ilçeleri başta 
olmak üzere Akhisar, 

Soma ve Sarıgöl ilçelerine 
kazandırılan yatırım ve hizmetlerin 

toplu açılış ve temel atma 
törenlerinin gerçekleştirileceğini 

belirten Başkan Ergün, “Buradaki 
değerli hazirunu ve hemşerilerimizi 
törenimize davet ediyorum. 1 milyar 

402 milyon lira tutarındaki 
yatırımlarımızla güzel bir tören 

yapacağız. Şimdiden hayırlı uğurlu 
olsun. Bunun bir gün sonrasında da 

478'inci kez Sultan Camii ve 
külliyelerinden Mesir Festivali 
coşkumuzu en üst seviyeye 
taşıyacak olan Mesir Saçım 

Törenimizi gerçekleştireceğiz. 
Tüm hemşerilerimi törene 

katılmaya ve bu köklü kültüre sahip 
çıkmaya davet ediyorum” diye 

konuştu. 
Tüm Hemşerilerimin Kandilini 

Tebrik Ediyorum
 Mübarek üç ayların 

içerisinde olduklarını hatırlatan 
Başkan Ergün, “Ayın sonunda 

Allah'ın izniyle hep birlikte 
Ramazan ayının habercisi mübarek 

Berat Kandili'ni inşallah idrak 
edeceğiz. Borçtan, hastalıktan, 

suçtan beraat etme, günahlardan 
arınma, temize çıkma, ilâhî af ve 

rahmete nâil olma anlamına gelen 
bu mübarek gecenin Manisa'mıza, 
ülkemize ve İslam alemine huzur 
ve bereket getirmesini diliyorum. 
Şimdiden başta sizlerin olmak 

üzere tüm hemşerilerimin kandilini 
tebrik ediyorum” ifadelerini kullandı. 

Eski Başkan Ünal'dan Başkan Ergün'e ÖvgüManisa Büyükşehir Belediye Başkanı 

Cengiz Ergün, Manisa Belediyesi eski 

Başkanlarından Zafer Ünal, Mimarlar 

Odası eski Başkanı Halim Sezici ve 

Manisa TSO eski Başkan Yardımcısı 

Nazmi Şengül'ü makamında konuk 

etti. Başkan Ergün'ü il genelinde 

gerçekleştirilen çalışmalar nedeniyle 

kutlayan eski Başkan Zafer Ünal, 

“Büyükşehir'in ilk yılları olmasına 

rağmen ben kendi açımdan hem 

teknik bir insan olarak hem de 

eskiden bu görevi yapmış birisi olarak 

beğeniyorum. Tebrik ederim” dedi. 

Manisa Belediyesi eski 

Başkanlarından Zafer Ünal, Mimarlar 

Odası eski Başkanı Halim Sezici ve 

Manisa TSO eski Başkan Yardımcısı 

Nazmi Şengül, Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün'ü ziyaret etti. 

Ziyarette Genel Sekreter Yardımcısı 

Mustafa Genç de yer aldı. Manisa'da 

gerçekleştirilen çalışmaları 

değerlendiren Zafer Ünal, “Yaptığınız 

işlere seviniyoruz. Kula'da eski 

Başkan Muammer Keleşoğlu diyor ki 

Büyükşehir Kula'ya gelmeseydi 

Selendi'den geri Uşak'a git diyor. Biz 

de Azmi Başkanla birlikte birkaç kez 

gittik çok değişiklikler var. Geçenlerde 

Selimşahlar'a gittik. Cumartesi, Pazar 

yakın mahallelere de gidiyoruz. 

Büyükşehir'in muradı buydu zaten. 

Büyükşehir'in ilk yılları olmasına 

rağmen ben kendi açımdan hem 

teknik bir insan olarak, hem de 

eskiden bu görevi yapmış birisi olarak 

beğeniyorum. Tebrik ederim” dedi.

“Manisa'ya Layık Olmaya 

Çalışıyoruz”

Ziyaret duyduğu memnuniyeti dile 

getiren Başkan Ergün ise, “Bizler de 

sizlere, Manisa'ya layık olmak için 

çalışıyoruz. 17 ilçe bin 88 mahalle. 

Alan büyük nüfus büyük. Her noktaya 

ulaşılmak zorunda.  

Allah utandırmasın. Biz bu yapılanmayı çok çabuk geçtik. 

Büyükşehir olmadan 9-10 ay öncesi bu hazırlıklara 

başlamıştık. O süreci çabuk tamamladık. Alt yapı ve üst 

yapı çalışmaları olsun, arıtma tesisleri olsun çok büyük 

yatırımlar yapılıyor. Çok şükür geldiğimiz noktaya 

baktığımızda bugün Büyükşehir Belediyesi olarak her 

noktaya ulaşabiliyoruz. Hizmetin biri bitiyor, diğeri başlıyor. 

Sizler de yıllarca Başkanlığımızı yaptınız. Belediyeciliğin 

ne olduğunu çok iyi biliyorsunuz. Allah yardımcımız olsun” 

diye konuştu. 
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 Şehzadeler Belediyesinin 

Şehzadeler' de ki kadınlar için 

başlattığı '2018 Yılında 2018 Kadınla 

Şehzadeler'den, Çanakkale'ye 

Yolculuk' projesi kapsamında, 

Çanakkale'ye gidecek olan 400 kişilik 

ilk kafile geçtiğimiz akşam 

Cumhuriyet Meydanından uğurlandı.

Şehzadeler Belediyesinin 2014 

yılında başlattığı Kültür Gezileri 

projesi kapsamında bu yıl başlayan 

'2018 Yılında 2018 Kadınla 

Şehzadeler'den Çanakkale'ye 

Yolculuk' projesi başladı. Manisalı 

kadınların yoğun ilgi gösterdiği proje 

kapsamında başvurusu alınan 2018 

kadın Nisan Ayı boyunca her hafta 

sonu kafileler halinde Çanakkale' ye 

giderek Çanakkale savaşının 

yaşandığı mekânları uzman rehberler 

eşliğinde gezme fırsatı 

bulacaklar.'2018 Yılında 2018 Kadınla 

Şehzadeler'den Çanakkale'ye  

Yolculuk' projesi kapsamında 400 

kişilik ilk kafile geçtiğimiz gece 

Cumhuriyet Meydanından 

Çanakkale'ye uğurlandı. Çanakkale' 

ye gidecek olan kafileyi uğurlamak 

üzere Cumhuriyet Meydanına gelen 

Şehzadeler Belediye Başkan 

Yardımcısı Ahmet Songüler 

“Değerli Başkanımızın bizlere verdiği 

talimatlar doğrultusunda başlattığımız 

'2018 yılında 2018 Kadınla 

Şehzadeler'den Çanakkale'ye' projesi 

kapsamında bu akşam sizleri şehitler 

diyarı Çanakkale'ye uğurluyoruz. Bu 

gezi kapsamında Çanakkale 

Savaşında vatanımızı müdafaa eden 

253 bin şehidimizi ziyaret edecek ve 

savaşın yaşandığı yerleri gezip 

göreceksiniz. Rabbim kazası belasız 

bir şekilde gidip gelmenizi nasip 

etsin. Rabbim hayırlı yolculuklar 

nasip etsin inşallah” dedi.

MANİSA Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Yılmaz Gençoğlu, 
ETV kanalında Arif Pektaş tarafından 

hazırlanıp sunulan Kasabadan 
Turgutlu'ya programının konuğu oldu. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 
Turgutlu'da yaklaşık 250 Milyon TL'lik 

yatırımla projeler ürettiğini belirten 
Gençoğlu, Turgutlu Katlı Kavşak ve Yol 

Uygulama Projesi, Prestij Caddeleri, 
MASKİ yatırımları hakkında bilgiler 

verirken, Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün ve heyetinin 
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli 
ziyareti hakkında da kamuoyunun 

merak ettiği konular hakkında 
açıklamalarda bulundu. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Yılmaz Gençoğlu, 

ETV'de Arif Pektaş'ın hazırlayıp 
sunduğu Kasabadan Turgutlu'ya 

programının canlı yayın konuğu oldu. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi ve 

MASKİ Genel Müdürlüğü tarafından 
ilçede hayata geçirilen proje ve 

yatırımların mali portresi hakkında 
bilgiler veren Gençoğlu,

Yunusemre Belediyesi'nin düzenlediği 
girişimcilik kursunu tamamlayan 

kursiyerler sertifikalarını aldı. 

Yunusemre Belediyesi, Manisa İş-Kur İl 
Müdürlüğü ve KOSGEB tarafından 
düzenlenen 11. Girişimcilik eğitimi 

tamamlandı. Eğitime katılan 25 kursiyer 
sertifikalarını törenle aldı. Törene 

Yunusemre Belediye Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar, KOSGEB Manisa Müdürü 
Mahmut Oğuz Kılınç, eğitmen Selim 

Başcan ve Yunusemre Belediyesi Strateji 
Geliştirme Müdürü Orhan Güzel ile 

kursiyerler katıldı. 

Törende konuşan Yunusemre Başkan 
Yardımcısı Avşar, “Sizler ülkemiz için birer 
kazançsınız. Girişimleriniz ve hayalleriniz 
bu ülkeye güç katacak. Biz de Yunusemre 
Belediyesi olarak girişimcilik eğitimlerine 

ev sahipliği yapıyoruz. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 

Daire Başkanlığı ekipleri, Salihli 
Sekine Evren Anadolu Lisesi 

öğrencilerinin yangın konusunda 
bilinçlenmesi amacıyla, tatbikat 

gerçekleştirdi. Yangına ilk müdahale 
anında yapılması gerekenler 

konusunda öğrencilere teorik ve 
uygulamalı eğitimle bilgiler 

aktarılırken, yanlış yapılan davranışlar 
konusunda da uyarılarda bulunuldu.
Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 

Dairesi Başkanlığı Salihli İtfaiye 
Amirliği ekipleri, hayat kurtaran 
bilgileri öğrencilerle paylaşmaya 

devam ediyor. Bu kapsamda Sekine 
Evren Anadolu Lisesi öğrencileri, 

yangın ve benzeri durumlarda ne tür 
davranışlarda bulunacakları 

konusunda gerekli bilgileri aldı. İtfaiye 
personeli, öğrencilere teorik ve 

uygulamalı eğitimler verdi. Yangın 
tüpünü kullanmayı da öğrenen 
öğrenciler, Manisa Büyükşehir 

Belediyesi ekiplerine teşekkür etti   

“Turgutlu ilçesi bizim için çok önemli 
ve değerli. Hem Manisa'ya yakın ve 
hem de gelişen ve büyüyen bir ilçe. 
Başkanımızın, seçim dönemindeki 

vaatleri olan altyapı, üstyapı ve sosyal 
ihtiyaçlara cevap verecek yatırımları 
tek tek yerine getirmek istiyoruz. Bu 
doğrultuda çalışmalarımızı yaptık. 

Proje çalışmaları ve onay aşamaları 
derken bazen bizim dışımızdaki ilgili 

kurumlardan kaynaklanan gecikmeler 
oldu. Ovacık Yaylası Gençlik Kampı 

Projesi, Katlı Kavşak Yol ve Uygulama 
Projesi, asfalt ve kilit parke 

çalışmaları, prestij projeler, MASKİ 
altyapı projeleri, Atık Su Arıtma Tesisi 
gibi yatırımlarını hayata geçirdik.  Bu 
süreçte gecikmelerden kaynaklanan 

eleştirilere maruz kaldık. Yapıcı 
eleştirilerin her zaman yanındayız, 
ama siyaseten yapılan eleştiriler de 

bizleri üzüyor” diye konuştu. 
Prestij Caddelerde İlave Ödeme Söz 

Konusu Değil
  Manisa Büyükşehir 

Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı 
Yılmaz Gençoğlu, Ergenekon 

Mahallesi Fatih Caddesi Prestij 
Projesi hakkında da açıklamalar yaptı. 

Siyasi parti temsilcilerinin ve basın 
mensuplarının mevcut alandaki sorunların 

giderilmesi Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin ikinci bir ödeme yapmasının 
söz konusu olmadığını açıkça ifade eden 
Gençoğlu, “Bu konu basında da yer aldı. 
Mevcut alandaki çalışmayla ilgili Manisa 
Büyükşehir Belediyesi'nin müteahhide 

ikinci bir ödeme yapması mümkün değil. 
Yolda belli bir çökme meydana geldi. 

Bunun üzerine oranın müteahhidi, iş bitene 
kadar hakkediş yapmayacağını bildirdi. 
Orada çalışan ekip değişti. Yeni getirdiği 

ekiple işi bitirdi. Yapmış olduğu ikinci imalat 
müteahhidin cebinden çıktı. Ödeme 

kriterleri belli. Bu konuyla ilgili hatta İçişleri 
Bakanlığına şikayet vardı. Ön inceleme 
başladı. Evrakları verdik. Herhangi bir 

ödeme yapılmadığı orada da gözüküyor. 
Caddenin yola bakan cephesine bahçe 

duvarları yaptık. Bahçe duvarlarının 
kademeli olması bile konu edildi. Ama 

proje tamamlandığında çok güzel bir alan 
Turgutlu'nun hizmetinde olacak” diye 

konuştu.
Devlet Bahçeli Ziyaretini Değerlendirdi

Genel Sekreter Yardımcısı Yılmaz 
Gençoğlu, Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün ve heyetinin, MHP 
kurultayının ardından Genel Başkan Devlet 
Bahçeli ve Genel Merkez ziyareti hakkında 
da önemli detayları kamuoyu ile paylaştı. 

Gençoğlu, “MHP Genel Başkanımız Devlet 
Bahçeli ve Genel Başkan Yardımcılarımızı, 
kurultayın ardından tebrik etmek amacıyla 
bir ziyaret ettik. Burada kendisi Manisa'yı 
tüm Türkiye'nin takip ettiğini ve takdirle 
karşıladığını söyledi. Bu çalışmaların 
karşılığında Genel Başkanımızdan 

duyduğumuz, 'Siz böyle çalıştığınız sürece 
Manisalı sizi bırakmayacaktır' şeklindeki 

övgü dolu sözleri bize büyük bir güven ve 
güç verdi. 28 Nisan'da yapacağımız 

yatırımlara iştirak edecek olması ve 6 aylık 
süreçte 3'ncü kez ziyaret edecek olması 
Manisa'ya verdiği değeri göstermektedir” 

diye konuştu.
Eylül Ayından Sonra Turgutlu'yu 

Tanıyamayacaklar
 Manisa Büyükşehir Belediyesi 

Genel Sekreter Yardımcısı Yılmaz 
Gençoğlu, Turgutlu Katlı Kavşak ve Yol 

Uygulama Projesi hakkında bilgiler verdi. 

Gençoğlu, “E-96 olarak tabir 
ettiğimiz İzmir-Ankara karayolu 

üzerindeki kavşak çalışmamız çok 
hızlı gitti. 24 saat çalışıldı. Yüklenici 
firmadan özellikle rica ettik. İzmir-
Ankara yolunun en kritik bölgesi 

burası. Eylül ayından sonra Turgutlu 
trafiği şehirden tamamen ayrılacak. 
Vatandaşlar, çok farklı bir Turgutlu 

görecekler” diye konuştu. 
Irlamaz'a Özen Göstermek 

Gerekiyor
Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel 

Sekreter Yardımcısı Yılmaz 
Gençoğlu, 

Turgutlu'nun adeta can damarı haline 
gelen Irlamaz Vadisi Rekreasyon 

Alanına yönelik değerlendirmelerde 
bulundu. Özellikle hafta sonları 

vatandaşların gün boyunca güzel bir 
şekilde vakit geçirdikleri Irlamaz'a 

bazı kişiler tarafından zarar verildiğini 
belirten Gençoğlu, “Özel 

aydınlatmaları, oyun grupları, yürüyüş 
alanları, piknik yerleri ile çok güzel bir 
alan oldu. Fakat bazı kişiler buraya 

zarar veriyor. Turgutlu halkından 
buraya özenle davranmalarını rica 

ediyorum” diye konuştu.

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, Makedonya 

Uluslararası Vizyon Üniversitesi 
akademisyen ve öğrencileri 

makamında ağırladı. 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, bir takım programlar 

gerçekleştirmek amacıyla 
Makedonya'dan Manisa'ya gelen 

heyeti ağırladı. 

Ziyarette Yunusemre Belediye 
Başkan Yardımcıları Ramis Şiyak 
ve Şule Uygur'da hazır bulundu. 
Türkiye ile Makedonya arasında 

güzel bir dostluk köprüsü 
kurulduğunu kaydeden Makedonya 

Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığı Müsteşarı Muhittin 
Kahveci, Türkler ve üniversite 

eğitimi konusunda heyeti 
bilgilendirdi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı 

tarafından, 'Meyve Yetiştiriciliği 
Projesi' kapsamında üreticilere 

dağıtımı gerçekleştirilen fidanların 
kontrolünü yapmaya devam ediyor. 
Bu kapsamda Salihli'ye giden teknik 
ekipler, Hacıhıdır, Kemer, Kurtturan 
ve Mersinli Mahallelerinde toprakla 

buluşturulan zeytin ve ceviz 
fidanlarının gelişim durumlarını takip 

etti. 
Meyve Yetiştiriciliğini Geliştirme 
Projesi' kapsamında il genelinde 

üreticilere önemli desteklerde 
bulunan Manisa Büyükşehir 

Belediyesi, fidanların toprakla 
buluşturulmasının ardından da 

katkılarını sürdürmeye devam ediyor. 
17 ilçede yürütülen proje kapsamında 

binlerce fidan toprakla 
buluşturulurken, fidanların gelişim 

durumları da
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2018 yılında 2018 Kadınla Şehzadeler'den Çanakkale'ye yolculuk başladı

BAŞKAN ÇERÇİ MAKEDON HEYETİ AĞIRLADI
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 

getiren Başkan Çerçi ise, 
“Makedonya'dan gelen öğrenci 

kardeşlerimizi ve hocalarını  
belediyemizde ağırlamak bizleri de 

mutlu etti. Makedonya'daki 
kardeşlerimiz ve kardeş 

belediyelerimiz Gazibaba ile 
Mavrova ve Rostuşa belediyelerimiz 

ile kültürel ve eğitim anlamında 
ilişkilerimizin geliştirilmesi amacıyla 
çalışmalarımızı arttıracağız” dedi.

Büyükşehir Turgutlu'da Değişimi Yaşattı

Başta Belediye Başkanımız Dr. Mehmet 
Çerçi olmak üzere her zaman 

yanınızdayız” dedi. 

KAPIMIZ DAİMA AÇIK 

Düzenlenen törende konuşan KOSGEB İl 
Müdürü Mahmut Oğuz Kılınç da 

girişimcinin her zaman yanında olduklarını 
ifade etti. Kılınç, “Kapımız size her zaman 
açık. Artık evraklarınızı müdürlüğümüze 

gelmeden internet üzerinden 
yükleyebildiğiniz için git gel sayılarını 

azalttık. Ancak kafanıza takılan en küçük 
soruda bile kapımızı çalabilirsiniz. Size yol 
göstermek ve yardımcı olmak için biz bu 
görevlerdeyiz. Belediyemize de ayrıca 

teşekkür ediyorum. Sizler ile bizleri 
ağırladıkları için” ifadelerini kullandı. 

Programın sonunda girişimcilik kursunu 
başarı ile tamamlayan 25 kursiyere 
girişimcilik sertifikaları teslim edildi.

MANİSA Büyükşehir Belediyesi'nin 
eğitimde fırsat eşitliği yaratmak amacıyla 
hayata geçirdiği ve il genelinde adından 

övgüyle bahsettiren MABEM, düzenlediği 
motivasyon seminerleri ile öğrencilere 

desteğini sürdürüyor.
Manisa Büyükşehir Belediyesi MABEM 
rehber öğretmenlerinden Ali Tatlı, Salihli 

MABEM öğrencilerine yönelik olarak 
motivasyon semineri düzenledi. 

Zafer Keskiner Tiyatro Salonu'ndaki 
seminere öğrenciler yoğun ilgi gösterdi. 
Sınavlara hazırlık sürecinde öğrencilerin 

yaşadığı stresi aşmanın yolları, ders 
çalışma yöntemleri, zamanı iyi 

değerlendirme gibi konularda öğrencilere 
bilgi verilen etkinlikte, bu sürecin etkin ve 

verimli kullanılabilmesi için motive 
olmanın yolları eğlenceli ve öğretici bir 

dille anlatıldı

Demirci'nin Gasilhanesi Tamamlandı
Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından il genelinde ihtiyaç duyulan 
bölgelerde hayat geçirdiği modern gasilhane binası çalışmaları kapsamında 
Demirci ilçesinde yapımına başlanan gasilhane binası tamamlandı. Binanın 
yakın zamanda hizmete başlayacağı belirtildi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Mezarlıklar Dairesi Başkanlığı 
ekiplerinin Demirci ilçesinde 

yapımına başladığı 400 metrekarelik 
gasilhane binası tamamlandı. İlçede 
yaşayan Barışıklar ailesi tarafından 
bağışlanan arazi üzerine inşa edilen 
gasilhane binasının 24 saat esasıyla 

hizmet vereceği belirtildi. Modern 
gasilhane binasının yakın sürede 

hizmet vermeye başlayacağını 
belirten Kazım Aysan, Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'e ve Büyükşehir 

Belediyesi ekiplerine teşekkür etti.

Salihli'de Öğrenciler, Yangına Karşı Bilinçlendi

Saruhanlı'da Yol Bakım Çalışmaları Hız Kazandı
Havaların ısınmasıyla birlikte asfalt 

çalışmalarına hız veren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi bir yandan da 
zaman içerisinde yıpranan yollarda 
bakım çalışması gerçekleştiriyor. Bu 

kapsamda Saruhanlı ilçesi İshakçelebi-
Apak Mahalleleri arasında bulunan 

yolda bakım çalışması gerçekleştiren 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

vatandaşların daha rahat ulaşım 
sağlamasını amaçlıyor.

Manisa'nın il genelinde gerçekleştirdiği 
asfalt çalışmalarıyla vatandaşların 
daha güvenli ve konforlu seyahat 

etmesini sağlayan Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Saruhanlı ilçesinde 

İshakçelebi-Apak Mahalleleri arasında 
bulunan yolda bakım çalışması 

gerçekleştiriyor. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Saruhanlı Koordinasyon 
Şube Müdürü Ali Aybars Özbilgin de 

yürütülen çalışmaları yerinde inceledi. 
Özbilgin, yollarda bulunan engebeleri 
kaldıran çalışmayla birlikte iki mahalle 

arasında ulaşımın daha rahat olacağını 
belirtti.

Meyve Fidanları Emin Ellerde
 Kırsal Hizmetler Daire 

Başkanlığı'nda görevli teknik ekipler 
tarafından takip ediliyor. Bu 

kapsamda Salihli'de toprakla 
buluşturulan fidanların gelişim 

durumu teknik ekiplerce yerinde 
kontrol edildi. Konuyla ilgili bilgi veren 

Kırsal Hizmetler Daire Başkanı 
Bircan Gençoğlu, “Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün önderliğinde 2017 yılında 

Salihli'de 315 adet ceviz fidanı ve 5 
bin 628 adet zeytin fidanı desteğinde 

bulunuldu. bu fidanların takibi de 
ekiplerimizce yapılıyor. Hacıhıdır, 

Kemer, Kurtturan ve Mersinli 
Mahallelerinde toprakla buluşturulan 
fidanların gelişimlerini yakından takip 
eden Ziraat Mühendislerimiz, sağlıklı 
bir şekilde büyümeleri ve üreticilerin 
bu fidanlardan yarar sağlanmasına 
yönelik çalışmalar gerçekleştiriyor” 

dedi.

EKONOMİYE CAN SUYU OLACAKLAR

MABEM Salihli Öğrencilerine BilgilendirmeSarıpınar Asfalta Hazırlanıyor
İl genelinde yol bakım çalışmalarını sürdüren Manisa Büyükşehir Belediyesi, Alaşehir'in 
Sarıpınar mahallesinde yapılacak asfalt çalışması öncesi hazırlıklarını gerçekleştiriyor. Bu 
kapsamda mevcut yolda Büyükşehir Belediyesi, büz döşemesi yaparak aşırı yağışlardan 
sonra oluşabilecek bozulmaların önüne geçti.
 Manisa'nın il genelinde sürdürdüğü yol bakım çalışmalarıyla vatandaşları konforlu yollara 
kavuşturan Manisa Büyükşehir Belediyesi, Alaşehir'in Sarıpınar Mahallesi'nde asfalt 
çalışması öncesi hazırlıklarını yapıyor.

Bu çerçevede mevcut yolda büz 
döşemesi yapan Büyükşehir 
Belediyesi, su akışını menfeze 
yönlendirerek aşırı yağışlar sonrası 
yolda oluşabilecek bozulmaları 
engelledi.  Çalışmalar hakkında 
bilgi veren Yol Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanı Fevzi Demir, 
havaların ısınmasıyla birlikte asfalt 
çalışmalarına hız verdiklerini 
belirterek, “Alaşehir'in Sarıpınar 
Mahallesi'nde yaşayan 
vatandaşlarımızı konforlu yollarla 
buluşturacak asfalt çalışması 
öncesi hazırlıklarımızı yapıyoruz” 
dedi.
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 Şehzadeler Belediyesinin 

Şehzadeler' de ki kadınlar için 

başlattığı '2018 Yılında 2018 Kadınla 

Şehzadeler'den, Çanakkale'ye 

Yolculuk' projesi kapsamında, 

Çanakkale'ye gidecek olan 400 kişilik 

ilk kafile geçtiğimiz akşam 

Cumhuriyet Meydanından uğurlandı.

Şehzadeler Belediyesinin 2014 

yılında başlattığı Kültür Gezileri 

projesi kapsamında bu yıl başlayan 

'2018 Yılında 2018 Kadınla 

Şehzadeler'den Çanakkale'ye 

Yolculuk' projesi başladı. Manisalı 

kadınların yoğun ilgi gösterdiği proje 

kapsamında başvurusu alınan 2018 

kadın Nisan Ayı boyunca her hafta 

sonu kafileler halinde Çanakkale' ye 

giderek Çanakkale savaşının 

yaşandığı mekânları uzman rehberler 

eşliğinde gezme fırsatı 

bulacaklar.'2018 Yılında 2018 Kadınla 

Şehzadeler'den Çanakkale'ye  

Yolculuk' projesi kapsamında 400 

kişilik ilk kafile geçtiğimiz gece 

Cumhuriyet Meydanından 

Çanakkale'ye uğurlandı. Çanakkale' 

ye gidecek olan kafileyi uğurlamak 

üzere Cumhuriyet Meydanına gelen 

Şehzadeler Belediye Başkan 

Yardımcısı Ahmet Songüler 

“Değerli Başkanımızın bizlere verdiği 

talimatlar doğrultusunda başlattığımız 

'2018 yılında 2018 Kadınla 

Şehzadeler'den Çanakkale'ye' projesi 

kapsamında bu akşam sizleri şehitler 

diyarı Çanakkale'ye uğurluyoruz. Bu 

gezi kapsamında Çanakkale 

Savaşında vatanımızı müdafaa eden 

253 bin şehidimizi ziyaret edecek ve 

savaşın yaşandığı yerleri gezip 

göreceksiniz. Rabbim kazası belasız 

bir şekilde gidip gelmenizi nasip 

etsin. Rabbim hayırlı yolculuklar 

nasip etsin inşallah” dedi.

MANİSA Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Yılmaz Gençoğlu, 
ETV kanalında Arif Pektaş tarafından 

hazırlanıp sunulan Kasabadan 
Turgutlu'ya programının konuğu oldu. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 
Turgutlu'da yaklaşık 250 Milyon TL'lik 

yatırımla projeler ürettiğini belirten 
Gençoğlu, Turgutlu Katlı Kavşak ve Yol 

Uygulama Projesi, Prestij Caddeleri, 
MASKİ yatırımları hakkında bilgiler 

verirken, Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün ve heyetinin 
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli 
ziyareti hakkında da kamuoyunun 

merak ettiği konular hakkında 
açıklamalarda bulundu. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Yılmaz Gençoğlu, 

ETV'de Arif Pektaş'ın hazırlayıp 
sunduğu Kasabadan Turgutlu'ya 

programının canlı yayın konuğu oldu. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi ve 

MASKİ Genel Müdürlüğü tarafından 
ilçede hayata geçirilen proje ve 

yatırımların mali portresi hakkında 
bilgiler veren Gençoğlu,

Yunusemre Belediyesi'nin düzenlediği 
girişimcilik kursunu tamamlayan 

kursiyerler sertifikalarını aldı. 

Yunusemre Belediyesi, Manisa İş-Kur İl 
Müdürlüğü ve KOSGEB tarafından 
düzenlenen 11. Girişimcilik eğitimi 

tamamlandı. Eğitime katılan 25 kursiyer 
sertifikalarını törenle aldı. Törene 

Yunusemre Belediye Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar, KOSGEB Manisa Müdürü 
Mahmut Oğuz Kılınç, eğitmen Selim 

Başcan ve Yunusemre Belediyesi Strateji 
Geliştirme Müdürü Orhan Güzel ile 

kursiyerler katıldı. 

Törende konuşan Yunusemre Başkan 
Yardımcısı Avşar, “Sizler ülkemiz için birer 
kazançsınız. Girişimleriniz ve hayalleriniz 
bu ülkeye güç katacak. Biz de Yunusemre 
Belediyesi olarak girişimcilik eğitimlerine 

ev sahipliği yapıyoruz. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 

Daire Başkanlığı ekipleri, Salihli 
Sekine Evren Anadolu Lisesi 

öğrencilerinin yangın konusunda 
bilinçlenmesi amacıyla, tatbikat 

gerçekleştirdi. Yangına ilk müdahale 
anında yapılması gerekenler 

konusunda öğrencilere teorik ve 
uygulamalı eğitimle bilgiler 

aktarılırken, yanlış yapılan davranışlar 
konusunda da uyarılarda bulunuldu.
Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 

Dairesi Başkanlığı Salihli İtfaiye 
Amirliği ekipleri, hayat kurtaran 
bilgileri öğrencilerle paylaşmaya 

devam ediyor. Bu kapsamda Sekine 
Evren Anadolu Lisesi öğrencileri, 

yangın ve benzeri durumlarda ne tür 
davranışlarda bulunacakları 

konusunda gerekli bilgileri aldı. İtfaiye 
personeli, öğrencilere teorik ve 

uygulamalı eğitimler verdi. Yangın 
tüpünü kullanmayı da öğrenen 
öğrenciler, Manisa Büyükşehir 

Belediyesi ekiplerine teşekkür etti   

“Turgutlu ilçesi bizim için çok önemli 
ve değerli. Hem Manisa'ya yakın ve 
hem de gelişen ve büyüyen bir ilçe. 
Başkanımızın, seçim dönemindeki 

vaatleri olan altyapı, üstyapı ve sosyal 
ihtiyaçlara cevap verecek yatırımları 
tek tek yerine getirmek istiyoruz. Bu 
doğrultuda çalışmalarımızı yaptık. 

Proje çalışmaları ve onay aşamaları 
derken bazen bizim dışımızdaki ilgili 

kurumlardan kaynaklanan gecikmeler 
oldu. Ovacık Yaylası Gençlik Kampı 

Projesi, Katlı Kavşak Yol ve Uygulama 
Projesi, asfalt ve kilit parke 

çalışmaları, prestij projeler, MASKİ 
altyapı projeleri, Atık Su Arıtma Tesisi 
gibi yatırımlarını hayata geçirdik.  Bu 
süreçte gecikmelerden kaynaklanan 

eleştirilere maruz kaldık. Yapıcı 
eleştirilerin her zaman yanındayız, 
ama siyaseten yapılan eleştiriler de 

bizleri üzüyor” diye konuştu. 
Prestij Caddelerde İlave Ödeme Söz 

Konusu Değil
  Manisa Büyükşehir 

Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı 
Yılmaz Gençoğlu, Ergenekon 

Mahallesi Fatih Caddesi Prestij 
Projesi hakkında da açıklamalar yaptı. 

Siyasi parti temsilcilerinin ve basın 
mensuplarının mevcut alandaki sorunların 

giderilmesi Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin ikinci bir ödeme yapmasının 
söz konusu olmadığını açıkça ifade eden 
Gençoğlu, “Bu konu basında da yer aldı. 
Mevcut alandaki çalışmayla ilgili Manisa 
Büyükşehir Belediyesi'nin müteahhide 

ikinci bir ödeme yapması mümkün değil. 
Yolda belli bir çökme meydana geldi. 

Bunun üzerine oranın müteahhidi, iş bitene 
kadar hakkediş yapmayacağını bildirdi. 
Orada çalışan ekip değişti. Yeni getirdiği 

ekiple işi bitirdi. Yapmış olduğu ikinci imalat 
müteahhidin cebinden çıktı. Ödeme 

kriterleri belli. Bu konuyla ilgili hatta İçişleri 
Bakanlığına şikayet vardı. Ön inceleme 
başladı. Evrakları verdik. Herhangi bir 

ödeme yapılmadığı orada da gözüküyor. 
Caddenin yola bakan cephesine bahçe 

duvarları yaptık. Bahçe duvarlarının 
kademeli olması bile konu edildi. Ama 

proje tamamlandığında çok güzel bir alan 
Turgutlu'nun hizmetinde olacak” diye 

konuştu.
Devlet Bahçeli Ziyaretini Değerlendirdi

Genel Sekreter Yardımcısı Yılmaz 
Gençoğlu, Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün ve heyetinin, MHP 
kurultayının ardından Genel Başkan Devlet 
Bahçeli ve Genel Merkez ziyareti hakkında 
da önemli detayları kamuoyu ile paylaştı. 

Gençoğlu, “MHP Genel Başkanımız Devlet 
Bahçeli ve Genel Başkan Yardımcılarımızı, 
kurultayın ardından tebrik etmek amacıyla 
bir ziyaret ettik. Burada kendisi Manisa'yı 
tüm Türkiye'nin takip ettiğini ve takdirle 
karşıladığını söyledi. Bu çalışmaların 
karşılığında Genel Başkanımızdan 

duyduğumuz, 'Siz böyle çalıştığınız sürece 
Manisalı sizi bırakmayacaktır' şeklindeki 

övgü dolu sözleri bize büyük bir güven ve 
güç verdi. 28 Nisan'da yapacağımız 

yatırımlara iştirak edecek olması ve 6 aylık 
süreçte 3'ncü kez ziyaret edecek olması 
Manisa'ya verdiği değeri göstermektedir” 

diye konuştu.
Eylül Ayından Sonra Turgutlu'yu 

Tanıyamayacaklar
 Manisa Büyükşehir Belediyesi 

Genel Sekreter Yardımcısı Yılmaz 
Gençoğlu, Turgutlu Katlı Kavşak ve Yol 

Uygulama Projesi hakkında bilgiler verdi. 

Gençoğlu, “E-96 olarak tabir 
ettiğimiz İzmir-Ankara karayolu 

üzerindeki kavşak çalışmamız çok 
hızlı gitti. 24 saat çalışıldı. Yüklenici 
firmadan özellikle rica ettik. İzmir-
Ankara yolunun en kritik bölgesi 

burası. Eylül ayından sonra Turgutlu 
trafiği şehirden tamamen ayrılacak. 
Vatandaşlar, çok farklı bir Turgutlu 

görecekler” diye konuştu. 
Irlamaz'a Özen Göstermek 

Gerekiyor
Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel 

Sekreter Yardımcısı Yılmaz 
Gençoğlu, 

Turgutlu'nun adeta can damarı haline 
gelen Irlamaz Vadisi Rekreasyon 

Alanına yönelik değerlendirmelerde 
bulundu. Özellikle hafta sonları 

vatandaşların gün boyunca güzel bir 
şekilde vakit geçirdikleri Irlamaz'a 

bazı kişiler tarafından zarar verildiğini 
belirten Gençoğlu, “Özel 

aydınlatmaları, oyun grupları, yürüyüş 
alanları, piknik yerleri ile çok güzel bir 
alan oldu. Fakat bazı kişiler buraya 

zarar veriyor. Turgutlu halkından 
buraya özenle davranmalarını rica 

ediyorum” diye konuştu.

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, Makedonya 

Uluslararası Vizyon Üniversitesi 
akademisyen ve öğrencileri 

makamında ağırladı. 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, bir takım programlar 

gerçekleştirmek amacıyla 
Makedonya'dan Manisa'ya gelen 

heyeti ağırladı. 

Ziyarette Yunusemre Belediye 
Başkan Yardımcıları Ramis Şiyak 
ve Şule Uygur'da hazır bulundu. 
Türkiye ile Makedonya arasında 

güzel bir dostluk köprüsü 
kurulduğunu kaydeden Makedonya 

Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığı Müsteşarı Muhittin 
Kahveci, Türkler ve üniversite 

eğitimi konusunda heyeti 
bilgilendirdi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı 

tarafından, 'Meyve Yetiştiriciliği 
Projesi' kapsamında üreticilere 

dağıtımı gerçekleştirilen fidanların 
kontrolünü yapmaya devam ediyor. 
Bu kapsamda Salihli'ye giden teknik 
ekipler, Hacıhıdır, Kemer, Kurtturan 
ve Mersinli Mahallelerinde toprakla 

buluşturulan zeytin ve ceviz 
fidanlarının gelişim durumlarını takip 

etti. 
Meyve Yetiştiriciliğini Geliştirme 
Projesi' kapsamında il genelinde 

üreticilere önemli desteklerde 
bulunan Manisa Büyükşehir 

Belediyesi, fidanların toprakla 
buluşturulmasının ardından da 

katkılarını sürdürmeye devam ediyor. 
17 ilçede yürütülen proje kapsamında 

binlerce fidan toprakla 
buluşturulurken, fidanların gelişim 

durumları da
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2018 yılında 2018 Kadınla Şehzadeler'den Çanakkale'ye yolculuk başladı

BAŞKAN ÇERÇİ MAKEDON HEYETİ AĞIRLADI
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 

getiren Başkan Çerçi ise, 
“Makedonya'dan gelen öğrenci 

kardeşlerimizi ve hocalarını  
belediyemizde ağırlamak bizleri de 

mutlu etti. Makedonya'daki 
kardeşlerimiz ve kardeş 

belediyelerimiz Gazibaba ile 
Mavrova ve Rostuşa belediyelerimiz 

ile kültürel ve eğitim anlamında 
ilişkilerimizin geliştirilmesi amacıyla 
çalışmalarımızı arttıracağız” dedi.

Büyükşehir Turgutlu'da Değişimi Yaşattı

Başta Belediye Başkanımız Dr. Mehmet 
Çerçi olmak üzere her zaman 

yanınızdayız” dedi. 

KAPIMIZ DAİMA AÇIK 

Düzenlenen törende konuşan KOSGEB İl 
Müdürü Mahmut Oğuz Kılınç da 

girişimcinin her zaman yanında olduklarını 
ifade etti. Kılınç, “Kapımız size her zaman 
açık. Artık evraklarınızı müdürlüğümüze 

gelmeden internet üzerinden 
yükleyebildiğiniz için git gel sayılarını 

azalttık. Ancak kafanıza takılan en küçük 
soruda bile kapımızı çalabilirsiniz. Size yol 
göstermek ve yardımcı olmak için biz bu 
görevlerdeyiz. Belediyemize de ayrıca 

teşekkür ediyorum. Sizler ile bizleri 
ağırladıkları için” ifadelerini kullandı. 

Programın sonunda girişimcilik kursunu 
başarı ile tamamlayan 25 kursiyere 
girişimcilik sertifikaları teslim edildi.

MANİSA Büyükşehir Belediyesi'nin 
eğitimde fırsat eşitliği yaratmak amacıyla 
hayata geçirdiği ve il genelinde adından 

övgüyle bahsettiren MABEM, düzenlediği 
motivasyon seminerleri ile öğrencilere 

desteğini sürdürüyor.
Manisa Büyükşehir Belediyesi MABEM 
rehber öğretmenlerinden Ali Tatlı, Salihli 

MABEM öğrencilerine yönelik olarak 
motivasyon semineri düzenledi. 

Zafer Keskiner Tiyatro Salonu'ndaki 
seminere öğrenciler yoğun ilgi gösterdi. 
Sınavlara hazırlık sürecinde öğrencilerin 

yaşadığı stresi aşmanın yolları, ders 
çalışma yöntemleri, zamanı iyi 

değerlendirme gibi konularda öğrencilere 
bilgi verilen etkinlikte, bu sürecin etkin ve 

verimli kullanılabilmesi için motive 
olmanın yolları eğlenceli ve öğretici bir 

dille anlatıldı

Demirci'nin Gasilhanesi Tamamlandı
Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından il genelinde ihtiyaç duyulan 
bölgelerde hayat geçirdiği modern gasilhane binası çalışmaları kapsamında 
Demirci ilçesinde yapımına başlanan gasilhane binası tamamlandı. Binanın 
yakın zamanda hizmete başlayacağı belirtildi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Mezarlıklar Dairesi Başkanlığı 
ekiplerinin Demirci ilçesinde 

yapımına başladığı 400 metrekarelik 
gasilhane binası tamamlandı. İlçede 
yaşayan Barışıklar ailesi tarafından 
bağışlanan arazi üzerine inşa edilen 
gasilhane binasının 24 saat esasıyla 

hizmet vereceği belirtildi. Modern 
gasilhane binasının yakın sürede 

hizmet vermeye başlayacağını 
belirten Kazım Aysan, Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'e ve Büyükşehir 

Belediyesi ekiplerine teşekkür etti.

Salihli'de Öğrenciler, Yangına Karşı Bilinçlendi

Saruhanlı'da Yol Bakım Çalışmaları Hız Kazandı
Havaların ısınmasıyla birlikte asfalt 

çalışmalarına hız veren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi bir yandan da 
zaman içerisinde yıpranan yollarda 
bakım çalışması gerçekleştiriyor. Bu 

kapsamda Saruhanlı ilçesi İshakçelebi-
Apak Mahalleleri arasında bulunan 

yolda bakım çalışması gerçekleştiren 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

vatandaşların daha rahat ulaşım 
sağlamasını amaçlıyor.

Manisa'nın il genelinde gerçekleştirdiği 
asfalt çalışmalarıyla vatandaşların 
daha güvenli ve konforlu seyahat 

etmesini sağlayan Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Saruhanlı ilçesinde 

İshakçelebi-Apak Mahalleleri arasında 
bulunan yolda bakım çalışması 

gerçekleştiriyor. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Saruhanlı Koordinasyon 
Şube Müdürü Ali Aybars Özbilgin de 

yürütülen çalışmaları yerinde inceledi. 
Özbilgin, yollarda bulunan engebeleri 
kaldıran çalışmayla birlikte iki mahalle 

arasında ulaşımın daha rahat olacağını 
belirtti.

Meyve Fidanları Emin Ellerde
 Kırsal Hizmetler Daire 

Başkanlığı'nda görevli teknik ekipler 
tarafından takip ediliyor. Bu 

kapsamda Salihli'de toprakla 
buluşturulan fidanların gelişim 

durumu teknik ekiplerce yerinde 
kontrol edildi. Konuyla ilgili bilgi veren 

Kırsal Hizmetler Daire Başkanı 
Bircan Gençoğlu, “Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün önderliğinde 2017 yılında 

Salihli'de 315 adet ceviz fidanı ve 5 
bin 628 adet zeytin fidanı desteğinde 

bulunuldu. bu fidanların takibi de 
ekiplerimizce yapılıyor. Hacıhıdır, 

Kemer, Kurtturan ve Mersinli 
Mahallelerinde toprakla buluşturulan 
fidanların gelişimlerini yakından takip 
eden Ziraat Mühendislerimiz, sağlıklı 
bir şekilde büyümeleri ve üreticilerin 
bu fidanlardan yarar sağlanmasına 
yönelik çalışmalar gerçekleştiriyor” 

dedi.

EKONOMİYE CAN SUYU OLACAKLAR

MABEM Salihli Öğrencilerine BilgilendirmeSarıpınar Asfalta Hazırlanıyor
İl genelinde yol bakım çalışmalarını sürdüren Manisa Büyükşehir Belediyesi, Alaşehir'in 
Sarıpınar mahallesinde yapılacak asfalt çalışması öncesi hazırlıklarını gerçekleştiriyor. Bu 
kapsamda mevcut yolda Büyükşehir Belediyesi, büz döşemesi yaparak aşırı yağışlardan 
sonra oluşabilecek bozulmaların önüne geçti.
 Manisa'nın il genelinde sürdürdüğü yol bakım çalışmalarıyla vatandaşları konforlu yollara 
kavuşturan Manisa Büyükşehir Belediyesi, Alaşehir'in Sarıpınar Mahallesi'nde asfalt 
çalışması öncesi hazırlıklarını yapıyor.

Bu çerçevede mevcut yolda büz 
döşemesi yapan Büyükşehir 
Belediyesi, su akışını menfeze 
yönlendirerek aşırı yağışlar sonrası 
yolda oluşabilecek bozulmaları 
engelledi.  Çalışmalar hakkında 
bilgi veren Yol Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanı Fevzi Demir, 
havaların ısınmasıyla birlikte asfalt 
çalışmalarına hız verdiklerini 
belirterek, “Alaşehir'in Sarıpınar 
Mahallesi'nde yaşayan 
vatandaşlarımızı konforlu yollarla 
buluşturacak asfalt çalışması 
öncesi hazırlıklarımızı yapıyoruz” 
dedi.
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 Manisa Alaşehir'de bir dizi 

programlara katılarak vatandaşla bir 

araya gelen AK Parti Manisa 

Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

KOSGEB'in Kadın Girişimci Desteği 

ile işletme sahibi olan Ayşe Uçar'ın 

açtığı çiğ köfteci dükkanını da ziyaret 

etti. Kadın girişimcilerin iş hayatına 

katılmasına en büyük desteğin Ak 

Parti Hükümetleri döneminde 

verildiğini kaydeden Özdağ, 2017 yıl 

sonu itibariyle İstihdam Seferberliği 

kapsamında 17 Bin işyeri ziyaret 

edilerek, özel sektörde 17 Bin 683 

kişinin işe yerleştirilmesinin, İŞKUR 

aracılığıyla gerçekleştirildiğini belirtti. 

İŞKUR Manisa İl Müdürü Sinan Aktaş 

ise yaptığı açıklamada İstihdamda 

Manisa'nın Türkiye'de bulunan 81 il 

arasında 9. Sıraya yerleştiğini 

kaydetti. 

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ haftasonu programı 

kapsamında Alaşehir'de bir dizi işyeri 

açılışı, hayır yemeği ve esnaf 

ziyaretinde bulundu. Gerçekleşen 

programlar çerçevesinde Özdağ'ı AK 

Parti Manisa İl ve Alaşehir İlçe parti 

yöneticileri eşlik etti. Hedeflerinin 

"Halka hizmet Hakka hizmettir 

düsturuyla çalışmak" olduğunu 

kaydeden Özdağ, "Bürokratından, 

siyasetçisine Manisa'mızın yaklaşık 

1,5 Milyon insanına en iyi şekilde 

hizmet etmek için gayret sarfetmeye 

devam ediyoruz. 

Manisa'yı Türkiye'nin en yaşanabilir 

kenti, en müreffeh, en zengin, en 

özgür kenti, en güvenlikli kenti haline 

getirmeyi hedefliyoruz. Şu anda 

işsizliğin en az olduğu şehir yüzde 

5'le Manisa'dır. Yeni açtığımız ve 

açacağımız Organize Sanayi 

Bölgeleri başta olmak üzere diğer iş 

sahalarıyla Manisa'da ki işsizlik 

oranını Allah'ın izniyle yüzde 3'e 

çekeceğiz” diye konuştu.

MANİSA'YI MARKA ŞEHİR 

YAPACAĞIZ

2019 seçimlerine kadar toplam 100 

civarında yatırımın açılışını 

gerçekleştirerek Manisa'yı marka 

şehir yapacaklarını kaydeden Özdağ, 

"Bu süre zarfında Hızlı tren, 

otobanlar, okullar, fakülteler, 46 

Gölet, 4 büyük baraj, Organize 

Sanayiler, Hastaneler, Sabuncubeli 

Tüneli başta olmak üzere birçok 

yatırımın açılışını gerçekleştirmeye 

devam ediyoruz. Manisa ve diğer 

illerimiz zengin ve güçlü olursa 

Türkiye güçlü olur. Türkiye güçlü 

olunca da Türk ve Müslüman Dünya 

güçlü olur. Hedefimiz bölgesel ve 

küresel yönden güçlü süper ülke 

Türkiye'yi inşa etmek. Bu sene 

Manisa'da Ahmetli- Kelebek Barajı ve 

Akhisar Barajı bitiyor. Ayrıca Selendi 

ve Gördes barajlarında çalışmalar 

devam etmekte. Sulu tarıma geçmek 

için 46 gölet yapılmakta.

 Biz buralarda alternatif tarıma 

geçmek istiyoruz. İzmir'in içme 

suyunun yüzde 40'ı Manisa'dan 

devasa borularla gönderilmekte. 

Manisa olarak üzüm, kiraz ve 

zeytinde bol olan bir iliz. Üzümde, 

kirazda ve zeytinde 1 milyar dolar 

ürünümüz var” dedi.

ÖZDAĞ'DAN SANAYİ ESNAFINA 

DOĞALGAZ MÜJDESİ

Alaşehir'de Sanayi esnafıyla da bir 

araya gelen AK Parti Manisa 

Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

aralarında Alaşehir'in de bulunduğu 

9 ilçeye de 2018 yılı sonuna kadar 

doğalgaz hizmeti verileceğini 

belirterek, “Alaşehir, Saruhanlı, 

Ahmetli, Gölmarmara, Soma, Salihli, 

Kula, Kırkağaç, Alaşehir, Gördes 

ilçelerine 2018 sonuna kadar 

kademe kademe doğalgaz hizmetini 

getireceğiz. Enerji bizim için çok 

önemli. İlçelerimizin doğalgazla 

buluşmasıyla temiz çevre ile de 

vatandaşlarımızın hayatını 

kolaylaştıracağız. Manisa'mız, 

ilçelerimiz ve vatandaşlarımız için 

hayırlı olsun. İl ve ilçelerimizin 

doğalgazla buluşması konusunda 

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'a, Başbakanımız 

Sayın Binali Yıldırım'a ve Enerji – 

Tabii Kaynaklar Bakanımız Sayın 

Berat Albayrak'a teşekkür ediyorum. 

Şimdi önümüzdeki en önemli 

hedeflerimizden biri Akhisar'a 

Havalimanı kazandırmak.

Manisa tarım ve sanayi de öncü bir 

şehir olmasıyla, alternatif 

meyveciliğiyle, yaklaşık 60 Bin 

öğrencisi ve eğitim durumuyla, kültür 

ve medeniyetiyle, Mesir Festivali gibi 

Uluslararası bir organizasyonuyla, 

turizmiyle bu havalimanını hak 

ediyor.  

Manisa Celal Bayar Üniversitesini 
Manisa ili ve ilçelerinde öğrenim 

gören lise öğrencilerine tüm fakülte 
ve yüksekokulları ile daha yakından 

tanıtmak ve doğru tercihler 
yapmalarına yardımcı olmak 

amacıyla, MCBÜ ve İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü iş birliğiyle düzenlenen 

"8. MCBÜ Tanıtım Günleri", 10 Nisan 
2018 tarihinde Süleyman Demirel 

Kültür Merkezi'nde gerçekleştirilen 
açılış töreni ile başladı. 

Törene Manisa Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer, MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. 

Kemal Çelebi, MCBÜ Rektör 
Yardımcıları Prof. Dr. Bilal Gümüş, 

Prof. Dr. Muzaffer Tepekaya ve Prof. 
Dr. Birol Kovancılar, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi İnsan 

Kaynakları ve Eğitim Dairesi Başkanı 
Muzaffer Şaşmaz, Yunusemre 

Belediye Başkan Yardımcısı İdris 
Avşar, Şehzadeler Belediye Başkan 
Yardımcısı İsmail Önal, İl Milli Eğitim 

Müdürü İsmail Çetin, dekanlar, 
yüksekokul, enstitü ve meslek 

yüksekokulu müdürleri, öğretim 
üyeleri ve Manisa'daki liselerin 11 ve 
12. sınıf öğrencileri ile öğretmenleri 

katıldı.

Manisa Celal Bayar Üniversitesi tanıtım 
filminin gösteriminin ardından konuşan İl 
Milli Eğitim Müdürü İsmail Çetin, “Her yıl 
yaklaşık 2 milyon civarında öğrencimiz 

üniversite sınavına katılıyor ve ülkemizin 
her şehrinde bulunan devlet veya vakıf 
üniversitelerimizden birini tercih ediyor.

Üniversitelerimiz de kendilerine olan 
tercihleri daha yüksek tutmak için bunun 
gibi tanıtım etkinlikleri düzenliyor. Bugün 

burada kendi şehrimizde ve kendi 
şehrimizin üniversitesi olan Manisa 

Celal Bayar Üniversitesi'nin 
öğrencilerimize tanıtılması için 

toplanmış bulunuyoruz. 

Böyle bir etkinlik düzenlediği için başta 
Rektörümüze ve Üniversitemiz ekibine 

çok teşekkür ediyorum. 
Öğrencilerimizden de bu tanıtımı iyi 

değerlendirmelerini istiyorum. 
Öğrencilerimiz genelde anne-

babasından uzakta üniversite eğitimi 
almak ister, bağımsız olmak ister. Ancak 
üniversite eğitimi başladıktan sonra bu 
anlayış keşkelere dönüşür. Bilmediğiniz 
bir şehirde barınma, beslenme, ulaşım 

gibi birçok insani ihtiyacı karşılama 
konusunda karşısına çıkan zorluklar 

sonucunda, keşke kendi memleketimde 
okusaydım der. O yüzden bu tanıtımı 
çok önemsiyorum ve öğrencilerimizin 

dikkatle izleyeceklerini, doğru 
tercihlerde bulunacaklarını 

düşünüyorum” diye konuştu.

Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, “25. yılını 
dolduran Üniversitemiz, artık rüştünü 

ispat etmiştir.”
MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal 

Çelebi, “Bugün Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi olarak, ilimizde bulunan ve 

bu sene üniversite sınavına girecek 
genç arkadaşlarımıza Üniversitemizi 
tanıtmak için düzenlediğimiz MCBÜ 

Tanıtım Günleri'nin 8.sini 
gerçekleştiriyoruz. 

Üniversite olarak, tanıtım için hem 
ülkemizde hem de uluslararası alanda 
birçok fuara katılıyoruz. Ancak, en çok 
kendi ilimizdeki öğrencilere yaptığımız 

bu tanıtımı önemsiyoruz. Önce bu 
şehrin çocuklarının, bu şehrin 

üniversitesinde okumasını, bu şehrin 
üniversitesine değer katmasını arzu 
ediyoruz. Hayatınızın çok önemli bir 

döneminden geçiyorsunuz. Ben de bu 
vesileyle kendi yaşadıklarımı ve 
tecrübelerimi sizinle paylaşmak 

istiyorum. Okumak; meslek sahibi 
olmadan önce, hayat yolculuğunda 

varlığımızı, dünyayı anlamak, 
keşfetmek, kendi gerçeğimizi bulmak 

için gerekli olan bir eylemdir. Yani 
Yunus'un ifadesiyle 'İlim önce kendin 

bilmektir.' Kendimizi bilmediğimiz 
sürece, okuduklarımızın başta kendimiz 
olmak üzere çevremize ve insanlığa çok 

ciddi bir katkısı olmaz. Bu süreçte 
sürekli sorular sorarak hakikati 

keşfetmeye çalışmamız gerekiyor. Ben 
hangi mesleğe ilgi duyuyorum? Hangi 
meslek beni mutlu eder? gibi. Hayatta 

hep başarılı olmaya odaklanıyoruz 
ancak, başarılı ve mutsuz pek çok 
meslek sahibi olduğunu da sıklıkla 

görüyoruz. İşte bu aşamada bir hata 
yaparsak, geriye dönülmesi çok zor olan 

bir sonuçla karşı karşıya 
kalabiliyoruz.Dolayısıyla önce kendimizi, 
ilgi ve kabiliyetlerimizin neler olduğunu 

bilmemiz gerekiyor.

 Herkes yaradılış olarak, kabiliyet 
olarak doktor, mühendis olamaz. 

Örneğin ben vali olmak istedim ve vali 
yetiştiren bir fakülteye gittim ama 

olamadım. Ancak şimdi dönüp 
baktığımda iyi ki olamamışım diyorum. 

Şimdi valiliğin benim kişiliğime pek 
uygun olmadığını ve mutlu 

olamayacağımı düşünüyorum. Hayatta 
bazı şeyler gecikmeli yaşanıyor. 

Örneğin ben mezun olduktan sonra 
tam dört yıl geçti. İşte hayat böyle bir 

şey, pek çok inişleri çıkışları var. 
Sürekli bir mücadele gerektiriyor, ancak 

vazgeçmemek gerekiyor. Dolayısıyla 
bana her bakımdan uygun, kendi 

şehrimde, en sevdiğim ve en mutlu 
olduğum bir mesleğe gecikmeli de olsa 

sahip oldum. Sizler de kendi 
ideallerinizin, kendi hayallerinizin 

peşinden koşun. Bize düşen size saygı 
duymak ve destek olmaktır. Tabii ki 
istediklerinize ulaşmak için de çok 

çalışmak gerekiyor ve bunun sonucunu 
er ya da geç Allah veriyor. Hiç kimsenin 

emeğini, çalışmasını zayi etmiyor. 
İnşallah sizler de öğretmenlerinizin yol 

göstericiliğinde en doğru tercihleri 
yapar, istediğiniz üniversitelerde okur 

ve çok iyi bir eğitim alırsınız. Türk 
milletine faydalı olursunuz” diye 

konuştu.Manisa Celal Bayar 
Üniversitesinin 25. yılını tamamladığı 
belirten Prof. Çelebi, “Üniversitemiz 

rüştünü ispat etmiştir. İyi bir altyapısı, 
güçlü ve idealist bir akademik kadrosu 
vardır. Üniversitemiz öğrenci odaklı bir 

üniversitedir. Kendini sürekli 
geliştirmekte, yenilemekte ve 

büyümektedir. Sizleri böyle güzel bir 
şehirde, böyle nitelikli bir üniversitede 

ve ailenizin yanında olmanın 
kolaylığıyla eğitim almaya davet 

ediyorum. Hakkınızda en hayırlısı 
olsun; yolunuz açık, Allah yar ve 

yardımcınız olsun “dedi. 

Bunların yanısıra 2014 yılında 

Büyükşehir olmasıyla da Manisa 

sürekli gelişiyor ve nüfus artışı 

yaşanıyor. Büyükşehirler kongre 

merkezleri ve fuar alanları ile daha 

çok ilgi çekerler. Bu nedenle Manisa 

Sardes antik kenti ve ilk paranın 

basıldığı yer, İncil'de geçen 7 kilisenin 

üçü'nün bulunması, Akhisar, Salihli, 

Alaşehir, Kula ve Manisa merkezde 

bulunan tarihi, antik ve turizm yerlerini 

bulunduran kent olmasıyla da çok 

önemli bir şehir. Bu nedenle 

Manisa'nın kültürel, kırsal ve kongre 

turizmi açısından da çok elverişli bir 

konuma sahip bulunduğuna 

inanıyorum” diye konuştu. 

MANİSA'DA İSTİHDAM SIKINTISI 

YOK 

İşsizlikle mücadele kapsamında 

Manisa'da önemli hamleler yaptıklarını 

ve bu kapsamda meslek edindirme 

kursları ile programlarının devam 

ettiğini kaydederek, “İŞKUR 

aracılığıyla 2017 yılı içerisinde açılan 

işbaşı eğitim programı kapsamında 

açılan 1859 programa 4620 kişi 

katılmış, programlara katılan 

kursiyerlere cep harçlığı ve Genel 

Sağlık Sigorta Prim Ödemeleri 

kapsamında 14 Milyon 371 Bin TL, 

Mesleki Eğitim Kursları kapsamında 

çeşitli mesleklerde 47 kurs açılarak 

847 katılımcı mezun olmuştur. 

Düzenlenen Mesleki Eğitim Kursları 

kapsamında 1 Milyon 82 Bin TL, 

Girişim Eğitim Programları 

kapsamında açılan 36 programdan 

859 katılımcı mezun olmuştur. 

Program kapsamında 89 Bin 634TL, 

Toplum Yararına Program 

kapsamında ise 2017 yılı içerisinde 

126 Kamu Kurum ve Kuruluşu ile 

birlikte düzenlenen projelere 3994 kişi 

katılmış 48 Milyon 481 Bin TL, 
olmak üzere; Söz konusu 

programlar için 2017 yılı içerisinde 
toplam, 64 Milyon 25 Bin TL ödeme 

İŞKUR aracılığıyla 
geçekleştirilmiştir.

Bu vesileyle öğrenilen her bir 
mesleğin altın bilezik olduğu 

inancıyla bu konuda büyük emekleri 
bulunan Cumhurbaşkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'a, 
Başbakanımız Sayın Binali 

Yıldırım'a, Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanımız Sayın Jülide 

Sarıeroğlu'na, İŞKUR Genel 
Müdürlüğümüze, Bölge 
Müdürlüğümüze ve İl 

Müdürlüğümüze, tüm meslek 
öğretmenlerimize ve emeği geçen 
herkese teşekkür ediyorum” diye 

konuştu. 

MESLEK DANIŞMANLIĞI 
HİZMETİNDE 91 BİN 542 KİŞİYLE 

GÖRÜŞÜLDÜ 
 

Manisa Çalışma ve İş Kurumu İl 
Müdürü Sinan Aktaş ise AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ'a hassasiyeti ve sunmuş 

olduğu katkılardan dolayı teşekkür 
etti. Aktaş konuşmasında, 14 Aralık 

2017 tarihinde gerçekleştirilen 
istihdam şurasında, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ın açıkladığı, 

ve Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Julide Sarıeroğlu'nun 

belirttiği, İşsizliğin azaltılması ve 
istihdamın artırılması hedeflerine 

yönelik olarak 2017 yılında 
başlatılan, “Çalışma Hayatında Milli 
Seferberlik” programı ve istihdam 

teşviklerinin 2018 yılında da devam 
edeceğini kaydederek Manisa İl 

Valiliğince belirlenmiş olan 25 Bin 
istihdam hedefinin, SGK verilerine 

göre 26 Bin üzerinde 
gerçekleştirilerek, Türkiye genelinde 

Manisa'nın 9.sırada yer aldığını 
açıkladı.

Aktaş ayrıca açıklamasında Meslek 
Danışmanlığı hizmeti kapsamında, 
91 Bin 542 kişiye bireysel görüşme 

hizmeti verildiğini belirtti.
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“8. MCBÜ Tanıtım Günleri” başladı

Manisa Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer, “Ben Manisa Celal Bayar 

Üniversitesini seviyorum, 
sayıyorum, saygı duyuyorum ve 

Manisa Celal Bayar Üniversitemiz 
ile gurur duyuyorum.”

Manisa Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer,  “Gençler, güzel olmasını 
dilediğimiz hayatınızın çok önemli 

bir noktasındasınız. Hayırlısını 
dileyerek, sebeplerin yanında 
Allah'ın takdirine teslim olup 

güvenerek, ama üzerinize düşeni 
de unutmayarak yönünüzü 
belirleyeceksiniz. Şu anda 

hayatınızın büyük bir kısmını 
üniversite sınavı teşkil ediyor. 
Hepimiz sizi çok iyi anlıyoruz, 
duygularınızı paylaşıyoruz. 

Sizi sevdiğimiz ölçüde sizin için 
öncelikle hayırlar, sonra güzellikler 

ve başarılar diliyoruz. 
Manisalı gençler olarak, bu 

üniversite sizin. Siz şu anda size 
ait, Manisa'ya ait üniversitedesiniz. 

Bakın Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi demiyoruz, 

üniversiteniz diyoruz. Gerçekten 
sahiplendiğimiz, içselleştirdiğimiz 

için. Üniversitemiz de bunun 
farkında. Bir yere ait olmak, bir yere 

sahip olmak kolay bir şey değil, 
bunun sorumlulukları var. 

Bu sorumluluklar çerçevesinde, 
müteşekkiriz ki üniversitemiz 

gençlerimize fakülteleri, 
yüksekokulları anlatabilmek ve 

tercihlerinizin doğru olması 
maksadıyla sizleri kendi 

üniversitenizde böylesi bir 
programda misafir ediyor, çok 

teşekkür ediyoruz. 

Ben Manisa Celal Bayar 
Üniversitesini seviyorum, 

sayıyorum, saygı duyuyorum ve 
Manisa Celal Bayar Üniversitemiz 
ile gurur duyuyorum. Manisa Celal 

Bayar Üniversitemize saygı 
duyuyorum çünkü burası bir bilgi 

yuvası. Burada bilim insanları var, 
55 bin genç insan var ve bu 55 bin 

genç insanla bilim üretiliyor.Ben 
Manisa Celal Bayar Üniversitesini 

meslek hayatım boyunca 
gözlemlediğim Türkiye üniversiteleri 

ve dünya üniversiteleri ile 
kıyaslıyorum. Üniversiteden her 

ayrılışımda, yeni kazanımlar elde 
etmenin mutluluğu ile sadece 

Manisa Celal Bayar Üniversitesinin 
bugüne kadar kat ettiği mesafeyle 
değil, geleceğe dair var ettiği ümit 

verici perspektifiyle de görüyor, 
Manisa Celal Bayar Üniversitemiz 

ile gurur duyuyorum. 
Size ait, şehrinize ait, Türk 

üniversiteleri arasında kıymetli ve 
özellikli bir yer sahibi olmaya 
başlamış Manisa Celal Bayar 

Üniversitesine tercihleriniz arasında 
yer verebilirsiniz. Sizler için 

öncelikle hayırlı olanı, gönlünüze 
göre olanı diliyor, hayat yolunda 
başarılar temenni ediyorum” diye 

konuştu.
Daha sonra 8. MCBÜ Tanıtım 

Günleri'nin açılış kurdelesi 
kesilerek; fakülte, yüksekokul ve 
meslek yüksekokullarının tanıtım 

stantları gezildi.
Lise öğrencileri; MCBÜ Soma MYO 

öğrencilerinin yaptıkları, yer altı 
madenlerinde tehlikeli olabilecek 

noktalarda metan ve 
karbonmonoksit ölçümlerini 

yaparak daha güvenli çalışmayı 
sağlayan ve İsveç'te düzenlenen 
Robot SM yarışmasında serbest 

kategoride 3. olan mobil gaz izleme 
robotunu, bilgisayardan aktardıkları 

resim ve yazıları ağaç üzerine 
yakarak işleyen lazer gravür 

makinesini; MCBÜ Turgutlu Meslek 
Yüksekokulu öğrencilerinin 

yaptıkları üç boyutlu yazıcı ile diğer 
fakülte ve meslek yüksekokulların 

stantlarında yer alan, MCBÜ 
öğrencilerinin tasarladığı ürünleri 

ilgiyle izlediler.
MCBÜ Spor Bilimleri Fakültesi 

öğrencileri ile MCBÜ Halk Oyunları 
Ekibinin gösterileri de büyük beğeni 
topladı. 8. MCBÜ Tanıtım Günleri, 

yarın akşama kadar devam edecek.

Manisa istihdamda Türkiye'nin zirve listesinde

Başkan Ergün'den Tebrik ve Davet
Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin Nisan 

Ayı Meclis Toplantısı, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün 

başkanlığında gerçekleştirildi. Mecliste 
alınacak olan kararların hayırlara vesile 

olmasını temenni ederek sözlerine 
başlayan Başkan Ergün, Miraç Kandili 

ile Berat Kandilinin mübarek olması 
temennisinde bulunarak, 23 Nisan 

Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı'nı 
da kutladı. Başkan Ergün, 28 Nisan'da 
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin 

katılımıyla gerçekleştirilecek açılış 
törenleri ile 29 Nisan'da 

gerçekleştirilecek olan Mesir Saçım 
Törenine tüm Manisalıları davet etti. 

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi'nin 
Nisan Ayı Olağan Meclis Toplantısı, 

Kültür Sitesi'nde bulunan Meclis 
Salonu'nda gerçekleştirildi. Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün 
başkanlığında gerçekleştirilen toplantıda 

Manisa için önemli kararlar alındı. 
Meclis gündem maddelerinin 

görüşülmesinden önce söz alan Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, “Nisan ayı meclis toplantımızın 

hayırlara vesile olmasını diliyor, hepinizi 
sevgiyle selamlıyorum. Bu güzel bahar 
aylarının ülkemize ve milletimize sağlık, 
mutluluk ve huzur getirmesini diliyorum.

Bu ayın 13'ünde Hazreti 
Peygamberimizin göğe yükselmesi 

olarak anlatılan mübarek Miraç Kandili'ni 
idrak edeceğiz. 5 vakit namazın farz 
kılındığı bu mübarek gün vesilesiyle 

sizlerin ve tüm İslam aleminin kandilini 
tebrik ediyorum. 

Yine bu ay büyük Türk milletinin 
iradesini temsil eden Birinci Meclis'in 
açıldığı ve Türk halkının egemenliğini 

ilan ettiği önemli bir bayramı 
kutlayacağız. 

Büyük önderimiz Mustafa Kemal 
Atatürk'ün çocuklara armağan ettiği 23 

Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramımızı kutluyor, egemenliğin 
kayıtsız ve şartsız milletin olduğunu 

vurgulamak istiyorum” dedi. 
Dev Açılışlara ve Mesir'e Davet Etti

 28 Nisan'da MHP Genel 
Başkanı Devlet Bahçeli'nin katılımıyla 

Yunusemre ve Şehzadeler ilçeleri başta 
olmak üzere Akhisar, 

Soma ve Sarıgöl ilçelerine 
kazandırılan yatırım ve hizmetlerin 

toplu açılış ve temel atma 
törenlerinin gerçekleştirileceğini 

belirten Başkan Ergün, “Buradaki 
değerli hazirunu ve hemşerilerimizi 
törenimize davet ediyorum. 1 milyar 

402 milyon lira tutarındaki 
yatırımlarımızla güzel bir tören 

yapacağız. Şimdiden hayırlı uğurlu 
olsun. Bunun bir gün sonrasında da 

478'inci kez Sultan Camii ve 
külliyelerinden Mesir Festivali 
coşkumuzu en üst seviyeye 
taşıyacak olan Mesir Saçım 

Törenimizi gerçekleştireceğiz. 
Tüm hemşerilerimi törene 

katılmaya ve bu köklü kültüre sahip 
çıkmaya davet ediyorum” diye 

konuştu. 
Tüm Hemşerilerimin Kandilini 

Tebrik Ediyorum
 Mübarek üç ayların 

içerisinde olduklarını hatırlatan 
Başkan Ergün, “Ayın sonunda 

Allah'ın izniyle hep birlikte 
Ramazan ayının habercisi mübarek 

Berat Kandili'ni inşallah idrak 
edeceğiz. Borçtan, hastalıktan, 

suçtan beraat etme, günahlardan 
arınma, temize çıkma, ilâhî af ve 

rahmete nâil olma anlamına gelen 
bu mübarek gecenin Manisa'mıza, 
ülkemize ve İslam alemine huzur 
ve bereket getirmesini diliyorum. 
Şimdiden başta sizlerin olmak 

üzere tüm hemşerilerimin kandilini 
tebrik ediyorum” ifadelerini kullandı. 

Eski Başkan Ünal'dan Başkan Ergün'e ÖvgüManisa Büyükşehir Belediye Başkanı 

Cengiz Ergün, Manisa Belediyesi eski 

Başkanlarından Zafer Ünal, Mimarlar 

Odası eski Başkanı Halim Sezici ve 

Manisa TSO eski Başkan Yardımcısı 

Nazmi Şengül'ü makamında konuk 

etti. Başkan Ergün'ü il genelinde 

gerçekleştirilen çalışmalar nedeniyle 

kutlayan eski Başkan Zafer Ünal, 

“Büyükşehir'in ilk yılları olmasına 

rağmen ben kendi açımdan hem 

teknik bir insan olarak hem de 

eskiden bu görevi yapmış birisi olarak 

beğeniyorum. Tebrik ederim” dedi. 

Manisa Belediyesi eski 

Başkanlarından Zafer Ünal, Mimarlar 

Odası eski Başkanı Halim Sezici ve 

Manisa TSO eski Başkan Yardımcısı 

Nazmi Şengül, Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün'ü ziyaret etti. 

Ziyarette Genel Sekreter Yardımcısı 

Mustafa Genç de yer aldı. Manisa'da 

gerçekleştirilen çalışmaları 

değerlendiren Zafer Ünal, “Yaptığınız 

işlere seviniyoruz. Kula'da eski 

Başkan Muammer Keleşoğlu diyor ki 

Büyükşehir Kula'ya gelmeseydi 

Selendi'den geri Uşak'a git diyor. Biz 

de Azmi Başkanla birlikte birkaç kez 

gittik çok değişiklikler var. Geçenlerde 

Selimşahlar'a gittik. Cumartesi, Pazar 

yakın mahallelere de gidiyoruz. 

Büyükşehir'in muradı buydu zaten. 

Büyükşehir'in ilk yılları olmasına 

rağmen ben kendi açımdan hem 

teknik bir insan olarak, hem de 

eskiden bu görevi yapmış birisi olarak 

beğeniyorum. Tebrik ederim” dedi.

“Manisa'ya Layık Olmaya 

Çalışıyoruz”

Ziyaret duyduğu memnuniyeti dile 

getiren Başkan Ergün ise, “Bizler de 

sizlere, Manisa'ya layık olmak için 

çalışıyoruz. 17 ilçe bin 88 mahalle. 

Alan büyük nüfus büyük. Her noktaya 

ulaşılmak zorunda.  

Allah utandırmasın. Biz bu yapılanmayı çok çabuk geçtik. 

Büyükşehir olmadan 9-10 ay öncesi bu hazırlıklara 

başlamıştık. O süreci çabuk tamamladık. Alt yapı ve üst 

yapı çalışmaları olsun, arıtma tesisleri olsun çok büyük 

yatırımlar yapılıyor. Çok şükür geldiğimiz noktaya 

baktığımızda bugün Büyükşehir Belediyesi olarak her 

noktaya ulaşabiliyoruz. Hizmetin biri bitiyor, diğeri başlıyor. 

Sizler de yıllarca Başkanlığımızı yaptınız. Belediyeciliğin 

ne olduğunu çok iyi biliyorsunuz. Allah yardımcımız olsun” 

diye konuştu. 



9.SayfaHAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL4.Sayfa HAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL 13 NİSAN 2018-CUMA
HAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik ve AK Parti Manisa 

Milletvekili Recai Berber, Şehzadeler 

Belediyesi tarafından Karaağaçlı 

Mahallesinde yapımı devam eden 

Düğün Salonu inşaatında 

incelemelerde bulundu. Başkan Çelik 

Düğün salonu inşaatının kısa sürede 

tamamlanarak 3 ay içerisinde halkın 

hizmetine sunulacağını ifade etti.

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik ve AK Parti Manisa 

Milletvekili Recai Berber, Karaağaçlı 

Mahallesinde Şehzadeler Belediyesi 

tarafından yapılan Düğün Salonu 

inşaatında incelemelerde bulundu. 

Yapılan incelemelere AK Parti 

Şehzadeler İlçe Başkanı Ahmet 

Tonguç ve teşkilat mensupları da 

eşlik ettiler. 

Yapılacak olan düğünü salonunun 

Belediye tarafından işletilerek 

vatandaşlara uygun fiyatlara 

kiralanacağını ifade eden Başkan 

Çelik “Manisa Milletvekilimiz Recai 

Berber ve İlçe teşkilatımız ile birlikte 

Karaağaçlı Mahallemizde yapım 

çalışmaları büyük bir hızla devam 

eden Karaağaçlı Mahallesi Düğün 

Salonu inşaatında incelemelerde 

bulunuyoruz. 

Bu projemiz 650 metrekarelik kapalı 

düğün salonu, yazlık düğün salonu ve 

geniş bir otoparkın olacağı bir proje 

olacak. Bu güzel eserimiz ile birlikte 

Şehzadeler ilçemize güzel bir eser 

daha kazandırmış olacağız bu tesis 

belediyemiz tarafından işletilerek 

vatandaşlarımıza uygun rakamlarla 

kiraya verilecek.

Hem açık salonumuz, hem de kapalı 

salonumuzun olduğu bu güzel 

tesisimizde gelen misafirlerin otopark 

sorunu yaşamayacağı bir 

otoparkımızda olacak. Rabbim izin 

verirse inşaat çalışmalarının 

tamamlanması ile birlikte 3 ay sonra 

açılışının yaparak halkımızın 

hizmetine sunacağız. Bu güzel ve 

modern düğün salonu tesisimiz, 

Şehzadeler de yaşayan tüm 

halkımıza hayırlı olsun” dedi.

“HER MAHALLEDE GÜZEL BİR 

ESERLE KARŞILAŞIYORUZ”

Gittikleri her mahallede Şehzadeler 

Belediyesine ait eserlerle 

karşılaştıklarını ifade eden AK Parti 

Şehzadeler İlçe Başkanı Ahmet 

Tonguç “Şehzadelerimizin her bir 

yanında ki eserlerini görmek bizler 

açısından son derece mutluluk 

vericidir. Bugün burada belki de 

Manisa'da olmayan güzel bir tesisin 

yapımını inceliyoruz. Değerli Belediye 

Başkanımız Ömer Faruk Çelik ve 

ekibine çok teşekkür ediyorum. Kısıtlı 

imkânlar ile kendisinin bir belediye 

binası olmadan ilçemizde ki her 

mahallemize güzel hizmetler 

kazandırıyor. 4 yıldır artarak devam 

eden başarılarının daha da artmasını 

temenni ediyor, bu güzel tesisin 

halkımıza hayırlı olmasını diliyorum” 

dedi.

“ÖMER FARUK ÇELİK, AK 

BELEDİYECİLİĞİ EN İYİ ŞEKİLDE 

YANSITIYOR”

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik'in yaptığı hizmetler ile AK 

Belediyeciliği en iyi şekilde 

gösterdiğini ifade eden 

Yunusemre Belediyesi, Akmescit ve 
Kaynak mahalleleri arasında kalan 
alanda çocuk oyun parkı yapıyor. 
Yunusemre Belediyesi ilçeye yeni 
çocuk oyun parkları kazandırıyor. 

Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, 
Akmescit ve Kaynak mahalleleri 

arasında kalan alanda çocukların 
oyun oynayacağı hanımların güzel 

vakit geçireceği, 

oyun grubu, kamelyalar ve çevre 
düzenlemesinden oluşan parkın 

yapımına kısa zamanda başlayacak. 
Yeni park çocukları sevindirirken; 
mahalle sakinleri de belediyesinin 

çalışmalarından memnun olduklarını 
söyledi. Mahalle sakinlerinden 

Ahmet İzmir, “Yunusemre Belediyesi 
mahallemize yeni park kazandırıyor. 

Bu tür çalışmalardan dolayı çok 
teşekkür ederiz” dedi.  Muradiye Taş 

da  “Bu parkı çok istiyorduk. 
Çocuklarımız oynasın bizlerde 

komşularımız ile çıkıp oturacağımız 
alanı bizlere kazandıracakları için 
Yunusmre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi'ye çok teşekkür 

ederiz.” diye konuştu.  

. AK Parti Manisa Milletvekili Recai 
Berber “Karaağaçlı Mahallemiz büyük 
mahallelerimizde bir tanesi bu nedenle 
böylesine güzel bir eseri hak eden bir 

mahallemiz. İlçe Başkanımızın da 
belirttiği gibi Manisa' da 

olmayan güzel bir eser buraya 
kazandırılmış. Emeği geçen herkese 

çok teşekkür ediyorum. Tesisin inşaatı 
çok hızlı bir şekilde yükseliyor. İnşaat 

çalışmalarının tamamlanmasının 
ardından çevre düzenlemesi ve 

otoparkıyla birlikte 3 ay sonra hizmete 
girecek güzel bir eser. Şehzadeler 

ilçemizde yaşayan vatandaşlarımız çok 
daha iyilerine layıktır. Başkanımız kısıtlı 

imkanlar ölçüsünde böylesine güzel 
projeleri ortaya koymuştur. Daha 

imkanlar ile izler şehirlerimizi yeniden 
kuracak kadar güçlü ve iddialıyız. AK 
Belediyeciliğin nasıl olduğunu Ömer 

Faruk Çelik Başkanımız en iyi şekilde 
tüm Manisa' ya göstermiştir. Bugün 
Şehzadelerimiz tüm mahallelerinde 
böylesine güzel eserleri her zaman 
görüyoruz. Bu güzel tesisimiz tüm 

halkımıza hayırlı olsun” dedi.

Yunusemre Belediyesi, Kayapınar 
Mahallesi'nde yaşayan vatandaşların 

talebini yerine getirerek mahalleye kültür 
ve taziye evi yapıyor. 

Sosyal belediyecilik anlamında bir 
marka olan Yunusemre Belediyesi, 

hayata geçirdiği projeler ile 
vatandaşların taleplerini de yerine 

getiriyor. Kayapınar Mahallesi 
sakinlerinin en büyük isteklerinden biri 

olan kültür ve taziye evi için 
çalışmalarına başlayan Yunusemre 
Belediyesi, mahallede hummalı bir 

çalışma yürütüyor. Mahallede yürütülen 
çalışmaları yerinde inceleyen 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, çalışmalar hakkında bilgi 

aldı. İnceleme gezisinde Başkan 
Çerçi'ye AK Parti Yunusemre İlçe 

Başkanı Fatih Katıöz, Fen İşleri Müdürü 
Fuat Balcı ile Park ve Bahçeler Müdürü 

Volkan Aydoğdu eşlik etti.

Sosyal belediyecilik anlamında bir 
marka olan Yunusemre Belediyesi, 
yeni bir hanımlar lokali ve gençlik 

merkezini daha faaliyete geçirmeye 
hazırlanıyor.  Çağatay Uluçay 
İlkokulu'nun karşısında yapımı 
tamamlanma aşamasına gelen 
merkez açılış için gün sayıyor. 

Merkezde yapılan çalışmaları yerinde 
inceleyen Yunusemre Belediye 

Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, yürütülen 
çalışmalar hakkında bilgi aldı. 

İnceleme gezisinde Başkan Çerçiye 

Karaağaçlı Düğün Salonu yaza hazır

KAYAPINAR DA KÜLTÜR TAZİYE EVİNE KAVUŞUYOR

Projeyi kısa bir süre içerisinde tamamlamayı planladıklarını dile getiren Belediye Başkanı Çerçi konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Belediye olarak birçok mahallemizde yaptığımız kültür ve taziye evi çalışmamızın bir yenisini Kayapınar 

Mahallemizde hayata geçiriyoruz. Proje tamamlandı, şu anda istinat duvarlarının yapımına başlandı. Ahşap olarak 
planlanan yapının zemin betonu atıldıktan sonra montaj çalışmalarına başlanılacak. Çalışmalar tamamlandığında 

Kayapınar Kültür ve Taziye Evi vatandaşlarımızın hizmetine girecek” diye konuştu. 

TEVFİKİYE HANIMLAR LOKALİ VE 
GENÇLİK MERKEZİ TAMAMLAMIYOR

Belediye Başkan Yardımcısı Şaver 
Yüksel, MAYEB Yönetim Kurulu 

Başkanı Mustafa Gürler ve Fen İşleri 
Müdürü Fuat Balcı eşlik etti.  

AÇILIŞI ÖNÜMÜZDEKİ GÜNLERDE 
YAPILACAK

Gençlik merkezinin bölge halkının en 
büyük isteği olduğunu kaydeden 

Belediye Başkanı Çerçi konuya ilişkin 
yaptığı açıklamada, “Hanım 

lokallerimiz ve Meslek Edindirme 
Kurslarımızdan binlerce vatandaşımız 

faydalandı. 

Bu çalışmalara bir yenisini daha 
ekliyoruz. Tevfikiye Hanımlar Lokali ve 

Gençlik Merkezi'nde lise ve üniversiteye 
hazırlanan öğrencilerimize eğitim 
verilecek ve hanımlarımıza çeşitli 

kurslar gerçekleştirilecek. Tevfikiye 
Mahallemizde yapımına başladığımız 
hanım lokali ve gençlik merkezimizde 

çalışmalar sürüyor. 12 derslik, 1 
yemekhane, 1 spor salonu, 5 atölye ve 
çocuk bakım alanın yer alacak. Projede 

tamamlanma aşamasına geldik. Çok 
kısa bir süre içerisinde merkezimizin 

açılışını yapacağız” diye konuştu.  

SERHAT'IN İSTEĞİNİ YUNUSEMRE YERİNE GETİRDİ
Cumhuriyet Mahallesi'nde yaşayan 

görme engelli satranç sporcusu 
Serhat Bağcı, uzun zamandır 

görme engelliler için özel 
hazırlanan satranç takımına sahip 
olmak istiyordu. Genç sporcunun 
isteğini yerine getiren Yunusemre 
Belediyesi, genci ziyaret ederek 

satranç takımını teslim etti. 
Yunusemre Belediyesi, 

Cumhuriyet Mahallesi'nde yaşayan 
doğuştan görme engelli Serhat 

Bağcı'nın isteğine duyarsız 
kalmadı. Cumhuriyet 

Mahallesi'nde yaşayan doğuştan 
görme engelli 18 yaşındaki Serhat 

Bağcı'nın en büyük tutkusu 
satranç. Engeli dolayısıyla özel bir 

satranç takımına ihtiyacı olan 
Bağcı maddi imkânsızlıklar 

dolayısıyla görme engellilere özel 
tasarlanan satranç takımını 

edinemiyordu. 

Yunusemre Belediyesi, 
kendilerine talebini bildiren 

engelli genci sevindirdi. Serhat 
Bağcı'yı ziyaret eden Yunusemre 
Belediye Başkan Yardımcısı Şule 
Uygur, Serhat'a satranç takımını 

hediye etti. Ziyarette Başkan 
Yardımcısı Uygur'a Halkla İlişkiler 
Müdürü Elif Binici, Sosyal Yardım 

İşleri Müdürü Ahmet Mustafa 
Süzer de eşlik etti. 18 yaşındaki 

gençle sohbet eden Uygur, 
Yunusemre Belediyesi olarak 

dezavantajlı grupların ihtiyaçlarını 
giderme noktasında imkânları 

ölçüsünde çalışmalarını 
sürdüreceklerini kaydetti. Satranç 
takımına kavuşan Serhat Bağcı 
ise isteğine duyarsız kalmayan 

Yunusemre Belediyesi'ne 
teşekkür etti. 

Manisa'yı 2023 ve daha başka 
hedeflere başarılı bir şekilde taşımak 
İçin yapılan çalışmalar önemli. İzmir 

İstanbul Otobanı, Sabuncubeli 
Tüneli, Şehir Hastanesi, Ankara 

İzmir Yüksek Hızlı Tren Yolu, yeni 
yapılan Salihli OSB ikinci etabı, 

Akhisar Zeytin İhtisas OSB, Soma 
OSB gibi projeler bittiğinde 

ekonomide ve istihdamda büyük fark 
oluşturacak. Devam eden Kelebek 

Barajı ve Sulama Göletleri 
tamamlandığında daha geniş alanlar 

sulama imkanına kavuşacak. 
İlçelerde yapılan hastaneler, kamu 
kurumları, yollar, alt ve üst geçitler 

her biri Manisa'nın gelişimine önemli 
katkılarda bulunacak. Ancak bütün 

bunlar yeterli değildir. İş ve aş imkanı 
oluşturacak, ekonomide canlılık 

sağlayacak, halkın kendisine direk 
yolla dokunacak projelerin hayata 
geçirilmesi gereklidir. Mevcut ile 
yetinmeyip yeni adımlar atmak, 
tarımı, sanayiyi, eğitimi, sağlığı 

geliştiren yeni adımlar atılmalıdır. 
Ancak sanayi gelişirken, yeni 
mekanlar yapılırken çevre ve 

tarımsal alanlar dikkatli bir şekilde 
korunmalıdır. Denge bozulmamalıdır. 

İşte birkaç proje: 1) Kapalı Sistem 
Sulama Sistemi: Demirköprü Barajı 
sulamasının kapalı basınçlı sisteme 

alınması ve Gediz ovasının 
damlama sulama ile sulanması en 

önemli projedir. Ekonomiye ve 
tarıma büyük katkısı olacaktır. 

Manisa ve tarım için bu projeye 
sahip çıkmak hepimizin görevidir. 2) 

Manisa Havaalanı Yapılması: Manisa 
tarımsal ihracatı ve diğer ihracat İçin 

bir an önce havaalanına 
kavuşmalıdır. 1,5 milyon nüfusu olan 

30 büyük ilin arasında bulunan 
Manisa havalimanını fazlasıyla hak 
etmektedir. 3) Manisa Gıda Çarşısı 

ve Alaşehir Tarımsal Organize 
Sanayi Bölgesi:. 

 Manisa'ya zeytin, üzüm ve diğer 
gıda maddelerinin pazarlamasının 

yapıldığı bir gıda Çarşısı ihtiyacı var. 
Alaşehir için planlanan Tarımsal 

Organize Sanayi Bölgesi bir an önce 
hayata geçirilmelidir

4) Manisa Merkezdeki Askeri Kışlalar 
Taşınmalıdır: Manisa'da bulunan 
Doğu ve Batı Kışla şehir dışına 
taşınmalı, buralar sosyal yaşam 

alanı ve spor alanı haline 
getirilmelidir. Böylelikle hem 

Sanayide çalışanlar hem 
üniversitede okuyan ve 

akademisyenlerin Manisada 
kalmalarının önü açılmış olacaktır. 5) 

Turizm Yolu Projesi: Manisa hem 
inanç hem tarih, hem de spor, sağlık 
ve kaplıca turizmi açısından zengin 
bir ilimizdir. Tüm bu değerleri içine 

alan bir turizm yolu güzergahı 
belirlenmeli ve hayata geçirilmelidir. 
Manisa turizmden hak ettiği değeri 
alamamaktadır. 6) Manisa Psikiyatri 
Hastanesi: Manisa uzun zamandır 

psikiyatri hastanesi olan bir ildir. Artık 
ihtiyacı karşılayamayan bu hastane 

geniş bir arazide Bölge Psikiyatri 
Hastanesi olarak yeniden inşa 

edilmelidir. Ayrıca Manisa için bir 
Meslek Hastalıkları Hastanesine 
ihtiyaç vardır. 7 )Manisa'ya İkinci 

Üniversite: Mevcut CBÜ büyümeye 
devam ediyor. Ancak Manisa'nın 

gelişimi için yeni bir üniversite için 
kollar sıvanmalı ve yola çıkılmalıdır. 
İllerin gelişmesinde eğitimin rolü ve 

üniversitelerin önemi büyüktür. 
Hayaller gerçekleşebilir. Yeter ki 

sahip çıkılsın ve takip edilsin. Manisa 
kabuğunu kırmalı ve büyükşehir 
olmanın hakkını vermelidir. Sivil 
toplum kuruluşları ve belediyeler 
kısır çekişmeler ve tartışmaları 

bırakıp Manisa ortak paydasında 
buluşmalı ve herkes ilimizin 

kalkınmasına katkıda bulunmalıdır. 
Sağlıcakla kalın! 

MUZAFFER YURTTAŞ YAZDI...

MANİSA 2023 HEDEFLERİNE HAZIR MI?YUNUSEMRE AKMESCİT'E YENİ PARK KAZANDIRACAK

YUNUSEMRE'DEN YAĞCILAR'DA HUMMALI ÇALIŞMA 
Yunusemre Belediyesi, Yağcılar 

Mahallesi'nde hummalı bir çalışma 
yürütüyor. Mahallede meydan ve 

çevre düzenlemesi yapan Yunusemre 
Belediyesi, cami bahçesini de güzel 

bir görünüme kavuşturuyor.  
Byunusemre Belediyesi, Yağcılar 

Mahallesi'nde cami bahçesi, meydan 
ve çevre düzenlemesi çalışması 

yapıyor. Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, mahallede yapılan 
çalışmaları inceledi. İncelemede AK 
Parti Yunusemre İlçe Başkanı Fatih 
Katıöz, Belediye Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar, Fen İşleri Müdürü Fuat 
Balcı ile Park ve Bahçeler Müdürü 

Volkan Aydoğdu eşlik etti. 
Vatandaşlarla da bir araya gelen 
Başkan Çerçi onların sıkıntı ve 

taleplerini de dinledi. 

Yağcılar Mahallesi'nin Manisa Celal 
Bayar Üniversitesi Şehit Prof. Dr.  

İlhan Varank Yerleşkesi ve organize 
sanayi bölgesine yakınlığı 

dolayısıyla ilçenin hızlı nüfus artışı 
yaşayan mahallelerden biri olduğunu 

kaydeden Başkan Çerçi, belediye 
olarak mahallede çalışmalarını 

yoğunlaştırdıklarını belirtti. 
YAĞCILAR YUNUSEMRE'YLE 

GELİŞİYOR 
Belediye Başkanı Çerçi konuya 

ilişkin yaptığı açıklamada, 
“Mahallemizin üniversitemizin 

Muradiye Yerleşkesi ve organize 
sanayi bölgesine yakınlığı 

dolayısıyla nüfusu hızla artıyor. 
Yunusemre Belediyesi olarak 

Yağcılar Mahallemizde yolların 

yapımı, parke taşı döşeme, 
ışıklandırma çalışması yaptık. 

Gençlerimize spor sahası 
kazandırdık. Çocuklarımız için park, 
hanımlarımız için spor alanı yaptık. 
Şimdi de Mahallemizin camisinde 
çevre düzenlemesi yapıyoruz. Anfi 
tiyatro şeklinde basamaklı bir yer 

olacak,  bahçe duvarları, şadırvan ve 
çevre düzenleme çalışmalarımız ile 
alan güzel bir görünüme kavuşacak. 

Tüm mahallelerimizde olduğu gibi 
Yağcılar Mahallemizde de 

çalışmalarımız sürecek” dedi. 
Mahalle sakinleri yapılan 

çalışmalardan dolayı Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. Mehmet 

Çerçi'ye teşekkür etti

YUNUSEMRE BURDUR'DAN 
BAŞARI İLE DÖNDÜ

Yunusemre Belediyespor Judo takımı Burdur'da yapılan Judo Grup müsabakalarında başarılı 
sonuçlar elde etti. 

Yunusemre Belediyespor birçok branşta olduğu gibi judoda önemli sonuçlar elde ediyor. Judo takımı 
sporcuları Burdur'da gerçekleştirilen grup müsabakalarında dereceler kazandı. Belediyespor 

Erkeklerde Enes Pınar 55 kg'de birinci, Hakkı Emir Ulaş 60 kg'de üçüncü, Mehmet Alp Seçilmiş  +66 
kg'de ikinci,  Buğra Pak üçüncü oldu. Belediyespor bayanlar judo takımı ise Şengül Gündüz 48 kg'de 

üçüncü, Sümeyye Kaya 63 kg'de birinci, Dilara Akdemir +63 kg'de üçüncü oldu. Müsabakalarda 
başarılı sonuçlar elde eden sporcuları kutlayan Yunusemre Belediyespor Başkanı Arif Alkan, bu 

başarıda emeği geçen herkesi kutladı.

Yunusemre Belediyespor birçok branşta olduğu 
gibi judoda önemli sonuçlar elde ediyor. 
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Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün, Türk Polis 

Teşkilatı'nın kuruluşunun 173'üncü 

yıl dönümü dolayısıyla mesaj 

yayınladı. Polis Teşkilatının Türk 

Milleti'nin gurur kaynağı olduğunu 

belirten Başkan Ergün, tüm 

emniyet mensuplarının 

Polis Haftası'nı kutladı. 

Türk Polis Teşkilatı'nın kuruluşunun 

173'üncü yıl dönümü dolayısıyla 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 

Cengiz Ergün mesaj yayınladı. Huzur 

ve güvenliğin sağlanması adına 

gerektiğinde canlarını hiçe sayarak 

özveriyle görev yapan Türk Polisi'nin 

173 yaşında olduğunu belirten 

Başkan Ergün,

“Polis Teşkilatı Türk Milleti'nin gurur 

duyduğu bir kuruluştur. Bugün 173 

yaşına giren bu teşkilatımıza ve 

teşkilatımız bünyesinde görev yapan 

tüm kardeşlerimize, başta Türkiye 

Cumhuriyeti'nin bölünmez 

bütünlüğünü korumak olmak üzere 

huzur ve asayişi temin etmek gibi 

önemli görevleri başarıyla yerine 

getirmelerinden dolayı müteşekkiriz. 

Bu anlamlı günde görevleri 

esnasında şehit olan aziz 

şehitlerimizi rahmetle anıyor, 

kahraman gazilerimiz ile ailelerine 

sağlık, mutluluk ve başarılar diliyor, 

halkımızın huzuru ve güvenliği için 

büyük özveriyle yurdun her 

köşesinde görev yapan tüm Emniyet 

mensuplarımızın Polis Haftası'nı 

kutluyorum” ifadelerini kullandı.

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ ismini kullanarak iş 
vadeden ve bu vaatti üzerinden 

kişilerden para isteyen dolandırıcılara 
karşı vatandaşları dikkatli olmaları 

konusunda uyardı. 
Kolay yoldan insanları kandırarak para 
kazanma yolunu seçen dolandırıcıların 

yeni taktiği Milletvekillerinin, 
Bürokratların ve Belediye 

Başkanlarının adını kullanıp iş 
vaadiyle kandırdıkları kişiler oluyor. 
Dolandırıcıların başvurdukları bu 

yönteme karşı vatandaşları uyaran AK 
Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ bazı art niyetli kişilerin 
adını kullanarak muhtarları aradığını 
ve bu aramalarında mahallelerinde 
bulunan dar gelirli kişi seçmelerini 

istediklerini ardından iş vaadiyle para 
istedikleri uyarısında bulunduğunu 
belirterek bu tür kişilere asla prim 
verilmemesi gerektiğini ve hemen 
kendileriyle temasa geçerek polise 
haber vermelerini istedi. Geçtiğimiz 
yıllarda da bazı art niyetli kişilerin 

ismini kullanarak dolandırıcılık

Manisa Celal Bayar Üniversitesi 
Rektörlüğü tarafından düzenlenen 
“Balkanlara Hüzünlü Veda” konulu 
konferans, 5 Nisan 2018 tarihinde 

Prof. Ümit Doğay Arınç Kültür 
Merkezi'nde gerçekleştirildi.

Emekli Albay ve Araştırmacı Yazar 
Atilla Güler'in konuşmacı olarak 
katıldığı konferansa; Garnizon 

Komutanı Alb. Güven Dere, MCBÜ 
Rektörü Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, İl 

Jandarma Komutanı Tuğg. Erhan 
Can, Rektör Yardımcıları Prof. Dr. 
Bilal Gümüş ve Prof. Dr. Muzaffer 
Tepekaya, Şehzadeler Belediye 
Başkan Yardımcısı İsmail Önal, 
Yunusemre Belediye Başkan 

Yardımcısı İdris Avşar, İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi Dekanı Prof. 

Dr. Mustafa Mıynat, İl Jandarma 
Komutanlığı personeli, öğretim 
elemanları ve öğrenciler katıldı.
Atilla Güler “Balkanlara Hüzünlü 

Veda” adlı kitabının yazılış 
öyküsünden bahsederek başladığı 

konferansını; 
“Balkanlarda 1912-1913 savaş 

öncesi dış siyasi durum ve Avrupalı 
devletlerin bölgeyle ilgili çıkar 

çatışmaları”, “Osmanlı 
İmparatorluğu'ndaki siyasi 

gelişmeler ve savaşı kaybetmesine 
neden olan iç dinamikler”, “1912-

1913 Balkan Savaşı'nın sebepleri, iç 
siyasi gelişme ve dinamiklerin, savaş 

esnasında Osmanlı ordusunun 
yenilgisine etkileri ve sonuçta 

yaşanan örnek olaylar” ile

 teşebbüsünde bulunduklarını 
kaydeden Özdağ, “Bu art niyetli 

kişilerden biri Samsun'da diğeri ise 
Urfa'da yakalanmıştı. Şimdi ise 

muhtarlarımızı arayan bu art niyetli 
kişilerden biri yine iş vaadiyle 

insanlardan para istiyormuş. Buradan 
başta muhtarlarımız olmak üzere tüm 
vatandaşlarımızı uyarıyorum. Bizimle 

hemen irtibata geçerek bu tür art 
niyetli kişileri deşifre etsinler ve 

emniyet teşkilatımız mensuplarına 
haber versinler. Dolandırıcılık kısa 

yoldan para kazanmak isteyen 
ahlaksız insanların bir metodu ama 

bunlara kanmamak gerekiyor. 

Kim olursa olsun herkes hukuk 
çerçevesinde kalmalı."  

Dolandırıcılara karşı uyanık olunması 
gerektiği çağrısı yapan Özdağ, 

"Temennimiz hiç kimsenin hukuktan 
ayrılmaması ve hukuk dışı işlemlere 
bulaşmaması. Manisalılar ve Manisa 

Milletvekilleri olarak bu konuda hassas 
olduğumuzun bilinmesini istiyorum" 

dedi.

 “sonuçlar ve alınacak dersler” 
şeklinde bölümlere ayırarak sundu.   

Şark meselesinin; Avrupa 
tarafından ortaya konulan bir tabir 

olup Osmanlı Devleti'ne karşı 
yürütülen politikaların genel ifadesi 

olduğunu ve iki dönemden 
oluştuğunu dile getiren Güler, 

“Birincisi, 1071 Malazgirt Meydan 
Muharebesi ile 1683 Viyana 
Kuşatması yılları arasındaki 

dönemdir.  Avrupalılar bu dönemde 
Türkleri Anadolu'ya sokmamaya, 
durdurmaya ve Rumeli'ye geçişini 

önlemeye çalışmışlardır. İkinci 
Dönem, 1683 Viyana Kuşatması 

sonrası başlayan dönemdir ve Türk 
Kurtuluş Savaşı ile son bulmuştur. 

Avrupalılar bu dönemde de 
Balkanlardaki Hıristiyan milletleri 

Osmanlı egemenliğinden 
kurtarmak, reform istemek ve Bab-ı 

Ali nezdinde müdahalelerde 
bulunmak için çalışmışlardır” dedi.
Berlin Kongresi'nde benimsenen 
ilkelerin; Osmanlı İmparatorluğu 

için ölüm çanı olduğunu söyleyen 
Atilla Güler, “Kabul edilen ilkeler; 

birçok milletin yüzyıllardan beri bir 
arada yaşadığı İmparatorluğun 
devlet sıfatıyla meşruiyetini yok 
ederken, etnik-milliyetçi amaçlar 

lehine dış müdahalelere geçerlilik 
kazandırmıştı. Balkanlar; değişik 

milletlerin çıkar çatışmalarının 
yaşandığı 1912-1913 Balkan 
Savaşı öncesi, tüm dünyanın 

gözünün üzerinde olduğu önemli ve 
hassas bir bölgedir. 

Osmanlı İmparatorluğu egemenliği 
altında yaşayan Balkan 

topluluklarının, bölgede çıkar 
mücadelesi yapan Avrupalı büyük 

devletlerin de kışkırtmalarıyla 
başlattıkları bağımsızlık mücadelesi, 
bu toplulukları sadece Osmanlı ile 

değil, birbirleriyle ve hatta 
kendilerine görünüşte destek veren 
Avrupalı büyük devletlerle de karşı 
karşıya getirmiştir” diye konuştu.

Konferansını sonuçlar ve çıkarılacak 
derslere değinerek tamamlayan 
Güler, “Balkanlarda 600 yıllık bir 

egemenlik sürdüren Cihan 
İmparatorluğu yaşanan bu acı dolu 

dönemde; 
Osmanlı İmparatorluğu 

egemenliğinden kurtularak 
bağımsızlıklarına kavuşan 

Yunanistan, Bulgaristan, Sirbistan ve 
Karadağ'dan oluşan Balkan 

bağlaşıklarına boyun eğmiş, toplam 
167.312 kilometrekare toprak ve o 
zamanki teşkilata göre 158 ilçeyi 
kapsayan 33 sancağı terketmişti” 

diye konuştu.

Konferansın sonunda Garnizon 
Komutanı Alb. Güven Dere, Rektör 

Prof. Dr. A. Kemal Çelebi ve İl 
Jandarma Komutanı Tuğg. Erhan 

Can tarafından Atilla Güler'e çiçek ve 
teşekkür belgesi takdim edildi. Atilla 

Güler konferansının ardından, 
“Balkanlara Hüzünlü Veda” adlı 

kitabını da imzaladı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı 

tarafından, Ahmetli ilçesinde dağıtılan 
zeytin fidanların son durumları teknik 
ekipler tarafından kontrolü yapılarak 

gelişimleri hakkında bilgi alındı. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı ekipleri 
tarafından, kırsal kalkınmaya destek 
vermek amacıyla Ahmetli ilçesinde 
üreticilere verilen zeytin fidanlarının 

toprakla buluşup buluşmadığı ve 
gelişimleri teknik ekipler tarafından 
yerinde incelendi. Kırsal Hizmetler 
Dairesi ekipleri tarafından Ahmetli 

ilçesi Dereköy, Kendirlik ve Mandallı 
mahallelerindeki üreticilere verilen 

zeytin fidanlarının durumu ve 
gelişimleri 

 Yunusemre Belediyesi, Fen Lisesi 
öğrencisi Başak Doğan'ın 

Güneydoğu'daki ihtiyaç sahibi 
öğrenciler için başlattığı yardım 

kampanyasına destek verdi. 
Kampanya kapsamında toplanan 

yardımlar Şanlıurfa Eyyübiye 
Tarlabaşı İlkokulu'na gönderilecek. 

Manisa TOBB Bülent Koşmaz Fen 
Lisesi 10. Sınıf öğrencisi Başak 

Doğan ve okul yönetiminin başlattığı 
yardım projesine Yunusemre 
Belediyesi de destek verdi. 

Yunusemre Belediyesi, Okul yönetimi 
ve hayırseverlerin katkılarıyla 

toplanan yardımlar Sosyal Yardım 
İşleri Müdürlüğü'nün önünde 

toplandı. Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Sosyal 

Yardım İşleri Müdürü Ahmet Mustafa 
Süzer, Manisa TOBB Bülent Koşmaz 
Fen Lisesi Müdürü Cihat Yurtseven 
ve öğrenciler toplanan yardımları 
Şanlıurfa'ya gönderdi.  Projenin 
öncüsü Başak Doğan toplanan 

yardımların birçok öğrenciyi 
sevindireceğini söyledi.

 Doğan burada yaptığı açıklamada, 
“Manisa tarım alanlarında verimli bir 

olduğu için yaz aylarında çok fazla 
tarım işçisi Manisa'ya geliyor. Ve bu 

gelenlerin arasında çocuklarda var. Biz 
onlara yardım etmek amacıyla 

ülkemizin bir ucundan bir ucuna yardım 
eli uzattık. Umarım ellerine ulaşır” dedi.

“BELEDİYE BAŞKANIMIZA ÇOK 
TEŞEKKÜR EDERİZ”

Manisa TOBB Bülent Koşmaz Fen 
Lisesi Müdürü Cihat Gülseven de 

projeye katkıda bulunan Yunusemre 
Belediyesi'ne teşekkür ederek, 

“Okulumuzun 10. sınıf öğrencisi Başak 
Doğan sosyal sorumluluk projesi 

başlatmak istedi. Okul yönetimi olarak 
biz de destekledik. Hazırlanılan 

projemize Yunusemre Belediyesi de 
katkıda bulundu. Hediyeler, Şanlıurfa 

Eyyübiye Tarlabaşı İlkokulu'na 
gönderilmek üzere toplandı. Kutuların 
içerisinde kırtasiye malzemeleri, eğitim 

araç ve gereçleri, ayakkabı var. 
Belediye Başkanımız Dr. Mehmet 
Çerçi'ye çok teşekkür ederiz” diye 

konuştu.  
PROJEDE EMEĞİ GEÇENLERİ 

KUTLADI 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi ise belediye olarak 

eğitime, 

öğrencilere imkanları ölçüsünde 
her zaman destek verdiklerini 

ifade etti. Duyarlı öğrencinin bu 
davranışını takdir ettiğini dile 
getiren Başkan Çerçi şöyle 

konuştu:
 “Lise öğrencimiz ve okulumuzun 

güzel projelerine bizler de 
belediye olarak katkı yaptık. 

Toplanan yardımlar Şanlıurfa'da 
bulunan öğrenci kardeşlerimize 
gönderilecek. Emeği geçenlere 
ve katkısı olanlara çok teşekkür 

ederiz. 
Allah razı olsun” 

Başkan Ergün Polis Haftası'nı Kutladı

yerinde incelendi. Yapılan inceleme 
sırasında mahalle muhtarları da 

hazır bulunarak, fidanların dikiminin 
gerçekleştirildiği tarlaların yer 

gösterimi konusunda yardımcı oldu. 
Yapılan inceleme sırasında Dereköy 
ve Kendirlik mahallelerinde bulunan 
üreticilerin fidanların dikimini yaptığı 
ve herhangi bir sorun olmadığının 

tespiti yapılırken, Mandallı 
mahallesindeki üreticinin fidanlarını 
henüz dikmediği ancak korunaklı bir 

yerde tuttuğunun tespiti yapıldı. 
Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanlığı 

ekipleri tarafından yapılan 
incelemelerin devam edeceği bilgisi 

verilirken, fidanların sağlıklı bir 
şekilde büyümeleri için çalışmaların 

devam edeceği söylendi

Ahmetli'nin fidanları kontrol altında
Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 

Hizmetler Dairesi Başkanlığı tarafından, 
Ahmetli ilçesinde dağıtılan zeytin fidanların 

son durumları teknik ekipler tarafından 
kontrolü yapılarak gelişimleri hakkında bilgi 

alındı. 

Büyükşehir bilgilendirmeye devam ediyor
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
çevreci yatırımların yanı sıra 

öğrencilerde çevre bilinci 
oluşturmak, çevrenin temiz 

tutulmasını sağlamak amacıyla 
verdiği seminerler ile lise 

öğrencilerini bilgilendirmeye devam 
ediyor.Manisa Büyükşehir Belediyesi 

çevreci yatırımlarının yanı sıra 
öğrencilere yönelik bilgilendirme 

seminerlerine ilkokul ve lise 
öğrencileri ile devam ediyor. Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Çevre 
Koruma ve Kontrol Dairesi 

Başkanlığı tarafından İsmet İnönü 
Mesleki ve Teknik Anadolu 

Lisesi'nde verilen seminerde 
öğrencilere çevre bilinci, atık 

kavramı ve geri dönüşüm 
konularında bilgiler verildi. 

Uzunburun Katı Atık 
Bertaraf ve Düzenli 

Depolama Tesisi hakkında 
öğrencilere bilgiler 

verilirken, geri dönüşüm 
uygulamalarının nasıl 

yapıldığı, evsel atıkların 
ayrıştırılması, atıkların 

çevreye zararları ve çevreyi 
temiz tutmak için 

yapabilecekleri anlatıldı. 
Seminerde ayrıca katı atık 

sorunun çözümü için 
Manisa Büyükşehir 

Belediyesi tarafından 
yapılan çalışmalar hakkında 

da öğrencilere bilgiler 
verildi.

Emekli Albay ve Araştırmacı Yazar Atilla Güler “Balkanlara Hüzünlü Veda” 
konulu konferansıyla Manisa Celal Bayar Üniversitesindeydi

Manisa Celal Bayar Üniversitesi Rektörlüğü tarafından düzenlenen 
“Balkanlara Hüzünlü Veda” konulu konferans, 5 Nisan 2018 tarihinde 

Prof. Ümit Doğay Arınç Kültür Merkezi'nde gerçekleştirildi.

Selçuk Özdağ vatandaşları dolandırıcılara karşı uyardı

Memur-Sen, Mart Ayı Açlık ve 
Yoksulluk Rakamlarını Açıkladı
Memur-Sen tarafından her ay düzenli 

olarak yapılan “açlık-yoksulluk” 
araştırmasına göre, Türkiye'deki 4 
kişilik bir ailenin açlık sınırı bin 871 
TL, yoksulluk sınırı ise 5 bin 229 TL 

olarak belirlendi. 
Memur-Sen Konfederasyonu 

tarafından her ay düzenli olarak 
yapılan açlık-yoksulluk araştırmasına 
göre Mart ayında Türkiye'deki 4 kişilik 

bir ailenin açlık sınırı bin 871 TL, 
yoksulluk sınırı ise 5 bin 229 TL 

olarak tespit edildi.
Yapılan araştırmaya göre Mart ayında 

Şubat ayına göre gıda madde 
fiyatlarında ortalama yüzde 2,20'lik bir 

artış yaşandı. Mart ayında göze 
çarpan en büyük artışlar yüzde 54,57 

artışla karnabahar, yüzde 23,40 
artışla sivri biber, yüzde 17,18 artışla 
mandalina, yüzde 11,34 artışla bebek 

maması; en çok göze çarpan 
düşüşler ise yüzde 13,42 azalışla 

salatalık, yüzde 5,80 azalışla kabak, 
yüzde 5,05 azalışla taze fasulye 

madde fiyatlarında yaşandı.
Aydınlanma madde fiyatında ise Mart 
ayında Şubat ayına göre herhangi bir 

değişim gözlemlenmedi.

Eğitim ve Ulaşım Madde Fiyatlarında 
Artış Yaşandı 

Eğitim-kültür madde fiyatlarında 
yüzde 1,11'lik bir artış oldu. Eğitim-

kültür madde fiyatlarında Şubat ayına 
göre değişimin yüzde 8,09 artışla yurt 

dışı bir hafta ve daha fazla süreli 
turlar, yüzde 5,61 artışla oyun konsolu 
madde fiyatlarında olduğu gözlendi. 
Bununla birlikte eğitim-kültür madde 
fiyatlarında yüzde 2,77 azalışla okul 
kitapları, yüzde 1,16 azalışla fotoğraf 
makinesi madde fiyatlarında düşüş 

olduğu tespit edildi. 
Ulaşım madde fiyatlarında yüzde 
0,10'luk bir artış olduğu belirlendi. 
Şubat ayına göre en göze çarpan 

değişimlerin yüzde 1,72 artışla mazot 
fiyatlarında olduğu gözlendi. Bununla 

birlikte ulaşım madde fiyatlarında 
yüzde 2,54 azalışla lpg dolum ücreti 

madde fiyatlarında düşüş 
gözlemlendi.

Mart ayında Şubat ayına göre sağlık 
madde fiyatlarında ortalama değişim 

yüzde 1,03'lük bir artış olarak 
gözlenirken, en göze çarpan 

değişimlerin yüzde 1,97 artışla derece 
madde fiyatlarında olduğu gözlendi. 

Bununla birlikte sağlık madde 
fiyatlarında Şubat ayına göre yüzde 
0,1 azalışla uzman doktor muayene 

ücreti madde fiyatında düşüş 
gözlemlendi.

Isınma Fiyatlarında Düşüş Yaşandı
Mart ayında Şubat ayına göre ısınma 

madde fiyatlarında ortalama yüzde 
0,17'lik bir düşüş gözlenirken; Mart 
ayında Şubat ayına göre barınma 

madde fiyatlarında yüzde 0,73'lük bir 
artış oldu.Mart ayında Şubat ayına 
göre giyim fiyatlarında ise ortalama 

yüzde 0,35'lik bir artış gözlendi. Giyim 
madde fiyatlarında Şubat ayına göre 
en göze çarpan değişim yüzde 4,17 

artışla kadın ceketi, yüzde 4,03 artışla 
etek madde fiyatlarında oldu. Bununla 
birlikte giyim madde fiyatlarında Şubat 
ayına göre yüzde 6,27 azalışla erkek 

kazağı, yüzde 5,97 azalışla kadın 
kabanı, yüzde 5,75 azalışla erkek 

botu madde fiyatlarında düşüş 
gözlemlendi.

YUNUSEMRE'DEN ŞANLIURFA'YA YARDIM ELİ 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Nisan 
ayı Meclis Toplantısı'nda AK Parti 
Grubu'nun hukuka aykırı kararları 

gündeme damga vurdu. Yasa gereği 
alınmış olan borçlanma yetkisinin 

güncellenmesi ile ilgili maddeyi Plan 
ve Bütçe Komisyonu'na göndermesi 
gereken AK Parti Grubu, hem yetkiyi, 

hem de söz konusu maddelerin 
komisyona gitmesini reddetti. AK 

Parti'li meclis üyelerinin bu kararının 
hukuka aykırı olduğu yönünde CHP 
ve MHP'li meclis üyelerinin uyarısına 
rağmen karar böyle geçerken, Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, 97 mahallenin acil altyapı ve 

içme suyu beklediğini, asfalt, Irlamaz, 
Manisa Prime, elektrikli otobüsler gibi 

çok sayıda hizmetin yapılmasına 
engel olunduğuna dikkat çekti.Manisa 

Büyükşehir Belediye Meclisi Nisan 
ayı Toplantısı, Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün başkanlığında 
gerçekleştirildi. Gündeme, AK Parti 

Grubu'nun hukuka aykırı kararı 
damga vurdu. CHP'li meclis üyesinin 

üyeliğinin düşürülmesiyle mecliste 
çoğunluğu yeniden ele geçiren AK 
Parti Grubu, Manisa Büyükşehir 

Belediyesinin yasa gereği geçmiş 
yıllarda aldığı borçlanma yetkisinin 

güncellenmesi ile ilgili maddelerin ara 
komisyonlara sevkine karşı çıktı. 
Bunun üzerine konuşan Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, “Burası ciddi bir müessese, 

Büyükşehir Belediye Meclisi.

Bunu Manisalılar bilsin. Bunun 
yanında Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin yapmış olduğu 
yatırımlar kavşaklar, gençlik 

merkezleri, Irlamaz, Alaşehir gibi, 
elektrikli otobüslerin ihalesi gibi geçen 

yıl almış olduğumuz bu borçlanma 
yetkisini kullanmadığımız için yeniden 

getirdik. İller Bankası'ndan bunları 
alamazsak, dış borçlanma yetkisi 

talebimizdir bu. Bunu 1 ay ötelersek, 
bunu vebali AK Parti Grubu'na kalır. 

Bu hafta içerisinde bu kararı ara 
komisyonda alır Pazartesi karara 

bağlayabiliriz. Yani hizmeti yapmak 
gayesiyle bugün 97 tane mahallenin 
acil bekleyen hizmetleri var. Eğer siz 
Cengiz Ergün'e hizmet yaptırmama 
noktasında düşünüyorsanız çıkın 
açıkça “evet vermek istemiyoruz” 

deyin. Kaçak oynamayın. Net olun, 
açık olun. Bu şekilde bu Manisa'yı 

yönetemeyiz” diye konuştu.
Başkan Ergün, “Vatandaşımız 
hizmetten mahrum kalmasın”

Meclis üyelerine borçlanma 
detaylarıyla ilgili programı verdiğini de 
sözlerine ekleyen Başkan Ergün, “Ben 
burada 2018 ve 2019 yılının ayrı ayrı 

size programını gönderdim.
Hizmetin devamı olduğu için yaptım. 

Yarın bir başkası gelir bu koltuğa 
oturur, bunların devam etmesi lazım. 

Bu işler çocuk oyuncağı değil. Bu işler 
para işi, hizmet işi. 97 mahalle altyapı 

bekliyor. Ben İller Bankası'ndan 
ümidimi kestim. Bunları çözmek için 
yurtdışı kredi yollarını arama yoluna 

gittim. Her gün bununla ilgili 
çalışıyorum. Neden, vatandaşımız 
hizmetten mahrum kalmasın diye. 

Eğer 1 ay bekletirseniz, sizi Manisa 
halkına şikayet ederim” dedi.
Kendi Vekillerinin Sözlerini 

Dinlemediler
Konuşmanın ardından Başkan Ergün, 

acil altyapı ve içme suyu hizmeti 
bekleyen 97 mahalleyi tek tek 

açıkladı. Ardından Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından yapılacak olan 

asfalt yatırımlarını ve projeleri de 
sunumla açıklayan Başkan Ergün, 

“Ben buradan net bir şekilde bu 
hizmetlerin yapılıp yapılmaması 

noktasında, geçen sene verdiğiniz 
desteğin bu sene yapılıp 

yapılmayacağı konusunda sizden net 
cevap istiyorum” dedi.Bunun üzerine 

söz alan Soma Belediye Başkanı 
Hasan Ergene, gereken yetkileri 

geçmiş yıllarda verdiklerini ayrıntılı 
bilgi almak suretiyle destek 

verebileceklerini söyledi.

 Ergene, konuyu siyasete çekerek 
Başkan Ergün'e 4 yıldır hiçbir iş 
yapmadığı yönünde ithamlarda 

bulundu. Bunun ardından Başkan 
Ergün, AK Parti Manisa Milletvekili 

Selçuk Özdağ'ın katıldığı bir 
televizyon programında hizmete 
engel olmayacaklarına yönelik 
açıklamalarını verdi. AK Parti 
Grubu Özdağ'ın açıklamaları 

sırasında sıralara vurarak, kendi 
vekillerinin söylediklerini 

dinlemediler.
Büyükşehir'in Borç Limiti 1,3 

Milyar TL
Manisa Büyükşehir Belediyesinin 

borçlanma limitiyle ilgili meclis 
üyelerini bilgilendiren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Mali 

Hizmetler Dairesi Başkanı Ahmet 
Uluturhan da, Türkiye genelinde 
borç limiti en yüksek belediyenin 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

olduğunun altını çizdi. Uluturhan, 
“Meclisimize gelen her maddeyi 

kanunlar nezdinde en ince 
ayrıntısına kadar inceleyerek 
buraya gelmesini sağlıyoruz. 

Büyükşehir Belediyemizin 
borçlanma limiti 1,3 milyar TL'dir. 
Türkiye'de kredi limiti bu kadar 

yüksek başka bir belediye yoktur. 
Yurt içindeki faiz oranlarının 
yüksekliği nedeniyle Fitch 

raporuyla birlikte yurt dışı finans 
kuruluşlarıyla da irtibata 

geçilmektedir” diye konuştu.
Güzgülü, “Bu, hizmet 

yaptırmayalım anlayışıdır”
İlgili maddeler üzerine söz alan 

MHP Grup Başkanvekili Mehmet 
Güzgülü ise, “Buradan direkt 

geçecek gibi bir konu yok zaten. 
Komisyonlarda yoğrulacak. 

Burada istenen Bütçe 
Komisyonuna gitsin görüşülsün. 

Öyle bir yaklaşım var ki “ben 
öteliyorum”. Bütçe Komisyonunda 
5 gün görüşülecek. İki parti grup 
yapacak tartışacak. Bu, “hizmet 
yaptırmayalım” anlayışıdır. Biz 

kavgamızı düzgün yapalım. 
Komisyonlarda tartışılsın. Burada 
arıtma tesisi yapılmasın der mi bu 

meclis? İyi düşünülmesini talep 
ediyorum. Komisyonda halledilir, 
tavır orada şekillenir. Görüntü, 
hizmeti durdurmak istiyorum 

anlamı taşıyor. Bugün bu hatayı 
yapanlar 2 ay sonra el kaldırmak 
zorunda kalır, kaybeden Manisa 

olur” ifadelerini kullandı. 
Konuşmaların ardından 

maddelerin Plan ve Bütçe 
Komisyonu'na gönderilmesi, AK 
Parti'nin ret oylarıyla engellendi. 

Böylece AK Parti Grubu, 
maddeleri hem reddetti, hem de 
komisyona gitmesine engel oldu. 

Bunun ardından MHP ve CHP 
sıralarından AK Parti'ye yasal olarak 

komisyona gönderilmesi uyarıları 
yöneltildi. Maddelerin oylanmasının 
ardından birleşime ara verilerek, 16 

Nisan Pazartesi günü, saat 18.007de 
toplanılması kararlaştırıldı. 

Geçen sene bütçe kapsamında 
yatırımlarla ilgili yapmış ve yapacak 

olduğumuz yatırımlarla ilgili iç 
borçlanma konusunu geçen sene 
oybirliğiyle geçirmiştik. Ancak bu 

borçlanmalar kullanılmadığı zaman 
İller Bankası her yıl bu borçlanmanın 

meclisten geçirilmesi gerektiğini 
kanun nezdinde söylüyor. İç 

borçlanmalarla ilgili geçen sene 
MASKİ'nin 5. ayda yapmış olduğu 
borçlanma başvurusu da buradan 

yapılmıştı” hatırlatmasında bulundu. 
Başkan Ergün, “Vebali AK Parti 

Grubu'na kalır”
İçişleri Bakanlığının geçtiğimiz yıl 
onaylanan borçlanma talebini hala 
yerine getirmediğini de açıklayan 
Başkan Ergün, “İçişleri Bakanlığı 

Mahalli İdareler Genel Müdürü beni 
arayarak meclisin 200 milyon olarak 
vermiş olduğu borçlanma yetkisinin 

100 milyon olarak onaylandığını 
söyledi. Tarih 05.09.2017. O 

zamandan beri bu yerine getirilmedi. 

Borçlanma Yetkisine de, Komisyona Gitmesine de Ret Oyu!
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Akhisar ilçesi Kızlaralanı Mahallesi 

sakinlerinden Ayşe Acar, Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 

Ergün'e mahallerine yapılan 

yatırımlara teşekkür etmek amacıyla 

çiçek gönderdi. Manisa Büyükşehir 

Belediye Meclisi Nisan ayı toplantısı 

esnasında çiçeği alan Başkan Cengiz 

Ergün, “Ayşe teyzemizden Allah razı 

olsun, teşekkür ederim” dedi.    

Manisa Büyükşehir Belediyesi 

tarafından mahallelere yapılan 

yatırımlar halk nezdinde ilgi ve 

övgüye mazhar olmaya devam 

ediyor. Bu kapsamda Akhisar 

ilçesinden Ayşe Acar, Kızlaralanı 

Mahallesi'nde yapılan altyapı ve 

üstyapı yatırımları için Başkan 

Ergün'e saksı çiçeği armağan etti. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi web tv 

ekibinin mahallede yaptığı röportajlar 

esnasında konuşan Ayşe Acar, “Ben 

öldükten sonra ancak bu yollar, sular 

yapılır diyordum. Allah Cengiz 

Başkan'dan razı olsun. Ölmeden bu 

hizmetleri de gördüm” dedi. Selam ve 

duaları ile birlikte, evinde özenle 

yetiştirdiği çiçeği, Büyükşehir 

Belediyesi Akhisar Meclis Üyesi 

Doğan Ensivri'ye teslim eden Ayşe 

Acar, Başkan Ergün'e teşekkür etti. 

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi 

Nisan Ayı Toplantısı'nda kendisine 

gönderilen çiçeği alan Başkan Ergün, 

“Ayşe teyzemizden Allah razı olsun. 

17 ilçemizde en güzel hizmetleri 

yapmanın çaba ve gayreti 

içerisindeyiz. Dualarını bizden 

esirgemesin, teşekkür ederim” diye 

konuştu.

Yunusemre Belediyesi Wushu Takımı 
sporcularından Sümeyye Akbaş, 
Ankara'da gerçekleştirilen Okul 

Sporları Wushu Türkiye Birinciliği 
yarışmasında Türkiye üçüncüsü oldu. 

Sporun birçok branşında başarılı 
sonuçlar elde eden Yunusemre 

Belediyespor, kazandığı derecelerle 
Manisa'nın gururu oluyor. Wushu takımı 
sporcusu Sümeyye Akbaş, Ankara'da 
gerçekleştirilen Okul Sporları Wushu 

Türkiye Birinciliği yarışmasında Türkiye 
üçüncüsü olarak takımında büyük 

sevinç yarattı. Yıldız Kızlar Jianshu 
kategorisinde Türkiye üçüncüsü olan 

Sümeyye Akbaş'a teşekkür eden 
Yunusemre Belediyespor Başkanı Arif 

Alkan genç sporcuyu kutlayarak şunları 
söyledi: “Birçok branşta olduğu gibi 

Wushu branşında da Türkiye derecesi 
kazandık. Sporcularımızdan Sümeyye 
Akbaş, Türkiye üçüncüsü oldu. Başarılı 

sporcumuz Sümeyye Akbaş, 
antrenörümüz Yusuf Çetinkaya ve 
bizlerden desteğini esirgemeyen 
belediye başkanımız Dr. Mehmet 

Çerçi'ye teşekkür ederiz” dedi.

13 NİSAN 2018-CUMA 13 NİSAN 2018-CUMA

Başkan Çelik, Yörüklerin misafiri oldu
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik, geçtiğimiz Pazar günü 

Sancaklı Yörükler Derneği'nin 
Sülüklü Göl çevresinde düzenlediği 

Piknik etkinliğinde, Yörük 
vatandaşlarla bir araya geldi. 

Vatandaşlarla birlikte yayık ayran 
yapan Başkan Çelik, Sancaklı 

Yörükler Derneğinin düzenlediği 
etkinlikle Yörük Kültürünün en güzel 

şekilde yaşatıldığını ifade etti.

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik ve eşi Tülin Çelik, 
Sancaklı Yörükler Derneği'nin 
Sülüklü Göl'de bu yıl ikincisi 

düzenlediği Piknik programında 
Yörük vatandaşlarla bir araya 

gelerek, vatandaşlarla birlikte yayık 
ayran yaptı. Sülüklü Göl çevresinde 

kurulan çadırlarda piknik yapan 
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan 
Çelik, vatandaşlarla bol bol hatıra 

fotoğrafı çektirdi. 
Başkan Çelik' e geçtiğimiz Hafta 

sonu gerçekleşen etkinlikte Başkan 
Yardımcısı Bilal Demir'de eşlik etti.

Sancaklı Yörükler Derneği olarak 
Yörük Kültürünü en iyi şekilde 
yaşatmak için bu tür projeler 

yaptıklarını ifade eden Sancaklı 
Yörükler Derneği Başkanı Ahmet 

Hulusi Arslan 
“Bu yıl ikincisini düzenlediğimiz 

Bahar Şenliğimizi Şehzadelerimizin 
eşsiz doğa manzarasına sahip olan 

Sülüklü Göl mevkiinde 
gerçekleştiriyoruz. 

Nasip olursa bu güzel etkinliğimizi 
önümüzdeki yıllarda da devam 

ettireceğiz. Bu etkinliğimizde ki en 
büyük amacımız insanlarımızı güzel 

doğal mekânlarda bir araya 
getirmek, kaynaşmayı sağlamak ve 

birlik ve beraberliği tesis etmek. 

Bu güzel günde bizleri yalnız 
bırakmayan değerli Belediye 

Başkanımıza çok teşekkür ediyoruz. 
Her projemizde bizlerin yanında 
oldular. Bugüne kadar vermiş 

oldukları tüm destekler nedeni ile 
kendisine çok teşekkür ediyoruz” 

dedi.

Yapılan farklı etkinlikler ile Yörük 
kültürünün Şehzadeler'de en iyi 
şekilde yaşatıldığını ifade eden 

Başkan Çelik “Sancaklıçeşmebaşı 
Mahallemizin hemen üst kısmında 

bulunan ve doğa harikası olan 
Sülüklü Göl etrafında Sancaklı 

Yörükler Derneğimizin düzenlemiş 
olduğu Bahar Şenliğinde 

vatandaşlarımız ile bir araya geldik. 
Bu güzel organizasyonu hazırlayan 
Sancaklı Yörükler Derneği Başkanı 

ve yönetimine çok teşekkür 
ediyorum. Bu güzel etkinlikte tüm 

dernek üyeleri ve Yörük 
vatandaşlarımız bir araya geliyor. 

Yörük kültürü en güzel şekliyle 
tanıtılıyor. Bu gün burada Yörük 
kültürüne ait olan ne varsa hepsi 
burada birebir yaşatılıyor. Doğa 

harikası olan bu bölgede böylesine 
güzel etkinliklerin yapılması 

Şehzadelerimizin tanıtımına da 
büyük katkılar sağlıyor. Bu güzel 

organizasyonda emeği geçen 
herkese çok teşekkür ediyorum” 

dedi.

“YÖRÜK KÜLTÜRÜ 
ŞEHZADELERİMİZDE 

WUSHUDA TÜRKİYE ÜÇÜNCÜSÜ YUNUSEMRE'DEN 

Manisa Büyükşehir Belediyespor U-14 Takımı, Türkiye'nin en 
iyi altyapısına sahip olan ve Türkiye'nin en iyi altyapı 

organizasyonlarına imza atan Altınordu Futbol Kulübü U-14 
Takımını 4-2 mağlup ederek ne kadar doğru yolda olduğunu 

bir kez daha gösterdi. Futbol Altyapı Sorumlusu Özcan 
Nalbantlar, “ Büyükşehir Belediye Başkanımız Cengiz 

Ergün'ün önderliğinde altyapımız inşallah en kısa sürede 
Türkiye'ye örnek olacaktır” dedi.

Manisa Büyükşehir Belediye Spor U-14 Takımı, Türkiye'nin en 
iyi alt yapısına sahip takımlardan biri olan ve Türkiye'nin en iyi 
altyapı organizasyonlarına imza atan Altınordu Futbol Kulübü 
U-14 Takımını 4-2 mağlup etmeyi başardı. 1-0 yenik duruma 

düştüğü maçta oyun disiplininden kopmayan Manisa 
Büyükşehir Belediye Spor U-14 Takımı, Oğuz (2), Azat ve 

Ahmet Can'ın golleriyle sahadan 4-2 galip ayrılmayı başardı. 
Nalbantlar, “ Büyükşehir Belediye Başkanımız Cengiz 

Ergün'ün Önderliğinde Çok Güzel İşlere İmza Atacağız” 
Manisa Büyükşehir Belediye Spor Futbol Altyapı Sorumlusu 

Özcan Nalbantlar, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün önderliğinde çok güzel işlere imza atacaklarını 

söyleyerek, “ Manisa'ya spor alanında önemli yatırımlar 
kazandıran Büyükşehir Belediye Başkanımız Cengiz Ergün 
önderliğinde, Manisa Büyükşehir Belediyespor'u Türkiye'nin 

en iyi alt yapısına sahip takımlardan biri yapacağız. 

Büyükşehir Belediyespor'un 
Altın Çocukları 

Çıktığımız bu yolda Manisa'mızın başında bir spor aşığı başkanın olması bizler içinde büyük 
bir şans. U-14 Takımımızı şu anda Türkiye'nin en iyi altyapısına sahip olan Altınordu Futbol 

Kulübü U-14 Takımı karşısında aldığı galibiyet nedeniyle kutluyoruz. Manisa Büyükşehir 
Belediye Spor Kulübü olarak altyapıda doğru yolda olduğumuz bir kez daha ortaya çıktı” 

ifadelerini kullandı.

BİRİNCİ OLABİLMEK İÇİN 

Pedal Çevirdiler
Yunusemre Belediyesi katkılarıyla düzenlenen 2. Okullararası Bisiklet 
Yarışı yoğun ilgi gördü. Yaklaşık 200 bisikletçi, birinci olabilmek için 

pedal çevirdi.  

Yunusemre Belediyesi, Manisa Gençlik Hizmetleri ve 
Spor İl Müdürlüğü ile Manisa Bisiklet Spor Kulübü 
Derneği'nin organizasyonuyla 2. Okullararası
 Bisiklet Yarışı gerçekleştirildi.45 okul ve 
150'den fazla öğrencinin katıldığı bisiklet 
yarışları Özel Manisa Organize Sanayi 
Bölgesi Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi (MOSTEM) 
önünden başladı. 
Şenlik havası 
şeklinde geçen
yarışlar kapsamında
 bisiklet sporcuları
 büyük heyecan 
yaşadı. Özellikle
 Yıldızlar ve 
gençler 
kategorilerin
deki yarışlar
 nefes kesti. 
Yunusemre 
Spor İşleri 
Müdürü
 Cengiz 
Şişmanlar,
 belediye 
olarak sporu
 ve sporcuyu 
desteklediklerini 
belirterek, 
“Belediye ola-
rak kurulduğu-
muz günden 
beri Belediye 
Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi'nin 
talimatları doğrultu
sunda çalışmalar 
gerçekleştiriyoruz. Sporun her
 branşını desteklediğimiz gibi 

bisiklet sporunu da destekliyoruz. Bisiklet yarışlarına belediye olarak katkı veriyoruz. Okullararası Bisiklet yarışını 
destekledik” dedi. Yarışmada dereceye giren sporculara madalyaları takdim edildi.

Ayşe Teyzenin Çiçeği, Başkan Ergün'e Ulaştı

İlk Müdahale Tankerleri Köprübaşı'na Teslim Edildi

Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 

ilçelerde meydana gelebilecek olası 

yangınlarda kullanılmak üzere satın 

aldığı yangına ilk müdahale tankerleri 

ilgili mahalle muhtarlarına teslim 

ediliyor. Bu kapsamda Köprübaşı'nda 

Alanyolu, Çavullar ve Karyağdı 

Mahalleleri'ne tahsis edilen ilk 

müdahale tankerleri, İtfaiye Daire 

Başkanlığı'nca gerçekleştirilen 

eğitimin ardından Muhtarlara teslim 

edildi. Manisa Büyükşehir 

Belediyesi'nce 610 bin liralık yatırımla 

satın alınan 60 adet 'Yangına İlk 

Müdahale Tankeri'nin tanıtımı Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 

Ergün'ün katılımıyla düzenlenen 

törende yapılmıştı. 

 Köprübaşı İtffaiye Amirliği'nde 

gerçekleştirilen eğitimde İtfaiye Daire 

Başkanlığı Eğitim Şube Müdürü 

Mehmet Kaleli araçların nasıl 

kullanılması gerektiğini ve olası bir 

yangın durumunda nasıl müdahalede 

bulunulması gerektiğini anlattı. 

Eğitimin ardından yangına ilk 

müdahale tankerleri mahalle 

muhtarlarına teslim edildi.

Mahallelerde meydana gelebilecek 

olası yangınlarda kullanılacak olan 

tankerler mahalle muhtarlarına 

teslim ediliyor. Bu kapsamda 

Köprübaşı'na bağlı Alanyolu, 

Çavullar ve Karyağdı 

Mahalleleri'nde hizmet verecek 

olan ilk müdahale tankerleri 

gerçekleştirilen eğitimin ardından 

teslim edildi.

Şampiyon Manisa Büyükşehir Belediyespor,  

12 Bingöl Mesaisine Başladı 
Manisa Büyükşehir Belediyespor'da hafta sonunda deplasmanda oynanacak olan 12 
Bingölspor maçının hazırlıkları bugün yapılan antrenmanla başladı. Pazar günü 
deplasman da oynanacak olan maç öncesinde Manisa Büyükşehir Belediyespor'da tek 
hedef galibiyetler serisini sürdürüp 7'de 7 yapmak. 
Rotasyonlu kadrosuyla çıktığı Kozan Belediyespor maçını 4-2 kazanarak hafta sonunu  3 
puanla kapatan şampiyon Manisa Büyükşehir Belediyespor'da gözler Pazar günü 
deplasmanda oynanacak olan 12 Bingölspor maçına çevrildi. Teknik Direktörü Levent 
Devrim yönetiminde bugün yaptığı antrenmanla hazırlıklarına başlayan temsilcimizde tek 
hedef sahadan 3 puanla ayrılıp galibiyetler serisini 7 maça çıkarmak. 

Dört Futbolcu Dışında 
Tam Kadro Çalıştılar 

Manisa Büyükşehir 
Belediyespor'un bugün yapılan 

antrenmanı dayanıklılık 
çalışmasıyla başladı. Yeşil 

Beyazlılar antrenmanın son 
bölümünde ise dar alanda oyun 

çalışması yaptılar. Ayağında 
ağrıları bulunan Mehmet 

Kuruoğlu ve tedavileri devam 
eden Kürşat Aydın, Cihan Avcu 

ve Alper Akçam dışında tüm 
futbolcular antrenmanda yer 
aldılar. Manisa Büyükşehir 

Belediyespor'da kart cezalısı 
olan Umut Kaya'da hafta 
sonunda deplasmanda 

oynanacak olan 12 Bingölspor 
maçında takımdaki yerini 

alamayacak. 
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  Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve Spor 
Kulübü Jeet Kune Do takımı geçtiğimiz hafta 
Kocaeli'nde yapılan İllerarası Jeet Kune Do 
Şampiyonasından 9 birincilik alarak döndü. 

Şampiyonaya katılan 14 sporcudan 9'u 
birincilik, 4'ü ikincilik, 1'i de üçüncülük 

madalyası kazandılar.

Devrim, “ Bize Yakışanı Yaptık” 
, Rotasyonlu bir kadroyla Kozan 

Belediyespor maçına çıkan Teknik 
Direktör Levent Devrim maçın ardından 

futbolcularını kutladı. Başarılı teknik 
adam, “ Futbol ciddiyet işi. Bize yakışanı 

yaptık ve maçı kazandık.

 Hepinize teşekkür ediyorum” 
dedi.Manisa Büyükşehir Belediyespor'da 
dümene geçtikten sonra takımın başarısı 

için gecesini gündüzüne katan 

Teknik Direktör Levent Devrim rotasyonlu 
bir kadroyla çıktığı Kozan Belediyespor 
maçının ardından soyunma odasında 

futbolcularını kutladı. Sezon başından bu 
yana verdikleri emeğin karşılığını 

geçtiğimiz hafta deplasmanda 
karşılaştıkları Bergama Belediyespor 

maçının son düdüğünden sonra 
şampiyon olarak aldıklarını söyleyen 

başarılı teknik adam,  “ Futbol ciddiyet işi.  
etmemize 

Geçtiğimiz hafta şampiyonluğumuzu ilan 
rağmen, ciddiyetinizi ve 

konsantrasyonunuzu kaybetmediniz. Bu 
maçta rotasyona gittik. Buna rağmen 

oyundan kopmadık ve maça kazandık. 
Bize yakışanı yaptık. Yine aslanlar gibi, 
şampiyon bir takıma yakışır bir şekilde 

mücadele ettiniz. Hepinizi alınlarınızdan 
öpüyorum ve yürekten kutluyorum” diye 

konuştu. 

Kentin dört bir yanına spor tesisleri 
kazandıran Manisa Büyükşehir Belediyesi, 

Tevfik Lav Spor Tesisinde yapımına başladığı 
inşaat çalışmaları hızla devam ediyor. 

Yürütülen çalışmaları inceleyen Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün,  

yapılan bu tesislerin Manisa gençliğine 
yönelik olduğunu belirterek amaçlarının 

gençlerin kötü alışkanlıklardan uzak 
tutulmasına ve spor ahlakıyla yetişmesine 

katkı sağlamak olduğunu vurguladı.
Çocukların ve gençlerin kötü alışkanlıklardan 

uzak tutulması ve spor ahlakıyla yetişmesi 
amacıyla spor tesisleri noktasında önemli 

adımlar atan Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Tevfik Lav Spor Tesisleri'nin bulunduğu alana 

modern bir spor tesisi kazandırıyor. Bu 
kapsamda ilk olarak zaman içerisinde 

yıpranan ve artık yetersiz durumda olan 
Tevfik Lav Spor Tesisleri yıkıldı. Ardından 

mevcut alanda inşaat çalışmasına başlandı. 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 

Ergün, Genel Sekreter Yardımcısı Yılmaz 
Gençoğlu, daire başkanları, Manisa 

Büyükşehir Belediyespor Başkanı Mevlüt 
Aktan, yönetim kurulu üyeleri ve Manisa 

Büyükşehir Belediyespor Teknik Direktörü 
Levent Devrim ile birlikte yürütülen 

çalışmaları inceleyerek yüklenici firma 
yetkililerinden bilgi aldı. 

Modern tesis yükseliyor
Yaklaşık 3 bin 675 metrekare alanda 

yürütülen çalışmaların ardından Tevfik Lav 
Spor Tesisleri'nin modern bir tesis haline 
geleceğini belirten Manisa Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün,” Mevcut 
Tevfik Lav tesisleri yıllar önce yapılmıştı. 

Buraya yeni bir proje hazırladık. Şuanda 
inşaat çalışmaları devam ediyor. 

Müteahhitten aldığımız bilgiye göre 
Ağustos ayı içerisinde inşallah burası da 
tamamlanacak. 16 oda yer alacak olan 
tesiste voleybol ve basketbol branşında 

32 sporcumuz faydalanabilecek. 
Yemekhaneleri, yatakhaneleri yer alan 

tesiste bir de sporcularımız için kapalı bir 
antrenman salonu yapıyoruz. Bunun yanı 

sıra Manisa Büyükşehir Belediyespor 
kulübünün alt yapı sporcularının 

maçlarını oynayabileceği nizami bir saha 
ve tribün de yer alacak. Yapılan tesisler 
tamamen Manisa gençliğine, sporuna 
yönelik. Bu tesislerde her geçen gün 
üzerine koyarak önemli başarı elden 

Manisa Büyükşehir Belediyepsor çatısı 
altında sporcu kardeşlerimiz yetişecektir. 

Bu modern tesisler gençlerimizin kötü 
alışkanlıklardan uzak tutulmasına ve spor 
ahlakıyla yetişmesine katkı sağlayacaktır. 

İnşallah bu yazın ortasında tesisimizin 
açılışını yaparız” dedi.

Eski Spor Tesisi Yıkıldı,
Yerine Modern Spor Tesisi Yapılıyor

Şehzadeler Jeet Kune Do' da 

Türkiye ikincisi

Geçtiğimiz hafta Kocaeli'nde yapılan İllerarası Jeet 
Kune Do Şampiyonasına katılan Şehzadeler Belediyesi 

Gençlik ve Spor Kulübüne bağlı 14 sporcu, toplamda 
110 sporcunun katıldığı müsabakada takım halinde 

ikincilik kupasını alarak Manisa' ya döndüler. 

Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü sporcularının 
her zaman Ülke içi ve Ülke dışında birçok dereceye imza 
attıklarını ifade eden Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik “Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve Spor 
Kulübümüzün sporcuları, yine büyük galibiyetler elde etmeye 
devam ediyor. Geçtiğimiz hafta Kocaeli'nde yapılan İller Arası 

Jeet Kune Do Şampiyonasına katılan 14 sporcumuzun 
tamamı 110 kişinin katıldığı şampiyonandan farklı dereceler 

elde ederek madalyalarını aldılar. Yapılan Jeet Kune Do 
Şampiyonasında 9 sporcumuz üstün gayretleri ile güçlü 

rakiplerini yenerek birincilik madalyası almışlardır. Bunun yanı 
sıra 4 sporcumu ikinci olurken, 1 sporcumuzda üçüncülük 
elde etmiştir. Müsabaka da takım halinde ev sahibi Kocaeli 

şampiyon olurken, Manisamızı temsilen giden Jeet Kune Do 
Takımımız şampiyonanın ikinci olmuştur. İstanbul ise aynı 
şampiyonada takım halinde üçüncülüğü elde etmiştir. Her 

zaman olduğu gibi bu seferde bizlerin göğsünü kabartan tüm 
sporcu kardeşlerime hem teşekkür ediyor, hem de hepsini 
tebrik ediyorum. Antrenörümüz Kaan Levent hocamızı da 

kutluyor, yeni ve daha güzel başarılar beklediğimizi de ifade 
etmek istiyorum” dedi.

Futbol 
ciddiyet

 işi. 

Bize 
yakışanı 
yaptık ve 

maçı kazandık.

HUMMALI 

 ÇALIŞMA

      Yunusemre Belediyesi, Yağcılar Mahallesi'nde 
hummalı bir çalışma yürütüyor. Mahallede meydan ve 
çevre düzenlemesi yapan Yunusemre Belediyesi, cami 
bahçesini de güzel bir görünüme kavuşturuyor. 
Yunusemre Belediyesi, Yağcılar Mahallesi'nde cami 
bahçesi, meydan ve çevre düzenlemesi çalışması yapıyor.  
S 9'da

YUNUSEMRE AKMESCİT'E 
YENİ PARK KAZANDIRACAK
Yunusemre Belediyesi, 
Akmescit ve Kaynak mahalleleri 
arasında kalan alanda çocuk 
oyun parkı yapıyor. Yunusemre 
Belediyesi ilçeye yeni çocuk 
oyun parkları kazandırıyor. 
Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
ekipleri, Akmescit ve
 Kaynak mahalleleri ara-
sında kalan alanda 
çocukların oyun oynaya-
cağı hanımların güzel 
vakit geçireceği, oyun 
grubu, kamelyalar ve 
çevre düzenlemesinden
 oluşan parkın yapımına
 kısa zamanda 
başlayacak. S 9'da

       Yunusemre Belediyesi, Cumhuriyet Mahallesi'nde yaşayan doğuştan görme 
engelli Serhat Bağcı'nın isteğine duyarsız kalmadı. Cumhuriyet Mahallesi'nde 

yaşayan doğuştan görme engelli 18 yaşındaki Serhat Bağcı'nın en büyük 
tutkusu satranç. Engeli dolayısıyla özel bir satranç takımına ihtiyacı olan Bağcı 

maddi imkânsızlıklar dolayısıyla görme engellilere özel tasarlanan satranç 
takımını edinemiyordu. S 4'de

SERHAT'IN İSTEĞİNİ YUNUSEMRE YERİNE GETİRDİ

Karaağaçlı Düğün Salonu yaza hazır

      Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik ve AK 
Parti Manisa Milletvekili Recai Berber, Şehzadeler 
Belediyesi tarafından Karaağaçlı Mahallesinde yapımı 
devam eden Düğün Salonu inşaatında incelemelerde 
bulundu.S 4'de

MECLİS'TE "RED" GERGİNLİĞİ
Manisa Büyükşehir Belediyesi Nisan ayı Meclis Toplantısı'nda AK Parti Grubu'nun hukuka aykırı kararları gündeme damga vurdu. Yasa 

gereği alınmış olan borçlanma yetkisinin güncellenmesi ile ilgili maddeyi Plan ve Bütçe Komisyonu'na göndermesi gereken AK Parti 
Grubu, hem yetkiyi, hem de söz konusu maddelerin komisyona gitmesini reddetti.

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi 

Nisan ayı Toplantısı, Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün 

başkanlığında gerçekleştirildi. 

Gündeme, AK Parti Grubu'nun hukuka 

aykırı kararı damga vurdu.

Başkan Ergün, “Vebali AK Parti 
Grubu'na kalır”

İçişleri Bakanlığının geçtiğimiz 
yıl onaylanan borçlanma talebini 

hala yerine getirmediğini de 
açıklayan Başkan Ergün, 
“İçişleri Bakanlığı Mahalli 

İdareler Genel Müdürü beni 
arayarak meclisin 200 milyon 

olarak vermiş olduğu borçlanma 
yetkisinin 100 milyon olarak 
onaylandığını söyledi. Tarih 

05.09.2017. O zamandan beri 
bu yerine getirilmedi. Bunu 
Manisalılar bilsin. Bunun 

yanında Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin yapmış olduğu 
yatırımlar kavşaklar, gençlik 
merkezleri, Irlamaz, Alaşehir 

gibi, elektrikli otobüslerin ihalesi 
gibi geçen yıl almış olduğumuz 

bu borçlanma yetkisini 
kullanmadığımız için yeniden 

getirdi.
 İller Bankası'ndan bunları 
alamazsak, dış borçlanma 

yetkisi talebimizdir bu. Bunu 1 
ay ötelersek, bunu vebali AK 
Parti Grubu'na kalır. Bu hafta 

içerisinde bu kararı ara 
komisyonda alır Pazartesi 
karara bağlayabiliriz.Yani 
hizmeti yapmak gayesiyle 

bugün 97 tane mahallenin acil 
bekleyen hizmetleri var. Eğer siz 

Cengiz Ergün'e hizmet 
yaptırmama noktasında 

düşünüyorsanız çıkın açıkça 

Kaçak oynamayın. Net olun, 
açık olun. Bu şekilde bu 

Manisa'yı yönetemeyiz” diye 
konuştu.

Başkan Ergün, “Vatandaşımız 
hizmetten mahrum kalmasın”

Meclis üyelerine borçlanma 
detaylarıyla ilgili programı 

verdiğini de sözlerine ekleyen 
Başkan Ergün, “Ben burada 

2018 ve 2019 yılının ayrı ayrı 
size programını gönderdim. 
Hizmetin devamı olduğu için 

yaptım. Yarın bir başkası gelir 
bu koltuğa oturur, bunların 

devam etmesi lazım. Bu işler 
çocuk oyuncağı değil. Bu işler 
para işi, hizmet işi. 97 mahalle 

altyapı bekliyor. Ben İller 
Bankası'ndan ümidimi kestim. 
Bunları çözmek için yurtdışı 
kredi yollarını arama yoluna 

gittim. 

Her gün bununla ilgili 
çalışıyorum. Neden, 

vatandaşımız hizmetten 
mahrum kalmasın diye. Eğer 1 

ay bekletirseniz, sizi Manisa 
halkına şikayet ederim” dedi.
Kendi Vekillerinin Sözlerini 

Dinlemediler
Konuşmanın ardından Başkan 

Ergün, acil altyapı ve içme suyu 
hizmeti bekleyen 97 mahalleyi 

tek tek açıkladı. Ardından 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

tarafından yapılacak olan asfalt 
yatırımlarını ve projeleri de 
sunumla açıklayan Başkan 
Ergün, “Ben buradan net bir 
şekilde bu hizmetlerin yapılıp 

yapılmaması noktasında, geçen 
sene verdiğiniz desteğin bu 
sene yapılıp yapılmayacağı 

konusunda sizden net cevap 
istiyorum” dedi. 

Bunun üzerine söz alan Soma 
Belediye Başkanı Hasan 
Ergene, gereken yetkileri 

geçmiş yıllarda verdiklerini 
ayrıntılı bilgi almak suretiyle 

destek verebileceklerini söyledi. 
Ergene, konuyu siyasete 

çekerek Başkan Ergün'e 4 yıldır 
hiçbir iş yapmadığı yönünde 

ithamlarda bulundu.

Sayfa 3'de

Ayşe Teyzenin Çiçeği, 
Başkan Ergün'e Ulaştı

Akhisar ilçesi Kızlaralanı Mahallesi sakinlerinden Ayşe 
Acar, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'e mahallerine yapılan yatırımlara 
teşekkür etmek amacıyla 
çiçek gönderdi. Manisa 
Büyükşehir Belediye Meclisi
 Nisan ayı toplantısı esna-
sında çiçeği alan Başkan 
Cengiz Ergün, “Ayşe teyze-
mizden Allah razı olsun,
 teşekkür ederim” dedi.  

Sayfa 2'de
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